

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)
အမှတ် (၃၃၈)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၈ ရက်၊ တနင်္လာနေ့။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်နေ့

အရိယ သစ္စာန ဒဿနံ
ဇေတမင်္ဂလ မုတ္တမံ
သစ္စာလေးပါးကိုသိခြင်းသည်
မြတ်သော မင်္ဂလာမည်၏။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ၏ နို့စားခွားများမွေးမြူထားရှိမှု ကြည့်ရှုလေ့လာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် Schupfen ကျေးရွာရှိ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးမြေအတွင်း နို့စားခွားများ မွေးမြူထားရှိမှု၊ အစားအစာကျွေးမွေးမှုနှင့် နို့စားခွားစာများ စနစ်တကျထုတ်လုပ်မှုတို့ကို ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

ဘန်းမြို့ စက်တင်ဘာ ၇

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ၌ ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၆ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၃ နာရီတွင် ဘန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ အသုံးချသိပ္ပံပညာတက္ကသိုလ်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့သည် Zollikofen ကျေးရွာရှိ အသုံးချသိပ္ပံပညာတက္ကသိုလ် (Berne University of Applied Sciences) သို့ ရောက်ရှိကြရာ တက္ကသိုလ်၏ ညွှန်ကြားရေးမှူး Dr. Schindler Stokar Magdalena က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး ဆွစ်ဇာလန် အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပရော်ဖက်ဆာ Fritz Schnelder က ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ၏ နို့နှင့်နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုဆိုင်ရာ Value Chain နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပရော်ဖက်ဆာ Roland Burki က ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေး၊

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ ❖

နိုင်ငံတကာ	ပြည်တွင်း	ဆောင်းပါး
တောင်အာဖရိကနိုင်ငံသား အင်္ဂလိပ်ရေလက်ကြားကိုပြတ်ကူးနိုင်သည့် အသက်အကြီးဆုံး အမျိုးသားဖြစ်လာ	အသည်းရောဂါကာကွယ်ရေးလှုပ်ရှားမှုမှ ရရှိရန်ပုံငွေ အသည်းရောဂါဌာနနှင့် စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံများသို့ လှူမည်	ပက်ဒဲရားနှင့် ဂျိုကိုပစ် ယူအက်စ်အီးပင်းမှ ထွက်ခဲ့ရ
စာမျက်နှာ ❖ ၄	စာမျက်နှာ ❖ ၁၁	စာမျက်နှာ ❖ ၁၄

Intelli-Pro Formula ယူ
Lutein 80% (ရုန်းကန်ကြောင့်)
အားကောင်းစွာကိုးကွယ်ရန်အတွက်အထူးအားကောင်းစွာရရှိရန်အတွက်

သင့်ကလေးအတွက် နို့စားရန်အတွက် Similac Gain ကျေး Kid

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့

စက်တင်ဘာ ၈ ရက်နေ့သည်ကား နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ ဖြစ်ပါသည်။ ယူနက်စကို၏ စာရင်းအရ ကမ္ဘာ့သက်ကြီးလူဦးရေ ၇၇၄ သန်းသည် အနိမ့်ဆုံးစာတတ်မြောက်မှု စွမ်းရည်(Minimum Literacy Skills) မရှိကြောင်း သိရသည်။ အရွယ်ရောက်သက်ကြီးငါးဦးလျှင် တစ်ဦးမှာ စာတတ်မြောက်ခြင်း မရှိဟု သိရသည်။ ထိုအထဲတွင် အမျိုးသမီးသုံးပုံနှစ်ပုံမှာ လည်းစာတတ်မြောက်ခြင်း မရှိကြောင်းတွေ့ရသည်။ ကလေးဦးရေ ၇၅ သန်း စာသင်ကျောင်း ပြင်ပ၌ရှိနေခြင်းကြောင့်သော်လည်းကောင်း၊ ကျောင်းနေသော်လည်း ကျောင်းတက်မမှန်ခြင်းကြောင့်သော်လည်းကောင်း၊ ကျောင်းထွက် ရခြင်းကြောင့်သော်လည်းကောင်း စာမတတ်မြောက်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာပေါ်တွင် စာတတ်မြောက်သည်ဟု သတ်မှတ်ထားသူဦးရေမှာ သန်း ၄၀၀၀ခန့် သာရှိပါသည်။

ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေညီလာခံက ၂၀၀၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှစ၍ ၁၀ နှစ်တာကာလကို ကုလသမဂ္ဂစာတတ်မြောက်ရေး ဆယ်စုနှစ်ကာလအဖြစ် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။ စာတတ်မြောက်ရေး ဆယ်စုနှစ်အတွက် နိုင်ငံအသီးသီး၌ စာတတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းစီမံချက်များကို ကြိုဆိုထောက်ခံခဲ့ကြပါသည်။ နှစ်စဉ် နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ရောက်တိုင်း ကုလသမဂ္ဂပညာရေး၊ သိပ္ပံနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့(ယူနက်စကို)က နိုင်ငံတကာ လူ့အဖွဲ့အစည်းများသို့ ရပ်ရွာလူထုစာတတ်မြောက်မှုအခြေအနေနှင့် သက်ကြီးသင်ယူမှုအခြေအနေတို့ကို သတိပြုနိုင်ရန် နှိုးဆော်လေ့ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံတွင် နွေရာသီစာတတ်မြောက်ရေး လုပ်ငန်းကို လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် ၁၉၄၈ ခုနှစ်မှ ၁၉၆၄ ခုနှစ်အထိ ပထမပိုင်းကာလအဖြစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ဒုတိယပိုင်းကာလကို ၁၉၆၄ မှ ၁၉၈၈ ခုနှစ်အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။ ၁၉၈၈ အခြေခံစာရင်းဇယားများအရ မြန်မာနိုင်ငံ သက်ကြီးစာတတ်မြောက်မှုနှုန်းမှာ ၈၀ ဒသမ ၈၄ ရာခိုင်နှုန်းရှိပါသည်။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှ စတင်၍ လူတိုင်းအတွက် ပညာရေးစီမံကိန်းကို ရေးဆွဲချမှတ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ သက်ကြီးစာတတ်မြောက်မှုနှုန်း ၉၁ ရာခိုင်နှုန်းအထိမြင့်တက်လာခဲ့ပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် သက်ကြီးစာတတ်မြောက်မှုနှုန်း ၉၅ ဒသမ ၀၈ ရာခိုင်နှုန်းရှိခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ မေ ၁၅ ရက်အထိ ၄၅ ရက်တာကာလအတွင်း ဘားအံ၊ မုဒုံ၊ ကျိုက်ထို၊ တီးတိန်၊ ချောင်းဦး၊ ရေဦး၊ တမူး၊ ငမဲနှင့်ရေစကြိုမြို့နယ်များ၌ စာတတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စာသင်ပိုင်းပေါင်း ၂၀၁၅ ခုရှိပြီး သင်ယူသူဦးရေ စုစုပေါင်း ၂၂၄၁၇ ဦးရှိခဲ့ပါသည်။ သို့ပါ၍ ဤနိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ရောက်တိုင်း စာတတ်မြောက်ပြီးသက်ကြီးပိုင်းများအား အမြို့မြို့အနယ်နယ်တိုင်းတွင် စာဖတ်သည့်အလေ့အထများ ရှင်သန်တိုးပွားအောင် စာဖတ်ပိုင်း၊ စာပေဟောပြောပွဲ၊ စာပန်းနှောပွဲ အစရှိသည့် ပွဲများပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြင့် ပြည်သူများ အသိပညာဗဟုသုတ တိုးပွားလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထွင်းသတင်း

ဌာနဆိုင်ရာများ ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇
ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိပြည်သူများနှင့်ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များက ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများတွင် အစဉ်ပြေချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးနှင့် ကုန်သွယ်မှုအသိပညာများ တတ်ကျွမ်းနားလည်မှုရှိစေရေးအတွက် စက်တင်ဘာ ၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မြစ်ကြီးနားမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခဲ့ရာ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့် တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ယာပုံ)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကချင်ပြည်နယ်သည် အိမ်နီးချင်း တရုတ်နိုင်ငံနှင့်နယ်နိမိတ်ချင်း ထိစပ်လျက်ရှိပြီး နှစ်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နေရသည့်ဒေသဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထုစားသုံးရန်နှင့် သုံးစွဲရန်မသင့်သည့် ဆေးဝါးအတု၊ ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် ပိုးသတ်ဆေးအတုများ ဝင်ရောက်မှုမရှိအောင် တားဆီးထိန်းသိမ်းကြရန် ဒေသခံကုန်သည်အသင်းအဖွဲ့များက ပိုင်းဝန်းထိန်းကျောင်းပေးကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတားဆီးထိန်းချုပ်ရေးဗဟိုကော်မတီဖွဲ့စည်းပြီး ကုန်သွယ်မှုလမ်းကြောင်းအချို့တွင် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကုန်သည်အသင်းအဖွဲ့များ၊ မီဒီယာများပါဝင်

ဖွဲ့စည်းထားသည့် Mobile Team များဖွဲ့စည်း၍ စိစစ်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဆန်နှင့်ပြောင်းအပါအဝင် လယ်ယာထွက် ပို့ကုန်သီးနှံများ တရုတ်နိုင်ငံသို့ တရားဝင်တင်ပို့မှုရရှိရေးအတွက် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီမှု စာချုပ်လွှာအား မကြာမီကာလအတွင်း နှစ်ဖက်လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လယ်ယာထွက်ပို့ကုန်ပစ္စည်းများကို တင်ပို့နေမည့်အစား တန်ဖိုးမြင့် ထုတ်ကုန်အဖြစ် ရောက်ရှိအောင် ထုတ်လုပ်တင်ပို့သွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများအား ကုန်သွယ်မှုသင်တန်း

များ ဖွင့်လှစ်ပို့ချပြီး ကုန်စည်ပြပွဲများ၊ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကုမ္ပဏီထူထောင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု မရှိသည့် ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များက ပို့ကုန်/သွင်းကုန် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် တစ်ဦးချင်းကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်လက်မှတ်(ITC)များကို လည်း ထုတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးလွင်ဝန်ဆိုင်က လက်ရှိအစိုးရလက်ထက်တွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ပညာရေးကဏ္ဍ၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍများတွင် ထူးခြားစွာ

ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် တိုးတက်မှုများ ရှိနေသည်ကို တွေ့မြင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူများ၏ဆန္ဒနှင့် ပြည်သူ့လိုလားချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ကုန်သည်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ရပ်မိ/ရပ်ဖများ၏ မေးမြန်းတင်ပြချက်များအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

စားသုံးသူ အကာအကွယ်ပေးရေးဥပဒေ ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၇
စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးဥပဒေနှင့်စားသုံးသူရေးရာအကြောင်း သိကောင်းစရာ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို

ပဲခူးမြို့မဈေးကြီး အကျိုးတော်ဆောင်ခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၄ ရက်က ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစားအသောက်နှင့်

ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန၊ ပဲခူးမြို့နယ် ကျောင်းကျန်းမာရေးဌာန၊ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့တို့မှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်

များ စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းရှင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ စားသုံးသူရေးရာဌာန ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဦးတင်အေးက စားသုံးသူ အကာအကွယ်ပေးရေးဥပဒေအကြောင်းနှင့် စားသုံးသူရေးရာ အကြောင်း သိကောင်းစရာများကို ဆွေးနွေးဟောပြောပြီး ပဲခူးမြို့နယ်ကျောင်းကျန်းမာရေးဌာနမှ ဒေါက်တာနန်းဆိုင်ဇင်က ကျောင်းကျန်းမာရေးအစားအသောက်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းအောင်ဆောင်ရွက်နေမှုများ ဆိုးဆေးပါအစားအသောက်များ နမူနာကောက်ယူစစ်ဆေးနေမှုနှင့်ကျောင်းကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှုကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစားအသောက်နှင့်ဆေးဝါး ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန(FDA) တိုင်းဦးစီးမှူး ဒေါက်တာနီနီအေးက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုနှင့်အစားအသောက်များ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၂၁)



ဂျပန်နိုင်ငံ Tokyo မြို့သို့ ပညာတော်သင်သွားရောက်ရန် ကျောင်းသား (၁၀၀) ဦး အမြန်အလိုရှိသည်။
သတင်းတို့ အချိန်ပိုင်း အလုပ်ဖြင့် ချေးငွေသက်သာစွာ သွားနိုင်မည့် အထူးအခွင့်အရေး
သို့မဟုတ် သွားရောက်မှု
★ ထယ်ထန်းဆောင်မြင်ပြီး၁၃/၁၅ ရက်မှစ၍ အသက်(၁၀)နှစ် မကျော်သူ
★ ဂျပန်စာအစဉ်ဆုံ၊ N5 ဆောင်လက်မှတ်နှင့် N4 အဆင့်ရှိရမည်။
★ ထယ်ထန်းဆောင်မြင်ပြီး၁၃/၁၅ ရက်မှစ၍ အသက်(၁၀)နှစ် လုပ်ဆောင်ပေးရမည်။
★ ယာဉ်ဟောင်းလိုင်စင်ရှိရမည်။ (အနည်းဆုံးသက်တမ်း (၃)လ)
★ ဂျပန်သို့ ရောက်ရှိပါက International လိုင်စင်ရရှိရန် ခြေဆိုပေးရမည်။
အလုပ်ချိန် < 2:30 - 5:30 Am > < 3:00 - 6:00 Pm >
ထွက်ခွာသက်ချိန် < 9:00 - 12:30 Pm >
No.5, Building (B), Room No.2, First Floor, U Tun Lin Chan Street, Kamayut Township, Yangon Ph: 01-537710, 09-420179933, 09-73124375
Tokyo One Japanese Language School

ပြည်ထွင်းသတင်း

ပီယက်နမ်နိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ရှိရင်းနှီးမြှုပ်နှံနေသောပမာဏထက် ပိုမိုရင်းနှီးနိုင်ရန် ကြိုးစားသွားမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပီယက်နမ်နိုင်ငံလစ်သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ H.E.Mr. Truong Tan Sang အား စက်တင်ဘာ ၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ပီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟနွိုင်းမြို့၊ သမ္မတအိမ်တော်သို့ သွားရောက်တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်သည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ပီယက်နမ်နိုင်ငံတို့သည် လွတ်လပ်ရေးရပြီးချိန်မှတစ်ဆင့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများဖြစ်ခဲ့ကြပြီး တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံလိုအပ်သည့်အချိန်တွင် အပြန်အလှန်ကူညီခဲ့ကြသည်များရှိကြောင်း၊ ယနေ့ကာလတွင် ပီယက်နမ်-မြန်မာဆက်ဆံရေးသည် အထူးကောင်းမွန်ပြီး နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးနှင့် အစိုးရအချင်းချင်း၊ ပါလီမန်အချင်းချင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပြည်သူများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေချိန်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပီယက်နမ်နိုင်ငံအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ရှိရင်းနှီးမြှုပ်နှံနေသော ပမာဏထက် ပိုမိုရင်းနှီးနိုင်ရန် ကြိုးစားသွားမည်ဖြစ်ပြီး အခြားမိတ်ဖက်နိုင်ငံများ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြရန် တိုက်တွန်း

သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စက်မှုလယ်ယာဖြစ်ထွန်းရေးနှင့် စိုက်ပျိုးထုတ်ကုန်တိုးတက်ရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများ ပိုမိုတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပြီး နှစ်ဖက်အကျိုးအမြတ်များ ခံစားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရှိရင်းစွဲနှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးများကို ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် လုပ်ဆောင်သွားကြမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြပြီး ဆွေးနွေးပွဲအပြီးတွင် အမှတ်တရ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ (ယာဝု)

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့မှ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ ဖြစ်ကြသော ဦးသိန်းဇော်၊ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ဦးဌေးမြင့်၊ ဒေါက်တာခင်ရွှေ၊ ပီယက်နမ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး ဦးဝင်းလှိုင်နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ပီယက်

နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတနှင့်အတူ ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၊ ဒုတိယနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး H.E.Mr. Dao Viet Trung၊ ပီယက်နမ်-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ H.E.Mr. Nguyen Manh Tien၊ ဟနွိုင်းမြို့ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ H.E.Mr. Pham Huy Hung နှင့် အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။

စက်တင်ဘာ ၆ ရက် ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့် မြန်မာလွှတ်တော်ချစ်ကြည်ရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ပီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ H.E.Mr. Nguyen Sinh Hung က ဟနွိုင်းမြို့ Sheraton Hotel ၌ ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းညှိနှိုင်းခဲ့သည်။ ညစာသုံးဆောင်နေစဉ် ပီယက်နမ်နိုင်ငံ ယဉ်ကျေးမှုအကပဒေသာအဖွဲ့က ရိုးရာအကများဖြင့် တင်ဆက်ဖျော်ဖြေကြသည်။ အခမ်းအနားအပြီးတွင် ယဉ်ကျေးမှုအကပဒေသာအဖွဲ့အား ပန်းစည်း လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ဝေးအပ်ခဲ့ပြီး အမှတ်တရမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် အချင်းချင်းတွေ့ဆုံပြီး အမြင်ချင်းပလွယ်မှုများ ပိုမိုတိုးတက်အောင် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန်ဆွေးနွေး



နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

မုံရွာ စက်တင်ဘာ ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းခရိုင် စစ်ကိုင်းမြို့နယ် နုံးတွင်းကျေးရွာ စာရိတ္တဥယျာဉ်စာကြည့်တိုက် ၌ စက်တင်ဘာ ၃ ရက်က စစ်ကိုင်းမြို့နယ်ရုံးမှ ဝန်ထမ်းများ မိုးပွင့်

အဆင့်(၆) စိမ့်ချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးဌာနမှ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးပိုင်မြင့်၊ စစ်ကိုင်းခရိုင်ဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး

ဦးတိုးလင်း၊ မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးမိုးဇော်ခိုင်တို့က ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်နေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

အဆိုပါနေ့ရက်က နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ဆောင်ရွက်သူ ၉၁ ဦးကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (တိုင်းဒေသကြီး ပြန်/ဆက်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပီယက်နမ်နိုင်ငံလစ်သမ္မတနိုင်ငံ ပီယက်နမ်-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mr. Nguyen Manh Tien နှင့်အဖွဲ့ဝင်များအား စက်တင်ဘာ ၆ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ပီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟနွိုင်းမြို့၊ ခေတ္တတည်းခိုသည့် Sofitel Plaza Hotel ၌ တွေ့ဆုံသည်။ (ဝဲပုံ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ချစ်ကြည်ရေးအသင်းများသည် အလွန်အရေးကြီးပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် သက်ဆိုင်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်များအချင်းချင်းတွေ့ဆုံပြီး အမြင်ချင်းပလွယ်မှုများ ပိုမိုတိုးတက်အောင် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားရန်လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

တက်ရောက်

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့မှ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသော ဦးသိန်းဇော်၊ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ဦးဌေးမြင့်၊ ဒေါက်တာခင်ရွှေနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ပီယက်နမ်-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mr. Nguyen Manh Tien နှင့်အတူ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဥပဒေရေးရာကော်မတီဝင် Mr. Phan Van Quy၊ ဟနွိုင်းမြို့ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Mr. Pham Huy Hung၊ ဟိုင်ပုန်မြို့ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Mr. Nguyen Van Binh နှင့် ပီယက်နမ်-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးအသင်းမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရှမ်းပြည်နယ် တာချီလိတ်မြို့ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့

တာချီလိတ် စက်တင်ဘာ ၇

ရှမ်းပြည်နယ် တာချီလိတ်မြို့၌ စက်တင်ဘာ ၆ ရက် နံနက်ပိုင်းမှစ၍ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး တောင်ကျ ရေမှတစ်ဆင့် နစ်ယွန်းချောင်းနှင့် မယ်ဆိုင်ချောင်းအတွင်း ရုတ်တရက် ချောင်းရေမြင့်တက်ခဲ့၍ ရပ်ကွက်ရှစ်ခုအတွင်း အိမ်ခြေ ၉၀၀ ကျော် ရေနစ်

မြုပ်ခဲ့ပြီး အိမ်ထောင်စု ၁၀၇၉ စုမှ လူဦးရေ ၄၁၀၉ ဦး ရေဘေးသင့်ခဲ့သဖြင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန၊ ကျိုင်းတုံခရိုင်ဦးစီးမှူးမှ ၈၃၉၂၄၆၂ တန်ဖိုးရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းလေးမျိုး

၁၀၇၉ အိမ်ထောင်စာနှင့် ဆန်တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၆၉၈၀၀ စုစုပေါင်းပစ္စည်းနှင့် ငွေသား ထောက်ပံ့မှုတန်ဖိုး ၁၂၀၉၀၅၆၂ အား ယနေ့တွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်အတူ သွားရောက်ထောက်ပံ့ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဗလင်းတန်ဖွဲ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေ လေ့လာဖို့



Junction တွင် 5, 9, 2014 မှ စတင်ပြသမည့် စာတိုကားများ	
Junction Square (Ph: 01 527035, 09 254 34541)	
Three Some	Sun to Thu 10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM Fri & Sat 10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM, 9:30 PM
တိုက်ဆိုင်မှုနီသွင် (Det Digital Cinema)	Sun to Thu 10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM Fri & Sat 10 AM, 1 PM, 4 PM, 7 PM, 9:30 PM
Captives	Sun to Thu 10 AM, 12:30 PM, 3:30 PM, 6:30 PM Fri & Sat 10 AM, 12:30 PM, 3:30 PM, 6:30 PM, 9:30 PM
Junction Navy (Ph: 091 402 8151)	
မာယာမေဂျစ်	Mon to Thu 11 AM, 2 PM, 8:30 PM Fri & Sat 10:30 AM, 1:30 PM, 4:30 PM, 7:30 PM

၀၉-၅၀-၃၇၄၃၈
၅၃၂၂၀၀

ဝမ်းချုပ်လွန်းသူများနှင့် ခန္ဓာကိုယ်ပြည့်ဖြိုးလွန်းသူများ၊ အဆီကျ ဝမ်းမှန်ပေါ့ပါးကျန်းမာစေရန် ဆေးညွှန်းအတိုင်း

စုစုအေးအေး
ဝမ်းမှန်အကြောပြေဆေးကို မှီဝဲပါ။

ရွှေကြေးတည် မှ အင်းလေးပျံ / ကျိကျိပျံအမျိုးမျိုး သို့

• အင်းလေးပျံ အင်းလေးပျံ ဝမ်းမှန်အေးအေး အင်းလေးပျံ (၅)ရက်
• ကျိကျိပျံ အင်းလေးပျံ ဝမ်းမှန်အေးအေး အင်းလေးပျံ (၇)ရက်
• ပျံ အင်းလေးပျံ အင်းလေးပျံ အင်းလေးပျံ (၅)ရက်
• ကျိကျိပျံ အင်းလေးပျံ အင်းလေးပျံ အင်းလေးပျံ (၇)ရက်

၀၉-၅၀-၃၇၄၃၈
၀၉-၅၀-၃၇၄၃၈
၀၉-၅၀-၃၇၄၃၈

နိုင်ငံတကာသတင်း

အယ်လ်ရှာဘတ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်သစ်ကြေညာ

မိုဂါဒစ်ရှူး စက်တင်ဘာ ၇
 အမေရိကန်တို့၏ လေကြောင်း တိုက်ခိုက်မှုအတွင်း သေဆုံးသွားသော ခေါင်းဆောင်ဟောင်း အာမတ် အက်ဒီဂေါ့ဒ်နိုး သေဆုံးပြီးနောက် ၎င်းနေရာကိုဆက်ခံရန် အာမတ် အူမာအား ခေါင်းဆောင်သစ် ရွေးချယ်လိုက်ကြောင်း ဆိုမာလီ အစွလာမစ်အုပ်စု အယ်လ်ရှာဘတ် က ကြေညာသည်။

ဂေါ့ဒ်နိုးသေဆုံးမှုအတွက် လက်စားချေတုံ့ပြန်သွားရန် သန္နိဋ္ဌာန်ချ ထားကြောင်း အဆိုပါစစ်သွေးကြွ အဖွဲ့က အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် ကြေညာ

ချက်ထုတ်ပြန်ထားသည်။ ဆိုမာလီနိုင်ငံတွင် အယ်လ်ရှာဘတ်တို့၏ တိုက်ခိုက်မှုများဖြစ်ပွားလာနိုင်ကြောင်း အာဏာပိုင်များက အစောပိုင်းတွင် တပ်လှန့်နှိုးဆော်ထားသည်။ တနင်္လာနေ့ညက မိုဂါဒစ်ရှူးတောင်ပိုင်း လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုအတွင်း ဂေါ့ဒ်နိုးသေဆုံးကြောင်း အတည်ပြုပြောကြားလိုက်ပြီးနောက် အာဏာပိုင်များ အဆိုပါ တပ်လှန့်သတိပေးမှုများ ထွက်ပေါ်လာသည်။

ယခုရွေးချယ်လိုက်သော အယ်လ်ရှာဘတ်ခေါင်းဆောင် အာမတ်အူမာ

ကို လူသိနည်းပြီး အဘူအူဘိုဒ်ဒါဟု လည်း သိကြကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ ၎င်းသည် အယ်လ်ရှာဘတ်တပ်များ များထဲမှ တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ၎င်းအား ခေါင်းဆောင်အဖြစ် တညီတညွတ်တည်း ရွေးချယ်လိုက်သည် ဟု ဆိုသည်။

အယ်လ်ရှာဘတ်အဖွဲ့က ၎င်းတို့ ကိုယ်တိုင် ဂေါ့ဒ်နိုးသေဆုံးကြောင်း အတည်ပြုလိုက်ပြီး မိနစ်ပိုင်းအကြာ ခေါင်းဆောင်သစ် ရွေးချယ်ရေး ကြေညာချက် ထွက်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။ (ဘီဘီစီ)



အယ်လ်ရှာဘတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို တွေ့ရစဉ်။

ဒုတိယမြောက်လက်ဘနွန်တပ်ဖွဲ့ဝင် ခေါင်းဖြတ်ကွပ်မျက်ခံရ



လက်ဘနွန် စက်တင်ဘာ ၇
 အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများက ဓားစာခံအဖြစ် ဖမ်းဆီးထားသည့် လက်ဘနွန် တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနက် တပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး ဒုတိယမြောက် ခေါင်းဖြတ်ကွပ်မျက် ခံခဲ့ရသည်ဟု သတင်းများ ထွက်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

အဘတ်စ်မက်ဒလက်၏ အမည်ရှိ အဆိုပါတပ်ဖွဲ့ဝင် ခေါင်းဖြတ်ခံရ သည့်ဓားစာခံများကို လူမှုကွန်ရက် များ၌ တင်ခဲ့ကြသည်။

လက်ဘနွန် တပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် ၎င်းသတင်းများနှင့် ပတ်သက်ပြီး စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နေဆဲ ဖြစ်သည်။ အဘတ်စ်မက်ဒလက်သည်

အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများ ဩဂုတ် လက ဆီးရီးယားနယ်စပ်အနီး လက်ဘနွန်နိုင်ငံ အာဆလ်မြို့အတွင်း သို့ ကျူးကျော်ဝင်ရောက်ခဲ့စဉ်က ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသော လက်ဘနွန်တပ်ဖွဲ့ ဝင်များအနက် တစ်ဦးဖြစ်သည်။

ဓားစာခံအချို့သည် အယ်လ်ဒိုင်ဒါဆက်နွယ်သော နူဆာရာတပ်ဦး

နှင့်အိုင်အက်စ်တို့၏ ဖမ်းဆီးခြင်းခံ ခဲ့ရသည်။

လက်ဘနွန် အကျဉ်းထောင်များ အတွင်း ထိန်းသိမ်းခံနေရသော အိုင်အက်စ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို လွှတ်ပေးရန် လက်ဘနွန်အစိုးရက သဘောတူညီမှုမရှိခဲ့ပါက ဓားစာခံများကို သုံးရက်ခြားတစ်ယောက် နှုန်းဖြင့် သတ်ပစ်မည်ဟု အစောပိုင်းက တည်းက အိုင်အက်စ်တို့က ခြိမ်းခြောက်ခဲ့သည်။

အဘတ်စ်မက်ဒလက်၏ မိခင် ဖြစ်သူက ခေါင်းဖြတ်ခံရသည့် ဓားစာခံများပြသခဲ့သည်ကို အမှန် တကယ်မြင်ခဲ့ရကြောင်း “ကျွန်မ သားလေး ယစ်ပူဇော်ခံခဲ့ရတာပါ” ဟု ၎င်းကပြောကြားခဲ့ကြောင်း အေပီ သတင်းဇယျာက ကိုးကားဖော်ပြခဲ့ သည်။

အိုင်အက်စ်တို့၏ စနေနေ့ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ၎င်းတပ်ဖွဲ့ဝင်က ထွက်ပြေးရန် ကြိုးစားခဲ့သဖြင့် ခေါင်းဖြတ်ကွပ်မျက်ခံခဲ့ရခြင်း ဖြစ် သည်ဟု ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

အီဂျစ်က လုံခြုံရေးလျှို့ဝှက်ချက်များအား ကာတာသို့ သတင်းပေါက်ကြားစေခဲ့မှုဖြင့် ဖော်စီကို တရားစွဲမည်

ကိုင်းရို စက်တင်ဘာ ၇
 ရာထူးမှဖြုတ်ချခံရသည့် အီဂျစ်သမ္မတဟောင်း မိုဟာမက်မော်စီနှင့်အခြား မွတ်စလင်ညီနောင်အုပ်စုဝင် ၁၀ ဦးတို့သည် အီဂျစ်လုံခြုံရေးလျှို့ဝှက်ချက် များကို ကာတာနိုင်ငံသို့ ပေါက်ကြားစေခဲ့မှုနှင့်ပတ်သက်၍ တရားရုံးတွင် စစ်ဆေးစီရင်မည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင် မီနာသတင်း အေဂျင်စီက စက်တင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ယခင် အီဂျစ်သမ္မတသည် အမျိုးသားလုံခြုံရေးမှတ်တမ်းမှတ်ရာများကို ကာတာထောက်လှမ်းရေးတပ်ဖွဲ့နှင့် အယ်လ်ဂျာဇီးရား ရုပ်သံလွှင့်ဌာနသို့ ပေးပို့ခဲ့မှုကြောင့် တရားစွဲဆိုခြင်းခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းအေဂျင်စီက ဆက်လက်ဖော်ပြသည်။

ကာတာနှင့်အီဂျစ်နိုင်ငံတို့အကြားဆက်ဆံရေးမှာ အီဂျစ်နိုင်ငံ၌ မော်စီ အစိုးရဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်သည့် လူထုအုံကြွမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီးနောက် မော်စီအား ရာထူးမှဖြုတ်ချခဲ့ပြီးချိန် ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကတည်းက တင်းမာလာခဲ့သည်။ကာတာ နိုင်ငံသည် ယမန်နှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် အီဂျစ်အစိုးရက အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ အစည်းအဖြစ်သတ်မှတ်ခဲ့သည့် မော်စီမွတ်စလင်ညီနောင်အုပ်စု၏ အဓိက မဟာမိတ်နိုင်ငံဖြစ်သည်။

အီဂျစ်သမ္မတဟောင်းမော်စီသည် ဆန္ဒပြသူများအား သေသည့်တိုင် ဆန့်ကျင်ရန်လှုံ့ဆော်မှု၊ ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် လျှို့ဝှက်ပူးပေါင်းမှုနှင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ်က ဟော်စနီမူဘာရက်အား ရာထူးမှဖြုတ်ချစေခဲ့သည့် အငြင်းပွားမှု အတောအတွင်း အကျဉ်းသားများထွက်ပြေးလွတ်မြောက်မှု၌ ပါဝင်ပတ်သက်မှု စသည့်အမှုသုံးမှုဖြင့် ယခုတရားစွဲဆိုခြင်းခံရလျက်ရှိသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အသက် ၇၃ နှစ်အရွယ် တောင်အာဖရိကနိုင်ငံသား အင်္ဂလိပ်ရေလက်ကြားကိုဖြတ်ကူးနိုင်သည့် အသက်အကြီးဆုံး အမျိုးသားဖြစ်လာ

လန်ဒန် စက်တင်ဘာ ၇
 တောင်အာဖရိကမှ နှလုံးခွဲစိတ် ကုသခံထားရသူ အသက် ၇၃နှစ်ရှိ အမျိုးသားတစ်ဦးသည် အင်္ဂလိပ် ရေလက်ကြားကို ဖြတ်သန်းကူးခတ် နိုင်သည့် အသက်အကြီးဆုံးပုဂ္ဂိုလ် ဖြစ်လာသည်။

သက်ကြီးရွယ်အိုများက ၎င်းတို့ ဘဝကို စောင့်ရှောက်နိုင်စွမ်းရှိမှုကို

ပြသရန်လိုလားကြောင်း အော်တို တာနင်က ပြောကြားလိုက်သည်။ ၎င်းသည် ပြီးခဲ့သောလက အဆိုပါ ရေလက်ကြားကို ဖြတ်သန်းကူးခတ် ခဲ့သော ဩစတြေးလျနိုင်ငံသား ဆိုက်ရီလ်ဘယ်ဒေါ့မှာ အသက် ၇၀ နှစ်ဖြစ်သည်။

“ဒီရေလက်ကြားရဲ့ အပူချိန်က အကြီးဆုံးပြဿနာပါ”ဟု ၁၉၉၄

ခုနှစ်က ၎င်းရေလက်ကြားကိုဖြတ်သန်း ကူးခတ်ခဲ့သည့် မစ္စတာတာနင်က ပြောသည်။

“ကျွန်တော့်ဆန္ဒကတော့ အသက် ၇၀ ကျော်တဲ့သူတွေဟာ ကိုယ့်ကိုယ် ကိုယ် စောင့်ရှောက်နိုင်သေးတယ် ဆိုတာကို အသိပေးလိုခြင်းဖြစ်ပါ တယ်”ဟု ၎င်းကပြောသည်။ ၎င်း ရေလက်ကြားကိုဖြတ်ရန် အကြီးမား

ဆုံးမှာ ရေအပူချိန်ဖြစ်ပြီး ရေ၏ အအေးဓာတ်မှာ ဗျမ်းမျှ ၁၈ ဒီဂရီ ဆဲလ်စီးယပ်စ်ရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ ၎င်းရေလက်ကြားသည် ၂၀ မိုင် ရှည်လျားသည်ဟု ဆိုသည်။

မစ္စတာတာနီသည် ၁၉၆၇ ခုနှစ် က ကမ္ဘာ့ပထမဆုံးလူအချင်းချင်း နှလုံးအစားထိုးခွဲစိတ်မှုကို အောင်မြင် စွာဆောင်ရွက်ခဲ့သူ ဒေါက်တာခရစ္စ တီယန်ဘားနတ်၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ရေလက်ကြားဖြတ်ကူးရန် ဆေးစစ် ဆေးမှုကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ဘိုကိုဟာရမ် တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ထောင်နှင့်ချီ၍ ပြည်သူများထွက်ပြေး

ဂူလက် စက်တင်ဘာ ၇
 နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံအရှေ့မြောက်ပိုင်း အဒမ်မာဝါပြည်နယ်၌ အစိုးရတပ် များက တက်ဖီရိုဘိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွများကိုတိုက်ထုတ်ရန် ကြိုးပမ်းမှု မအောင်မြင်ခဲ့ပြီးနောက် ထောင်နှင့်ချီသောပြည်သူများ မြို့ရွာများကို စွန့်ခွာ ထွက်ပြေးခဲ့ကြရသည်။

မာဒါဂါလီ၊ ဂူလက်၊ မိချီကာမြို့များနှင့် အနီးဝန်းကျင် ကျေးရွာများမှ ဒေသခံများသည် ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွများက အစိုးရတပ်များအား ခုခံ တိုက်ခိုက်ခဲ့ပြီး နေအိမ်များကို စွန့်ခွာထွက်ပြေးသွားကြသည်။

ဘိုကိုဟာရမ်စစ်သွေးကြွများသည် မာဒါဂါလီဒေသအစိုးရရုံးများစိုက်ရာ ဂူလက်မြို့ကို ထိန်းချုပ်ထားပြီဟုဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

အီရတ်အနောက်ပိုင်းစစ်သွေးကြွများအား အမေရိကန်စစ်လေယာဉ်များက ဆက်တိုက်ချေမှုန်း



ဘဂ္ဒဒ် စက်တင်ဘာ ၇
 အီရတ်နိုင်ငံအနောက်ပိုင်း ဟာဒစ် တာဆည်အနီး အစွလာမစ်စစ်သွေး ကြွများအား အမေရိကန်တို့က လေ ကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုများ ဆက်တိုက် ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါဆည်တံခံကို ထိန်းချုပ်ထား သော အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဆွန် နီလူမျိုးစုများကို ကာကွယ်ရန် အမေ ရိကန်က အဆိုပါဒေသကို ပထမဆုံး လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။

အမေရိကန်တို့သည် အီရတ်နှင့် ကာဒ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက နိုင်ငံအနောက်

ပိုင်းနှင့် မြောက်ပိုင်းရှိ စစ်သွေးကြွ များ၏ရန်ကိုတားဆီးရန် ကြိုးစား နေချိန် လေကြောင်းမှပစ်ကူတိုက် ခိုက်ပေးခဲ့သည်။

စောစောပိုင်းတွင် ကာဒ်တပ်ဖွဲ့ဝင် များက မဟာဗျူဟာကျသော အရေး ကြီးသည့် ဇာတာတောင်ကို ပြန်လည် ရယူသိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သည်။ အမေ နီလူမျိုးစုများကို ကာကွယ်ရန် အမေ ရိကန်က အဆိုပါဒေသကို ပထမဆုံး လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ခဲ့သည် ဟု ဆိုသည်။ အီရတ်အစိုးရက အိုင် ဆစ်တို့၏နေရာအားလုံးကို လေ

ကြောင်းမှတိုက်ခိုက်ပေးရန် မေတ္တာ ရပ်ခံတောင်းဆိုမှုအရ အမေရိကန် တို့က လေကြောင်းမှ ဆက်လက်တိုက် ခိုက်လျက်ရှိသည်။

အီရတ်အစိုးရ၏ တောင်းဆိုမှုနှင့် အတူ မိမိတို့ အမေရိကန်နိုင်ငံသား များ အကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ်သည့် အနေဖြင့် အမေရိကန်စစ်လေယာဉ် များက ဟာဒစ်တာဆည်အနီး အိုင် ဆစ်အကြမ်းဖက်အုပ်စုများကို စတင် တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

ပြည်ထောင်စုရေးကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁(က)အရ ယခုနှစ်အတွင်း ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်များ ကျင်းပပြုလုပ်မည်မဟုတ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင် ဦးတင်အေးသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ အမှတ်(၁၀)ရွှေလီလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန (MPC) ၌ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တွေ့ဆုံ သည်။ (ယာပုံ)

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသည် ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးတင်အေးနှင့် ဦးတင်အေးကော်မရှင် အတွင်းရေးမှူး ဦးတင်ထွန်း၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရန်ကုန်အခြေစိုက် နိုင်ငံရေးပါတီ (၃၅)ပါတီတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြ သည်။

တွေ့ဆုံပွဲ၌ ဦးတင်အေးက ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် နှစ်ပတ်ပတ်အစည်း အဝေးတွင် လှည်းကူးမြို့နယ် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဖြိုးမင်း သိန်းက ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်များ ကျင်းပပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိကို ကြယ်ပွင့်ပြ မေးခွန်းမေးမြန်းခဲ့သဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက ဒုတိယအကြိမ် ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကျင်းပပေး ရန် အစီအစဉ်ရှိပါကြောင်းနှင့် ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကျင်းပမည့် နေ့ရက်ကို အနည်းဆုံးသုံးလ ကြိုတင်၍ ကြေညာပေးမည်ဖြစ် ကြောင်း ပြည်သူ့လွှတ်တော်တွင် ဖြေကြားခဲ့ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးတင်အေးက ကတိပြုကြားထား ချက်နှင့်အညီ အာဆီယံထိပ်သီး အစည်း အဝေးများအပြီး နိုင်ငံတော် ကုန် သို့မဟုတ် ဒီဇင်ဘာလဆန်း ခန့်တွင် ဒုတိယအကြိမ် ကြားဖြတ် ရွေးကော်မရှင်ပွဲပြုလုပ်ရန် လျာထားခဲ့ ပါကြောင်း၊ သို့ရာတွင် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးမှာ ယခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် မှ ၁၃ ရက်ခန့်တွင် ကျင်းပမည်ဟု သိရှိရပါကြောင်း၊ ယင်းအစည်းအဝေးအပြီး နိုင်ငံတော် တတိယပတ်ခန့်တွင် မဲဆွယ်စည်းရုံး မှုများပြုလုပ်ပေးရန် နိုင်ငံတော် နောက်ဆုံးပတ်ခန့်တွင် ကြားဖြတ် ရွေးကော်မရှင်ပွဲကို ရက်သတ်မှတ် ကျင်းပနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မဲဆွယ် စည်းရုံးခွင့်ကာလကို ရက်ပေါင်း ၃၀ သတ်မှတ်ထားပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း ဒုတိယအကြိမ်

ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင် ပြုလုပ်ပေး မည်ဆိုပါက သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော် ရွေးကော်မရှင် ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ များအရ စက်တင်ဘာလ တတိယ ပတ်ခန့်တွင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲများ သတ်မှတ်ကြေညာပြီး ဒီဇင်ဘာလ နောက်ဆုံးပတ်ခန့်တွင် ရွေးကော်မရှင် များ ပြုလုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ၎င်းက“သို့ရာတွင် ဒုတိယအကြိမ် ကြားဖြတ်ရွေး ကော်မရှင်ပွဲ ကျင်းပပေးရန်အတွက် လစ်လပ်နေသည့် မဲဆန္ဒနယ်များမှ ပြည်သူ့လွှတ်တော်တွင် ၁၃ နေရာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် ခြောက် နေရာနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ် လွှတ်တော်အသီးသီးတွင် ၁၆ နေရာ စုစုပေါင်း ၃၅ နေရာသာရှိပါကြောင်း၊ အချို့လစ်လပ်နေရာများတွင် လုံခြုံ ရေးအခြေအနေအရလည်းကောင်း၊ မဲစာရင်းနှင့် မဲပေးခွင့်ကိစ္စရပ်များ အခြေအနေကြောင့် လည်းကောင်း ရွေးကော်မရှင်ပွဲကျင်းပနိုင်ခြင်း ရှိ မရှိ ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် ရှိနေပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်များအနေ ဖြင့် လစ်လပ်နေသော လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များကို ဖြည့်တင်းနိုင် ရုံမျှဖြင့် လွှတ်တော်အတွင်း မဲခွဲဆုံး ဖြတ်မှုများတွင် သိသာသည့် အကျိုး ရလဒ် ပြောင်းလဲသွားနိုင်ခြင်းမရှိ ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့သည် ယခု အခါ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများ အတွက် အသက်တမျှ အရေးကြီး လှသည့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေးကိစ္စများ၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေမည့် ရွေး ကော်မရှင်ပွဲစနစ် ပြောင်းလဲကျင့်သုံးရေး ကိစ္စများစသည့် အရေးပါသော လုပ်ငန်းတာဝန်များ၊ ဆောင်ရွက် နေရပါကြောင်း၊ ယင်းတာဝန်များ အတွက် ကော်မတီ၊ ကော်မရှင် အသီးသီးတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက် နေရသော နိုင်ငံရေးပါတီကိုယ်စား လှယ်များသည်လည်း ကြီးလေးသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များဖြင့် မအားလပ် အောင်ရှိနေပါကြောင်း၊ ကြားဖြတ် ရွေးကော်မရှင်ပွဲရှိမည်ဆိုပါက ယင်း ပါတီခေါင်းဆောင်၊ ပါတီကိုယ်စား



လှယ်များသည် မိမိတို့ပါတီ အောင် နိုင်ရေးအတွက် စီမံဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သဖြင့် ထပ်မံ၍ ဝန်ပိုကြဦး မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံရေးပါတီများ အနေဖြင့် လည်းနိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင် ခြင်း ဥပဒေပုဒ်မ ၁၂(က) (၁)၏ ရှင်းလင်းချက်ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်အရ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် အထွေထွေရွေး ကော်မရှင်ပွဲပြီး နောက်ပိုင်းတွင်မှ မှတ်ပုံတင်ခဲ့ကြသည့် နိုင်ငံရေးပါတီ ၃၀ တို့သည် ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင် တွင် အနည်းဆုံးမဲဆန္ဒနယ် သုံးနယ် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြရမည် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ယင်းသို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ခြင်းမပြုနိုင်ပါက ပါတီမှတ်ပုံတင် ပယ်ဖျက်ပြီး ပါတီဖျက်သိမ်းခံရနိုင် ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် အထွေထွေ ရွေးကော်မရှင်ပွဲ၏ နောက်ပိုင်းမှတ်ပုံတင်လာသည့် ပါတီ ၃၀ တွင် မကြာသေးမီကမှ မှတ်ပုံတင် ခွင့်ရရှိသော ပါတီသစ်များလည်း ပါဝင်နေပါကြောင်း။

အထက်တွင် ဖော်ပြခဲ့သည့် အတိုင်း လွှတ်တော်အတွင်း ရောက် ရှိနေသော နိုင်ငံရေးပါတီများလည်း ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲကြောင့် ငွေ ကုန်လှုပ်နှံမှုဖြင့် ဝန်ပိုနိုင်သလို ပါတီ သစ်များအတွက်လည်း ပါတီတည် ထောင်စမှပင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲဝင်ရ သဖြင့် စည်းရုံးချိန် လုံလောက်မှုမရှိ သည့်အတွက် ငွေကုန်လှုပ်နှံမှု ဖြစ်နိုင် ပါကြောင်း။

တစ်ဖက်တွင်လည်း ဤကြား ဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲမှာ ရွေးကော် မှတ်ပုံတင်ခြင်းမပြုမည့် လွှတ်တော်

ကိုယ်စားလှယ်များ၏ သက်တမ်းမှာ လည်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ စတင်လျှင် တစ်နှစ်ခန့်သာ တာဝန် ထမ်းဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကော် မှတ်ပုံတင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲကျင်းပရန် ရက်များကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဩဂုတ်လ/ စက်တင်ဘာလခန့်တွင် ထုတ်ပြန် ကြေညာပေးရမည်ဖြစ်ရာ ပါတီများ အနေဖြင့် တစ်နှစ်ခန့်တာဝန်တွင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲကြိမ် ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ရာ ထပ်မံ၍ ငွေ ကုန်လှုပ်နှံမှု ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့အပြင် ပြည်ထောင်စုရွေး ကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက မိမိတို့ ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်မှ လွှတ်တော် တွင်ဖြေကြားခဲ့သည့် ကတိကဝတ် များအတိုင်း ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင် ပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း ကျင်းပပေး ရန် ပြင်ဆင်ထားခဲ့ပါကြောင်း၊ သို့ရာတွင် ယခုအခါ လွှတ်တော် အသီးသီးတွင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲစနစ် ပြောင်းလဲရန် အဆိုတင်သွင်းလေ့လာ ခြင်း၊ ဆွေးနွေးခြင်း၊ ဆုံးဖြတ်ခြင်းများ ပြုလုပ်နေပါကြောင်း၊ လွှတ်တော် များတွင် ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်မှုများ အရ မကြာမီအချိန်ကာလအတွင်း သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်ရွေးကော်မရှင် ပွဲဥပဒေများအား အသစ်ပြင်ဆင်ပြဋ္ဌာန်း မှုများရှိလာနိုင်ပြီး ရွေးကော်မရှင် ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်လည်း နည်း ဥပဒေအသစ်များ ပြုစုရေးဆွဲထုတ် ပြန်ရန်ရှိနေပါကြောင်း၊ ပြင်ဆင် ပြောင်းလဲလာမည့် ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ

များအတိုင်း လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း လက်စွဲစာစောင် များ အသစ်ပြုစုထုတ်ဝေပြီး ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဆင့်ဆင့်နှင့် မဲရုံဝန်ထမ်းများကို သင်တန်းပေးခြင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် လူမှုအဖွဲ့ အစည်းများကို အသိပညာဖြန့်ဝေ ခြင်း၊ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူလူထုကို အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်ခြင်းတို့ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်လာပါ ကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း ကြားဖြတ် ရွေးကော်မရှင်ပွဲများ ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဆိုပါက နိုင်ငံတော်မှ ဘဏ္ဍာငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၇၇ ဘီလီယံခန့်မှန်း တောင်းခံထားရပြီး သန်းခေါင်စာရင်း လုပ်ငန်း ထောက်ပံ့ငွေကဲ့သို့ မဲရုံ ဝန်ထမ်းများကို ထောက်ပံ့ငွေတိုးမြှင့် ပေးလျှင် ငွေကျပ် ၂ ဘီလီယံကျော် ကုန်ကျနိုင်ပါကြောင်း၊ ယင်းကုန် ကျစရိတ်များမှာ နိုင်ငံတော်အတွက် အမှန်တကယ်အကျိုးရှိမရှိ စဉ်းစား ရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ယင်းကြားဖြတ် ရွေးကော်မရှင်ပွဲ တာဝန်များကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကော် မှတ်ပုံတင် ရွေးကော်မရှင်ပွဲကြီးအတွက် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက် နေရသော ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းတာဝန် များတွင် အားနည်းသွားနိုင်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် အထက်ဖော်ပြပါ

အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များ အား စဉ်းစားသုံးသပ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကျင်းပရန် သင့်၊ မသင့်ကို ဆုံးဖြတ်ရန် လိုအပ် လာပါကြောင်း။

သို့ဖြစ်၍ ပြည်ထောင်စု ရွေး ကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၄ အရ ကော်မရှင်သည် ရွေးကော်မရှင် များကျင်းပမည့်နေ့ရက် သတ်မှတ် ခြင်းကို သက်ဆိုင်ရာ ဌာန၊ အဖွဲ့ အစည်းများ၊ ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်နိုင်သည်ဟု ပြဋ္ဌာန်းထား ချက်နှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့ အစည်းများမှ ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် နိုင်ငံ ရေးပါတီများအား ညှိနှိုင်းတိုင်ပင် ခဲ့ပါကြောင်း။

ယင်းသို့ ညှိနှိုင်းတိုင်ပင်ချက် များအရ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင်ပွဲများ ကျင်းပ ပြုလုပ်ရန်မသင့်ကြောင်း သုံးသပ် တွေးရှိရပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ပွဲ ကော် မရှင်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁ (က)အရ ယခု နှစ်အတွင်း ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင် များ ကျင်းပပြုလုပ်မည် မဟုတ် ကြောင်း”ဖြင့် ရှင်းလင်းပြောကြား ခဲ့သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များက သိရှိလိုသည် များကိုမေးမြန်းကြရာ ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပြီး တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းအစည်း အဝေးကို ရပ်သိမ်းခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင်ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မီဒီယာများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ကြားဖြတ်ရွေးကော်မရှင် ပွဲကျင်းပနိုင်မှု အခြေအနေများကို သုံးသပ်တင်ပြပြီး ကြားဖြတ်ရွေး ကော်မရှင်ပွဲကျင်းပရန် မရှိတော့ ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေ ရွေးကော်မရှင်ပွဲကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပြင်ဆင်မှုအခြေအနေနှင့် မဲစာရင်း ကောက်ယူမှု ရှေ့ပြေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး မီဒီယာများ ၏ သိရှိလိုသည့် မေးမြန်းချက်များ ကို ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဖြေကြားခဲ့ သည်။

(သတင်းစဉ်)

စာအုပ်စာပေ လှူမိတ်ဆွေ

INTERNET Journal

Galaxy Note 4 နှင့် Note Edge မော်တုန်းများ၊ ဓမ္မရိပ် Galaxy Tab/Active/tablet နှင့် Gear VR တို့ Samsung မိတ်ဆက်

Samsung မှ မသတိပေး၊ နယူးယောက်နဲ့ ဘာလင်မြို့တို့မှာ တစ်ပြိုင်နက်တည်းမဆိုတဲ့ Samsung Unpacked ပွဲမှာ screen အရွယ်အစားကြီးမားသော နောက်ဆုံးပေါ် Galaxy Note 4 မော်တုန်း အကြမ်းပုံတပ်ဆင်မှုများနှင့်အခြေခံမသိ ဓမ္မရိပ် Galaxy Tab Active tablet နှင့် 3D ဝီဒီယိုများကို ပြင်ပကမ္ဘာထိကြေညာမှုနိုင်မယ့် Gear VR တို့ကို မကြာခင်တစ်ဆက်ပြုသင့်ပါဘယ်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေး၏ ဆုတံဆိပ်ဖြင့် သည့်အစီအစဉ် မတော်တိုဘာ (၁) ရက်နေ့တုန်းဆိုမည်

အချိန် သက်တမ်း ဆောင်ရွက်ပေးမည်

တရားဝင်ရောင်းချမှု - တွက်ပုံပါပြ

လွင်ပြိုင်ဆောင်

ပြိုင်ဘက် ယှဉ်ပြိုင်ခြင်း

- ၁။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၂။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၃။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၄။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၅။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၆။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၇။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၈။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၉။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်
- ၁၀။ အထက်ဆင့်ကော်မရှင်ပွဲအဖြစ်

ပြိုင်ဘက်အဖြစ် ပြိုင်ဘက်အဖြစ် ယှဉ်ပြိုင်ခြင်း

ISO 9001:2008 နှင့် GMP ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းဆောင်ရွက်ထားပါသည်။

အမှတ် (၁)၊ (၂)၊ (၃)၊ (၄)၊ (၅)၊ (၆)၊ (၇)၊ (၈)၊ (၉)၊ (၁၀)၊ (၁၁)၊ (၁၂)၊ (၁၃)၊ (၁၄)၊ (၁၅)၊ (၁၆)၊ (၁၇)၊ (၁၈)၊ (၁၉)၊ (၂၀)၊ (၂၁)၊ (၂၂)၊ (၂၃)၊ (၂၄)၊ (၂၅)၊ (၂၆)၊ (၂၇)၊ (၂၈)၊ (၂၉)၊ (၃၀)၊ (၃၁)၊ (၃၂)၊ (၃၃)၊ (၃၄)၊ (၃၅)၊ (၃၆)၊ (၃၇)၊ (၃၈)၊ (၃၉)၊ (၄၀)၊ (၄၁)၊ (၄၂)၊ (၄၃)၊ (၄၄)၊ (၄၅)၊ (၄၆)၊ (၄၇)၊ (၄၈)၊ (၄၉)၊ (၅၀)၊ (၅၁)၊ (၅၂)၊ (၅၃)၊ (၅၄)၊ (၅၅)၊ (၅၆)၊ (၅၇)၊ (၅၈)၊ (၅၉)၊ (၆၀)၊ (၆၁)၊ (၆၂)၊ (၆၃)၊ (၆၄)၊ (၆၅)၊ (၆၆)၊ (၆၇)၊ (၆၈)၊ (၆၉)၊ (၇၀)၊ (၇၁)၊ (၇၂)၊ (၇၃)၊ (၇၄)၊ (၇၅)၊ (၇၆)၊ (၇၇)၊ (၇၈)၊ (၇၉)၊ (၈၀)၊ (၈၁)၊ (၈၂)၊ (၈၃)၊ (၈၄)၊ (၈၅)၊ (၈၆)၊ (၈၇)၊ (၈၈)၊ (၈၉)၊ (၉၀)၊ (၉၁)၊ (၉၂)၊ (၉၃)၊ (၉၄)၊ (၉၅)၊ (၉၆)၊ (၉၇)၊ (၉၈)၊ (၉၉)၊ (၁၀၀)၊ (၁၀၁)၊ (၁၀၂)၊ (၁၀၃)၊ (၁၀၄)၊ (၁၀၅)၊ (၁၀၆)၊ (၁၀၇)၊ (၁၀၈)၊ (၁၀၉)၊ (၁၁၀)၊ (၁၁၁)၊ (၁၁၂)၊ (၁၁၃)၊ (၁၁၄)၊ (၁၁၅)၊ (၁၁၆)၊ (၁၁၇)၊ (၁၁၈)၊ (၁၁၉)၊ (၁၂၀)၊ (၁၂၁)၊ (၁၂၂)၊ (၁၂၃)၊ (၁၂၄)၊ (၁၂၅)၊ (၁၂၆)၊ (၁၂၇)၊ (၁၂၈)၊ (၁၂၉)၊ (၁၃၀)၊ (၁၃၁)၊ (၁၃၂)၊ (၁၃၃)၊ (၁၃၄)၊ (၁၃၅)၊ (၁၃၆)၊ (၁၃၇)၊ (၁၃၈)၊ (၁၃၉)၊ (၁၄၀)၊ (၁၄၁)၊ (၁၄၂)၊ (၁၄၃)၊ (၁၄၄)၊ (၁၄၅)၊ (၁၄၆)၊ (၁၄၇)၊ (၁၄၈)၊ (၁၄၉)၊ (၁၅၀)၊ (၁၅၁)၊ (၁၅၂)၊ (၁၅၃)၊ (၁၅၄)၊ (၁၅၅)၊ (၁၅၆)၊ (၁၅၇)၊ (၁၅၈)၊ (၁၅၉)၊ (၁၆၀)၊ (၁၆၁)၊ (၁၆၂)၊ (၁၆၃)၊ (၁၆၄)၊ (၁၆၅)၊ (၁၆၆)၊ (၁၆၇)၊ (၁၆၈)၊ (၁၆၉)၊ (၁၇၀)၊ (၁၇၁)၊ (၁၇၂)၊ (၁၇၃)၊ (၁၇၄)၊ (၁၇၅)၊ (၁၇၆)၊ (၁၇၇)၊ (၁၇၈)၊ (၁၇၉)၊ (၁၈၀)၊ (၁၈၁)၊ (၁၈၂)၊ (၁၈၃)၊ (၁၈၄)၊ (၁၈၅)၊ (၁၈၆)၊ (၁၈၇)၊ (၁၈၈)၊ (၁၈၉)၊ (၁၉၀)၊ (၁၉၁)၊ (၁၉၂)၊ (၁၉၃)၊ (၁၉၄)၊ (၁၉၅)၊ (၁၉၆)၊ (၁၉၇)၊ (၁၉၈)၊ (၁၉၉)၊ (၂၀၀)၊ (၂၀၁)၊ (၂၀၂)၊ (၂၀၃)၊ (၂၀၄)၊ (၂၀၅)၊ (၂၀၆)၊ (၂၀၇)၊ (၂၀၈)၊ (၂၀၉)၊ (၂၁၀)၊ (၂၁၁)၊ (၂၁၂)၊ (၂၁၃)၊ (၂၁၄)၊ (၂၁၅)၊ (၂၁၆)၊ (၂၁၇)၊ (၂၁၈)၊ (၂၁၉)၊ (၂၂၀)၊ (၂၂၁)၊ (၂၂၂)၊ (၂၂၃)၊ (၂၂၄)၊ (၂၂၅)၊ (၂၂၆)၊ (၂၂၇)၊ (၂၂၈)၊ (၂၂၉)၊ (၂၃၀)၊ (၂၃၁)၊ (၂၃၂)၊ (၂၃၃)၊ (၂၃၄)၊ (၂၃၅)၊ (၂၃၆)၊ (၂၃၇)၊ (၂၃၈)၊ (၂၃၉)၊ (၂၄၀)၊ (၂၄၁)၊ (၂၄၂)၊ (၂၄၃)၊ (၂၄၄)၊ (၂၄၅)၊ (၂၄၆)၊ (၂၄၇)၊ (၂၄၈)၊ (၂၄၉)၊ (၂၅၀)၊ (၂၅၁)၊ (၂၅၂)၊ (၂၅၃)၊ (၂၅၄)၊ (၂၅၅)၊ (၂၅၆)၊ (၂၅၇)၊ (၂၅၈)၊ (၂၅၉)၊ (၂၆၀)၊ (၂၆၁)၊ (၂၆၂)၊ (၂၆၃)၊ (၂၆၄)၊ (၂၆၅)၊ (၂၆၆)၊ (၂၆၇)၊ (၂၆၈)၊ (၂၆၉)၊ (၂၇၀)၊ (၂၇၁)၊ (၂၇၂)၊ (၂၇၃)၊ (၂၇၄)၊ (၂၇၅)၊ (၂၇၆)၊ (၂၇၇)၊ (၂၇၈)၊ (၂၇၉)၊ (၂၈၀)၊ (၂၈၁)၊ (၂၈၂)၊ (၂၈၃)၊ (၂၈၄)၊ (၂၈၅)၊ (၂၈၆)၊ (၂၈၇)၊ (၂၈၈)၊ (၂၈၉)၊ (၂၉၀)၊ (၂၉၁)၊ (၂၉၂)၊ (၂၉၃)၊ (၂၉၄)၊ (၂၉၅)၊ (၂၉၆)၊ (၂၉၇)၊ (၂၉၈)၊ (၂၉၉)၊ (၃၀၀)၊ (၃၀၁)၊ (၃၀၂)၊ (၃၀၃)၊ (၃၀၄)၊ (၃၀၅)၊ (၃၀၆)၊ (၃၀၇)၊ (၃၀၈)၊ (၃၀၉)၊ (၃၁၀)၊ (၃၁၁)၊ (၃၁၂)၊ (၃၁၃)၊ (၃၁၄)၊ (၃၁၅)၊ (၃၁၆)၊ (၃၁၇)၊ (၃၁၈)၊ (၃၁၉)၊ (၃၂၀)၊ (၃၂၁)၊ (၃၂၂)၊ (၃၂၃)၊ (၃၂၄)၊ (၃၂၅)၊ (၃၂၆)၊ (၃၂၇)၊ (၃၂၈)၊ (၃၂၉)၊ (၃၃၀)၊ (၃၃၁)၊ (၃၃၂)၊ (၃၃၃)၊ (၃၃၄)၊ (၃၃၅)၊ (၃၃၆)၊ (၃၃၇)၊ (၃၃၈)၊ (၃၃၉)၊ (၃၄၀)၊ (၃၄၁)၊ (၃၄၂)၊ (၃၄၃)၊ (၃၄၄)၊ (၃၄၅)၊ (၃၄၆)၊ (၃၄၇)၊ (၃၄၈)၊ (၃၄၉)၊ (၃၅၀)၊ (၃၅၁)၊ (၃၅၂)၊ (၃၅၃)၊ (၃၅၄)၊ (၃၅၅)၊ (၃၅၆)၊ (၃၅၇)၊ (၃၅၈)၊ (၃၅၉)၊ (၃၆၀)၊ (၃၆၁)၊ (၃၆၂)၊ (၃၆၃)၊ (၃၆၄)၊ (၃၆၅)၊ (၃၆၆)၊ (၃၆၇)၊ (၃၆၈)၊ (၃၆၉)၊ (၃၇၀)၊ (၃၇၁)၊ (၃၇၂)၊ (၃၇၃)၊ (၃၇၄)၊ (၃၇၅)၊ (၃၇၆)၊ (၃၇၇)၊ (၃၇၈)၊ (၃၇၉)၊ (၃၈၀)၊ (၃၈၁)၊ (၃၈၂)၊ (၃၈၃)၊ (၃၈၄)၊ (၃၈၅)၊ (၃၈၆)၊ (၃၈၇)၊ (၃၈၈)၊ (၃၈၉)၊ (၃၉၀)၊ (၃၉၁)၊ (၃၉၂)၊ (၃၉၃)၊ (၃၉၄)၊ (၃၉၅)၊ (၃၉၆)၊ (၃၉၇)၊ (၃၉၈)၊ (၃၉၉)၊ (၄၀၀)၊ (၄၀၁)၊ (၄၀၂)၊ (၄၀၃)၊ (၄၀၄)၊ (၄၀၅)၊ (၄၀၆)၊ (၄၀၇)၊ (၄၀၈)၊ (၄၀၉)၊ (၄၁၀)၊ (၄၁၁)၊ (၄၁၂)၊ (၄၁၃)၊ (၄၁၄)၊ (၄၁၅)၊ (၄၁၆)၊ (၄၁၇)၊ (၄၁၈)၊ (၄၁၉)၊ (၄၂၀)၊ (၄၂၁)၊ (၄၂၂)၊ (၄၂၃)၊ (၄၂၄)၊ (၄၂၅)၊ (၄၂၆)၊ (၄၂၇)၊ (၄၂၈)၊ (၄၂၉)၊ (၄၃၀)၊ (၄၃၁)၊ (၄၃၂)၊ (၄၃၃)၊ (၄၃၄)၊ (၄၃၅)၊ (၄၃၆)၊ (၄၃၇)၊ (၄၃၈)၊ (၄၃၉)၊ (၄၄၀)၊ (၄၄၁)၊ (၄၄၂)၊ (၄၄၃)၊ (၄၄၄)၊ (၄၄၅)၊ (၄၄၆)၊ (၄၄၇)၊ (၄၄၈)၊ (၄၄၉)၊ (၄၅၀)၊ (၄၅၁)၊ (၄၅၂)၊ (၄၅၃)၊ (၄၅၄)၊ (၄၅၅)၊ (၄၅၆)၊ (၄၅၇)၊ (၄၅၈)၊ (၄၅၉)၊ (၄၆၀)၊ (၄၆၁)၊ (၄၆၂)၊ (၄၆၃)၊ (၄၆၄)၊ (၄၆၅)၊ (၄၆၆)၊ (၄၆၇)၊ (၄၆၈)၊ (၄၆၉)၊ (၄၇၀)၊ (၄၇၁)၊ (၄၇၂)၊ (၄၇၃)၊ (၄၇၄)၊ (၄၇၅)၊ (၄၇၆)၊ (၄၇၇)၊ (၄၇၈)၊ (၄၇၉)၊ (၄၈၀)၊ (၄၈၁)၊ (၄၈၂)၊ (၄၈၃)၊ (၄၈၄)၊ (၄၈၅)၊ (၄၈၆)၊ (၄၈၇)၊ (၄၈၈)၊ (၄၈၉)၊ (၄၉၀)၊ (၄၉၁)၊ (၄၉၂)၊ (၄၉၃)၊ (၄၉၄)၊ (၄၉၅)၊ (၄၉၆)၊ (၄၉၇)၊ (၄၉၈)၊ (၄၉၉)၊ (၅၀၀)၊ (၅၀၁)၊ (၅၀၂)၊ (၅၀၃)၊ (၅၀၄)၊ (၅၀၅)၊ (၅၀၆)၊ (၅၀၇)၊ (၅၀၈)၊ (၅၀၉)၊ (၅၁၀)၊ (၅၁၁)၊ (၅၁၂)၊ (၅၁၃)၊ (၅၁၄)၊ (၅၁၅)၊ (၅၁၆)၊ (၅၁၇)၊ (၅၁၈)၊ (၅၁၉)၊ (၅၂၀)၊ (၅၂၁)၊ (၅၂၂)၊ (၅၂၃)၊ (၅၂၄)၊ (၅၂၅)၊ (၅၂၆)၊ (၅၂၇)၊ (၅၂၈)၊ (၅၂၉)၊ (၅၃၀)၊ (၅၃၁)၊ (၅၃၂)၊ (၅၃၃)၊ (၅၃၄)၊ (၅၃၅)၊ (၅၃၆)၊ (၅၃၇)၊ (၅၃၈)၊ (၅၃၉)၊ (၅၄၀)၊ (၅၄၁)၊ (၅၄၂)၊ (၅၄၃)၊ (၅၄၄)၊ (၅၄၅)၊ (၅၄၆)၊ (၅၄၇)၊ (၅၄၈)၊ (၅၄၉)၊ (၅၅၀)၊ (၅၅၁)၊ (၅၅၂)၊ (၅၅၃)၊ (၅၅၄)၊ (၅၅၅)၊ (၅၅၆)၊ (၅၅၇)၊ (၅၅၈)၊ (၅၅၉)၊ (၅၆၀)၊ (၅၆၁)၊ (၅၆၂)၊ (၅၆၃)၊ (၅၆၄)၊ (၅၆၅)၊ (၅၆၆)၊ (၅၆၇)၊ (၅၆၈)၊ (၅၆၉)၊ (၅၇၀)၊ (၅၇၁)၊ (၅၇၂)၊ (၅၇၃)၊ (၅၇၄)၊ (၅၇၅)၊ (၅၇၆)၊ (၅၇၇)၊ (၅၇၈)၊ (၅၇၉)၊ (၅၈၀)၊ (၅၈၁)၊ (၅၈၂)၊ (၅၈၃)၊ (၅၈၄)၊ (၅၈၅)၊ (၅၈၆)၊ (၅၈၇)၊ (၅၈၈)၊ (၅၈၉)၊ (၅၉၀)၊ (၅၉၁)၊ (၅၉၂)၊ (၅၉၃)၊ (၅၉၄)၊ (၅၉၅)၊ (၅၉၆)၊ (၅၉၇)၊ (၅၉၈)၊ (၅၉၉)၊ (၆၀၀)၊ (၆၀၁)၊ (၆၀၂)၊ (၆၀၃)၊ (၆၀၄)၊ (၆၀၅)၊ (၆၀၆)၊ (၆၀၇)၊ (၆၀၈)၊ (၆၀၉)၊ (၆၁၀)၊ (၆၁၁)၊ (၆၁၂)၊ (၆၁၃)၊ (၆၁၄)၊ (၆၁၅)၊ (၆၁၆)၊ (၆၁၇)၊ (၆၁၈)၊ (၆၁၉)၊ (၆၂၀)၊ (၆၂၁)၊ (၆၂၂)၊ (၆၂၃)၊ (၆၂၄)၊ (၆၂၅)၊ (၆၂၆)၊ (၆၂၇)၊ (၆၂၈)၊ (၆၂၉)၊ (၆၃၀)၊ (၆၃၁)၊ (၆၃၂)၊ (၆၃၃)၊ (၆၃၄)၊ (၆၃၅)၊ (၆၃၆)၊ (၆၃၇)၊ (၆၃၈)၊ (၆၃၉)၊ (၆၄၀)၊ (၆၄၁)၊ (၆၄၂)၊ (၆၄၃)၊ (၆၄၄)၊ (၆၄၅)၊ (၆၄၆)၊ (၆၄၇)၊ (၆၄၈)၊ (၆၄၉)၊ (၆၅၀)၊ (၆၅၁)၊ (၆၅၂)၊ (၆၅၃)၊ (၆၅၄)၊ (၆၅၅)၊ (၆၅၆)၊ (၆၅၇)၊ (၆၅၈)၊ (၆၅၉)၊ (၆၆၀)၊ (၆၆၁)၊ (

ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်တာတွေ

ဦးမြတ်နိုင် (MLRC)
ရန်ကုန်

၁၉၆၄ ခုနှစ်မှ ၁၉၈၈ ခုနှစ်အထိ စာတတ်မြောက်ရေးအောင်ပွဲများ၊ ရလဒ်များဖြစ်ပေါ်လာခြင်းရဲ့အစကတော့ ဆရာကြီး ဦးသံဃင်ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ထိုစဉ်က ပညာရေးဝန်ကြီး ဦးလှိုင်ကြီးလှဟန်က ဘတ်ဂျက်မရှိလို့ မလုပ်နိုင်ဘူးဆိုတာကို အတွင်းဝန် ဒေါက်တာညီညီကတစ်ဆင့် ဆရာကြီး ဦးသံဃင်ကို အကြောင်းပြန်ခိုင်းခဲ့တယ်။ ဆရာကြီး ဦးသံဃင်က အစိုးရတွေတစ်ပြားတစ်ချပ်မှမကုန်ဘဲ လုပ်နိုင်ပါတယ်လို့ ပြန်လည်တင်ပြခဲ့တယ်။ ပညာရေးဝန်ကြီးဟာ အဲဒီတင်ပြချက်ကိုကြားရတော့ တအံ့တဩဖြစ်ပြီး ဒီလို လုပ်နိုင်တယ်ဆိုရင် လုပ်ပျာဆိုပြီး လုပ်ခွင့်ပြုခဲ့တယ်။ ဆရာကြီး ဦးသံဃင်ဟာ အတွင်းဝန် ဒေါက်တာညီညီနဲ့ ပညာရေးသုတေသနဗဟိုကော်မရှင်ကြီး ဦးသန်းဦးနဲ့ တိုင်ပင်ပြီး စီမံချက်တွေရေးဆွဲစည်းရုံးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြလို့ ကမ္ဘာကျော်အောင်ပွဲကြီးများရရှိပြီး ယူနက်စကိုအဖွဲ့ကြီးရဲ့ စာတတ်မြောက်ရေးအောင်ပွဲပထမဆုံးနှစ်ကြိမ်ရရှိခဲ့တယ်ဆိုတာ သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

စင်စစ် ဆရာကြီး ဦးသံဃင်ဟာ ၁၉၆၄ ခုနှစ် နွေရာသီကျောင်းပိတ်ရက် 'အ'သုံးလုံးရှေးပြေးစမ်းသပ်မှုလုပ်ငန်းကို မိတ္ထီလာမြို့နယ် အရှေ့စံပြကျေးရွာက သင်တန်းသား ၂၀၀ ခန့်ကို ရန်ကုန် ဆရာအတတ်သင်သိပ္ပံက သင်တန်းသားလေးဦးတို့နဲ့ နွေရာသီတစ်လ 'အ'သုံးလုံးသင်တန်းဖွင့်လှစ်သင်ကြားပြသမှုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီမှာ သင်ကြားနည်းနဲ့ ပြုစုထားတဲ့ လက်စွဲစာအုပ်တွေကို စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အ သုံးလုံးအစ မိတ္ထီလာကလို့ ဆိုရမှာဖြစ်သလို 'အ'သုံးလုံးလုပ်ငန်းအစ ဆရာကြီး ဦးသံဃင်ကလို့ ဆိုနိုင်တာမို့ ဒါဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်တဲ့ အချက်ပါပဲ။

အဲဒီနောက် ပညာရေးဝန်ကြီးရဲ့ ခွင့်ပြုချက်၊ အားပေးချက်၊ ဆရာကြီး ဦးသံဃင် ရှေ့ပြေးစမ်းသပ်ချက်များနဲ့အတူ အတွင်းဝန် ဒေါက်တာ ညီညီနဲ့ ဆရာကြီး ဦးသန်းဦးတို့ရဲ့ မနေမနား အားထုတ်ကြိုးပမ်း စည်းရုံးဆောင်ရွက်ချက်များကြောင့် လှည်းနေလေ့အောင် မြင်းဖောင်းမကျန် မြန်မာပြည်အနှံ့ အားပေးပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်မှု၊ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံကျောင်းသားများ၊ ဒေသခံပြည်သူများရဲ့ တစ်ခဲနက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ကမ္ဘာကျော်ဝက်ဝက်ကဲ့ အောင်ပွဲအဆင့်ဆင့်ခံနိုင်တယ်ဆိုတာကိုလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

အသုံးလုံးလုပ်ငန်းမှာ အဓိကဇာတ်ဆောင်တွေအဖြစ် ပါဝင်ခဲ့တဲ့ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံကျောင်းသားများရဲ့ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး၊ စာတတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းမှာ ဘယ်လိုလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတယ်၊ ကျေးလက်ဒေသခံပြည်သူတွေရဲ့ လှိုက်လှဲစွာ လက်ခံပြုစုစောင့်ရှောက်ပံ့ပိုးမှုတွေကို သရုပ်သကန်ပေါ်အောင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကြတဲ့ အနုပညာရှင်များနဲ့ ရိုက်ကွင်းရဲ့ဘုရင် ဒါရိုက်တာ ဆရာကြီး ဦးသုခရဲ့ ဘယ်သူ့ပြိုင်လို့ လှုပ်ရှားနိုင် ရုပ်ရှင်ကားကြီး ဒီကနေ့အထိ ဆက်လက်ရှင်သန်နေပုံဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

အဲဒီနောက် နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးက တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာများမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၊ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံစည်များအားလုံးမှ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ပါမောက္ခများ၊ ဆရာ ဆရာမများ ဝက်ဝက်ကဲ့လုပ်အားပေးခဲ့ကြတဲ့ အဆင့်ပေါင်းစုံက စေတနာရှင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဒီလုပ်ငန်းကြီးကမ္ဘာကျော်အောင်ပွဲဆင်နိုင်အောင် စမ်းသပ်ကာလကတည်းက ပါဝင်ခဲ့ကြတဲ့ ဆရာအတတ်သင်သိပ္ပံနဲ့ ကျောင်းများမှ ဆရာ ဆရာမများ၊ သင်တန်းတက်

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများရဲ့ ကိုယ့်စရိတ်ကိုယ်စား စေတနာလုပ်အားများဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

ဒါအပြင် အသုံးလုံးသင်တန်းတွေအတွက် ရေးသားပြုစုခဲ့ကြတဲ့ သက်ကြီးရက်တိုသင်တန်းလမ်းညွှန်စာအုပ်၊ သက်ကြီးမြန်မာဖတ်စာစာအုပ်၊ သက်ကြီးမြန်မာဖတ်စာသင်နည်းလမ်းညွှန်စာအုပ်၊ မြန်မာဖတ်စာနဲ့ သင်နည်းလမ်းညွှန်ဆရာကိုင်စာအုပ်များ စသည်တို့ကို အဆင့်ဆင့်ရေးသား၊ ပြုပြင်မွမ်းမံရာမှာ ဦးဆောင်ရေးသားပြုစုခဲ့ကြတဲ့ ဆရာကြီး ဦးသံဃင်၊ ဆရာကြီးမင်းသုဝဏ်၊ ဆရာကြီး ဦးစံမြင့်၊ ဆရာကြီးဦးသန်းဦး၊ ဆရာကြီးဦးမြအေး၊ ဆရာကြီးဦးသန်းထွတ်တို့အပြင် အမည်ဖော်ပြရာတွင်ကျန်ရစ်သော ပညာရေးပညာရှင်ကြီးများရဲ့အားထုတ်ကြိုးပမ်းမှုဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

စာဖတ်တတ်သွားသူများ စာပေကို မေ့လျော့မသွားစေရန်အတွက် သက်ကြီး စာတတ်မြောက်ရေးဗဟိုကော်မတီဟာ သက်ကြီးဖတ်စာနဲ့ သက်ကြီးစာပဒေသာ၊ စာဖတ်ရိုက်နှိပ်ဖြန့်ဖြူးတင်ရေးစာစဉ်တွေကို ပြုစုထုတ်ဝေဖြန့်ချိခဲ့ပါတယ်။

“ ပညာရေးသမားများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများဟာ ခေါက်ရိုးကျိုးနေသူများ၊ အထက်က တာဝန်ပေးမှ လုပ်တတ်ကိုင်တတ်သူများမဟုတ်ဘဲ လုပ်ခွင့်ကိုင်ခွင့်ရှိရင် လုပ်နိုင်ကိုင်နိုင် ထိုးဖောက်ဆောင်ရွက်နိုင်သူများဖြစ် ”

အဆိုပါစာစဉ်များဟာ စာတတ်မြောက်ခါစပုဂ္ဂိုလ်များအဖို့ တတ်မြောက်ထားပြီး စာတတ်မြောက်မှုအဆင့်ကို စွဲမြဲစွာထိန်းသိမ်းထားနိုင်စေရန် စာဖတ်ရိုက်နှိပ်စာဖတ်စွမ်းရည် တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် မြှင့်တင်လာနိုင်စေရန်၊ စာဖတ်လိုစိတ်တိုးပွားရင်သန်လာစေရန်နဲ့ စာဖတ်နိုင်သမျှ အသိပညာတိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်ဟူသော ရည်ရွယ်ချက်များ ထားရှိခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီသက်ကြီးဖတ်စာနဲ့ သက်ကြီးစာဖတ်ရိုက်နှိပ်ဖြန့်ဖြူးတင်ရေး စာစဉ်(၁၁)မျိုး(ဥပမာ-ဇော်ဂီနီ၊ မိစပ်အငြိမ်း၊ ရွှေမိန့်ပတ်မတီးဘုရား၊ အရက်ဦး၊ ပွင့်သစ်ဝေဝေ၊ ပြည်သူ့အတွက်စာနယ်ဇင်း၊ မြန်မာ့အစောင့် အဟာရဇာတ်၊ စိမ်းလဲ့ကန်သန့်အခြားစာများ၊ တစ်မြေတည်းနေ တစ်ရေတည်းသောက်၊ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားပုံပြင်များ၊ အလင်းဈေး၊ စာတတ်မြောက်ရေးလှုပ်ရှားမှုကဗျာများ၊ သီတာရေစင်၊ တိမ်ညိုကင်းလို့လမ်းသာ) အစရှိသည်တို့ကို ရေးသားပြုစုခဲ့ကြတဲ့ ဦးသန်းထွတ်(အငြိမ်းစားပါမောက္ခ၊ ပညာရေးတက္ကသိုလ်)၊ ပျဉ်းမနား မောင်နီသင်း၊ ဒေါက်တာအောင်ခင်ဆင့်၊ ဒေါက်တာ ခင်မောင်လွင်နှင့်အဖွဲ့၊ မောင်ဟန်ဝင်း(ထန်းတပင်) အစရှိသည့် နိုင်ငံကျော်စာရေးဆရာကြီးများရဲ့ စာပြုလုပ်အားများဟာလည်း အသေးအမွှား မဟုတ်တာကြောင့် အလေးထားရမယ့်ဟာမို့ သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

အဲဒီ သက်ကြီးဖတ်စာနဲ့ သက်ကြီးစာပဒေသာစာစဉ်များကို စာရေးဆရာကြီးများက ကြိုးပမ်းပြုစုထားသည်များက စာဖတ်သူသက်ကြီးများစိတ်ပါဝင်စားအောင် ကွက်ကွက်ကွင်းကွင်း သရုပ်ဖော်ခြယ်မှုန်းပေးခဲ့ကြတဲ့ နာမည်ကျော် ပန်းချီပညာရှင်များရဲ့ (ဥပမာ-ကာတွန်းဦးသန်းကြွယ်၊ ကာတွန်း

ဦးအောင်ရှိန်၊ ပန်းချီဦးဘဝင်း၊ တဂိုးမျိုး၊ ဦးမျိုးမြင့်၊ ဦးပေါ်ဦးသက်၊ မောင်စန်းတင့်)ရဲ့ တစ်တပ်တစ်အား ပညာလုပ်အားကိုလည်း ချန်လှပ်ထားထိုက်ဘဲ မှတ်တမ်းဝင် မှတ်တမ်းတင်သင့်ပါတယ်။

စာမတတ်သူ လယ်သူလုံမလေးတစ်ဦးကို စေတနာလုပ်အားပေး လုံမငယ် ဆရာမလေးတစ်ဦးက အသုံးလုံးစာသင်ကြားပြသပေးနေပုံ ပန်းပုရုပ်ဟာ စာတတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းရဲ့ သရုပ်သကန်ကို တစ်ကွက်တည်းနဲ့ ထင်သာမြင်သာရှိအောင် ထုဆွဲပေးပေးနိုင်ခဲ့သူကတော့ နာမည်ကျော် ပန်းပုပညာရှင်ကြီး ဦးဟန်တင်ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီပန်းပုရုပ်ကို မြန်မာနိုင်ငံ ပညာရေး သုတေသနအဖွဲ့ဦးစီးဌာနရုံးဟောင်း ယနေ့ ဘက်စုံလွှမ်းခြုံနိုင်သော ပညာရေးကဏ္ဍ လေ့လာသုံးသပ်ရေးရုံးစိုက်ရာ အဆောက်အအုံအောင်ဝ ဧည့်ခန်းမဆောင်အလယ်မှာ ထည့်ထည့်ပါဝါ အောက်ခံစင်မြင့်ထက်တွင် ရွှေဝါရောင်အဆင်းနဲ့ ထင်းထင်းကြီးတွေမြင်နိုင်ပါတယ်။ မြင်သူတကာကားပြီး ရင်သပ်ရှုမောရသလို အဲဒီရုပ်တုဟာ နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ပြပွဲတိုင်းမှာ မပါရင်မပြီးတဲ့ တစ်ခုတည်းသောဇော်ဒယ်ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီရုပ်တုနဲ့ အဲဒီ ရုပ်တုကို အသက်ဝင်လှုပ်ရှားအောင် ဉာဏ်ကွန်မြူး အချိန်အတော်ကြာယူပြီး အပတ်တကျပုံဖော်ထုဆွဲခဲ့တဲ့ ကွယ်လွန်သူနာမည်ကျော် ပန်းပုပညာရှင်ကြီး ဦးဟန်တင်ရဲ့ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

၁၉၇၁ ခုနှစ်က နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ ပန်းချီပြပွဲတစ်ရပ်ကို ဆေးတက္ကသိုလ်(၁) လိပ်ခုံးခန်းမမှာ ကျင်းပခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီပြပွဲကြီးမှာ ပန်းချီကားချပ် ၄၉ ခုကို သစ်သားဘုတ်ပြားတွေပေါ်မှာ ချိတ်ဆွဲပြသခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီ အသုံးလုံးသရုပ်ဖော်ပန်းချီကားများကို စိတ်ကူးပုံဖော်ရေးဆွဲခဲ့ကြသူများကတော့ နိုင်ငံကျော်ပန်းချီဆရာကြီး ဦးနန်းဝေနဲ့ တက္ကသိုလ်အသီးသီးက ပန်းချီအနုပညာရှင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၄၄ ဦးတို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ရေးဆွဲသူတွေထဲမှာ မှတ်မိသမျှကတော့ ပန်းချီ စံတုံး၊ ပန်းချီ ကျော်သောင်းတို့ပါဝင်ပါတယ်။ အဲဒီပန်းချီကားများနဲ့ ပန်းချီပညာရှင်ကြီးများဟာ အသုံးလုံးသမိုင်းပြုစုရာမှာ သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်သူများဖြစ်ပါတယ်။

အသုံးလုံးလှုပ်ရှားမှု အရှိန်အဟုန်ပြင်းစွာနဲ့ ဆောင်ရွက်နေစဉ်ကာလမှာ အသုံးလုံး ဗဟိုကော်မတီဟာ ပုံတင်သံမဏိဇင်းအမှတ် (၁)နဲ့ (၂)တို့ကို ထုတ်ဝေခဲ့ပါတယ်။ ပုံတင်သံဆိုတဲ့အတိုင်း အသုံးလုံးလုပ်အားပေး အတွေ့အကြုံများကို တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံကျောင်းအသီးသီးက စေတနာလုပ်အားပေး၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ၊ ဆရာ ဆရာမများက ၎င်းတို့ရဲ့ ကိုယ်တွေ့ခံစားချက် ဖြစ်ရပ်များကို ပုံဖော်ရေးဖွဲ့ထားကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီ ပုံတင်သံဖြစ်ရပ်မှန်များကို စိတ်ရောကိုယ်ပါ ဖွင့်လှစ်ရေးခြစ်ခဲ့ကြတဲ့ စေတနာလုပ်အားပေးများ ရဲ့ ဝတ္ထု၊ ဆောင်းပါး၊ ကဗျာ၊ ကာတွန်း စသည်များဟာလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်ထားသင့်ပါတယ်။

အလားတူပဲ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အသီးသီးက ထုတ်လုပ် အသုံးပြုလှုံ့ဆော်ခဲ့ကြတဲ့ ရင်ထိုးတံဆိပ်များ၊ အလံများ၊ ကြက်လျှာအလံများ၊ လွယ်အိတ်များ၊ လက်ဆွဲအိတ်များ၊ ရုပ်တုများ၊ ယွန်းလင်ပန်းများ၊ ကြေးလင်ပန်းများ၊ လက်ကမ်းစာစောင်များ၊ ပိုစတာများ၊ ပို့စတာများ၊ ကြေးကြော်သံများ၊ ကဗျာများ၊ လင်္ကာများ၊ စာစောင်များ၊ မဂ္ဂဇင်းများ စသည့် အသုံးလုံး အထိမ်းအမှတ်ပစ္စည်းပေါင်းများစွာကို ကြိုးပမ်းပြုစု ပြုလုပ်ခဲ့ကြတဲ့ ဒေသအသီးသီးက ပညာရှင်များ၊ ကော်မတီများကိုလည်း သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်သင့်ပါတယ်။

အချုပ်အားဖြင့်ဆိုရရင် ပညာရေးသမားများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများဟာ ခေါက်ရိုးကျိုးနေသူများ၊ အထက်ကတာဝန်ပေးမှ လုပ်တတ်ကိုင်တတ်သူများမဟုတ်ဘဲ လုပ်ခွင့်ကိုင်ခွင့်ရှိရင် လုပ်နိုင်ကိုင်နိုင် ထိုးဖောက်ဆောင်ရွက်နိုင်သူများဖြစ်တယ်။ သမိုင်းဝင် သမိုင်းတင်လုပ်ရပ်တွေကို လုပ်ကိုင်နိုင်ကြတယ်ဆိုတာ အထက်ပါ သာဓကများက ဖော်ပြနေကြောင်းပါ ခင်ဗျာ။ ။

မြန်မာနိုင်ငံစာတတ်မြောက်ရေးလှုပ်ရှားမှု (၁၉၆၄-၂၀၁၄) ရွှေရတုသဘင်အခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇
မြန်မာနိုင်ငံ စာတတ်မြောက်ရေးလှုပ်ရှားမှု (၁၉၆၄-၂၀၁၄) နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုသဘင်အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းရှိ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဝိဇ္ဇာခန်းမ

၎င်းကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ အစီအစဉ်အရ စာတတ်မြောက်ရေးနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုကူညီရေးအဖွဲ့(ယာယီ)ဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် မြန်မာစာဌာန တွဲဖက်ပါမောက္ခ(ငြိမ်း)ဦးမျိုးသန်းက နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ စာတတ်မြောက်ရေး အထောက်အကူပြုပင်ဌာန ဥက္ကဋ္ဌ ဆရာကြီးဦးသန်းဦးက အဖွင့်ဩဝါဒစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် စာတတ်မြောက်ရေးနေ့ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှု ကူညီရေးအဖွဲ့(ယာယီ) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကြည်က 'အ'သုံးလုံးရွှေရတု ဖော်စုစာတမ်းကို ဖတ်ကြားပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်သိန်းက

လှုပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းဝေးရေးဆောင်ရွက်

ရသေ့တောင် စက်တင်ဘာ ၇
ပြည်သူ့အများ လှုပ်စစ်အန္တရာယ် ကင်းဝေးရေးအတွက် ရခိုင်ပြည်နယ် ရသေ့တောင်မြို့တွင် မြို့နယ်လှုပ်စစ်အဖွဲ့ ဦးကျော်ကျော်မင်း ဦးဆောင်ကာ မြို့နယ် လှုပ်စစ်ဝန်ထမ်းများက ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ဌာနဆိုင်ရာရုံးများ၊ ဈေးများနှင့် လူစည်ကားရာနေရာများတွင် အသိပညာပေး ပို့စတာများကပ်၍ လည်းကောင်း၊ ဓာတ်အားသုံးစွဲသူများကို လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးပြီး ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှုမရှိစေရေး၊ ဗို့အားပြည့်မီစေရေးတို့အတွက် သစ်ကိုင်များ၊ သစ်ပင်များကို စက်တင်ဘာ ၆ ရက်နှင့် ၇ ရက်က ရှင်းလင်းပေးခဲ့ကြသည်။ **ကိုကြီးစော**

သီပေါမီးသတ်တပ်ဖွဲ့စခန်း စစ်ဆေး



သီပေါ စက်တင်ဘာ ၇
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန မီးသတ်ဦးစီးဌာန အမှတ်(၁)တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်မီးသတ်ဦးစီးရုံးများ ကွပ်ကဲမှုဌာနခွဲ(မန္တလေး) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကြည်ဝင်းသည် တွဲဖက်ပြည်နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူး (လားရှိုး) ဦးဇော်ဝင်းထွန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါ၍ စက်တင်ဘာ ၇ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့စခန်းသို့ ရောက်ရှိကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ညွှန်ကြားရေးမှူးသည် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နှင့် မီးသတ်ယာဉ်များ၏ ကြံ့ခိုင်မှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးအောင်ကြည်ထွန်းက မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများ၊ မီးသတ်ပိုက်အခြေအနေများနှင့် မီးသတ်ယာဉ်များ ကြံ့ခိုင်မှုအခြေအနေများ၊ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးသုံးပစ္စည်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသရာ ညွှန်ကြားရေးမှူးက လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်စွက်မှာကြားသည်။ ထို့နောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးသည် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်မည့် မြေနေရာရွေးချယ်သတ်မှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **စိုင်း(သီပေါ)**



စက်တင်ဘာ ၂ ရက်က လှည်းကူးမြို့နယ် ဘားလားငွေနံသာစံပြကျေးရွာတွင် ရေကြီးနစ်မြုပ်ပျက်စီးလယ်မြေများ အစားထိုးဖြန့်လည်ပျက်ပျိုးရန် ခေတ်သစ်ပျိုးထောင်နည်းဖြင့် စုပေါင်းပျိုးထောင်ပွဲကို မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနက လက်တွေ့ပြသစဉ်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း လားရှိုးမြို့ ထင်းရှူးမြိုင်မြို့ ကွက်သစ်နှင့် ချယ်ရီမြိုင်အိမ်ရာစီမံကိန်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ယနေ့မနက်လွဲပိုင်းတွင် လားရှိုးမြို့ အနီး၌ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေသည့် ထင်းရှူးမြိုင် မြို့ကွက်သစ် တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းခွင်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား စီမံကိန်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် (မြောက်ပိုင်း) အင်ဂျင်နီယာများကြီး ဦးတင်မောင်ဦးက ထင်းရှူးမြိုင် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း တည်နေရာပြအခြေအနေ၊ အဆိုပြုလမ်း၊ တံတားနှင့် ရေပေးစနစ်များ အကွက်ချဆောက်လုပ်မည့် အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လည်းကောင်း၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်နိုင်

များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လည်းကောင်း အသီးသီး ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစင်အောင်မြတ်က ထင်းရှူးမြိုင်မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည်များကို ထပ်မံရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များအပေါ် ဒုတိယသမ္မတက လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်စွက်လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် နားမခေါ်ယာဉ်ရပ်နားစခန်းရှိ ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ရန်ကြံရာ လားရှိုးမြို့ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်မိုးက ချယ်ရီမြိုင်အိမ်ရာစီမံကိန်း လုပ်ငန်းခွင်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ တည်နေရာအနေအထား၊ မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံကိန်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအပေါ် အသေးစိတ်ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ချယ်ရီမြိုင်အိမ်ရာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်သို့ ရောက်ရှိကြရာ စီမံကိန်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ချယ်ရီမြိုင်အိမ်ရာစီမံကိန်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများက စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေ၊ ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ဆောင်သွားမည့် အစီအမံများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး ဒုတိယသမ္မတက လိုအပ်သည်များကိုလမ်းညွှန်မှာကြားကာ စီမံကိန်းဧရိယာအတွင်း မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် လားရှိုးမြို့ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရုံးသို့ ရောက်ရှိကြရာ လားရှိုးမြို့ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုင်းထွန်းထွန်းက လားရှိုးမြို့ ရေစီးရေလွှာကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ ရေကြီးရေလျှံမှုများ မဖြစ်ပွားစေရန်



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ပရိယတ္တိသဒ္ဓမ္မပါလစာသင်တိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ သုမနထံ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းအား ချယ်ရီမြိုင်အိမ်ရာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်တွင် တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရှင်းပြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဦးက ရေလျှော့တစ်ဖက်တည်ဆောက်ထားရှိမှုအခြေအနေနှင့် ရေသိုလှောင်ထားရှိနိုင်မှုအခြေအနေ၊ သောက်သုံးရေဖြန့်ဝေပေးပို့နိုင်မှု အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လည်းကောင်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း တွဲဖက်ပြည်နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာများကြီး ဦးဝင်းလှိုင်က လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာ

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများက မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းတွင် ပါဝင်သင့်ပါဝင်ထိုက်သည့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအပေါ် ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ ဒုတိယသမ္မတက လိုအပ်ချက်များအလိုက် ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်းညှိနှိုင်း

ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု အခြေအနေများကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက မိမိတို့ရပ်ရွာဒေသအလိုက် လိုအပ်လျက်ရှိသည့် လျှပ်စစ်မီးဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအပေါ် ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ ဒုတိယသမ္မတက လိုအပ်ချက်များအပေါ် ဆွေးနွေး

ရောက်ရှိကြပြီး ကျောင်းတိုက်ဩဝါဒါစရိယဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတဘဒ္ဒန္တမုနိန္ဒ အရှင်သုဗြဟ္မာထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောင်တည်ကြကာ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများနှင့် ကျောင်းတိုက်အတွက် ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်နိုင်ရန် ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ မာန်ပျဉ်ကျောင်း

ဆက်လက်၍ မန်ဆူဘုရားကြီးကျောင်းတိုက်သို့ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ပြည်နယ်သံဃာယက အဖွဲ့ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတဘဒ္ဒန္တကောဏ္ဍညအား ဖူးမြော်ကြည့်၍ လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးတို့က ကျောင်းတိုက်အတွက်

အလှူငွေကျပ် သိန်း ၅၀ ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ဂေါပကအဖွဲ့က လက်ခံကြသည်။ ထို့နောက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ လှူဒါန်းငွေကျပ်သိန်း ၃၀ ကို ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီးတို့က ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်များသည် သီရိမင်္ဂလာမန်ဆူရှမ်းကျောင်းတိုက်သို့ ရောက်ရှိပြီး မြို့နယ်သံဃာယကဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဘဒ္ဒန္တပုညနန္ဒအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီးက အလှူငွေ ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။

* ကျော့ဖုံးမှ

ယင်းသို့ ယန္တရားကြီးများဖြင့် တူးဖော်လိုက်သည့်အတွက် လျင်မြန်သလောက် အကုန်အကျလည်း များပါကြောင်း၊ ကျပ်သိန်းထောင်ပေါင်းများစွာ ကုန်ကျရပါကြောင်း၊ ယင်းသို့ ကျပ်သိန်းပေါင်းများစွာ ကုန်ကျခဲ့သည့်အတွက်လည်း အကျိုးရလဒ်အနေဖြင့် ယခုနှစ်တွင် လားရှိုးမြို့၏ ရေကြီးရေလျှံမှုဒုက္ခကို ရှောင်ရှားနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ဖြစ်နေသေးသည့်နေရာအချို့မှာ ချောင်းမြောင်းများကိုအချဲ့မခံခြင်း၊ မြေနေရာကိုထားထားပြီး နောက်မဆုတ်ချင်ကြသည့် နေရာတစ်ဝိုက်လောက်သာ ကျန်နေတော့သည်ဟုဆိုရပါကြောင်း၊ ပြုပြင်မှုမလုပ်သေးသရွေ့ ဤဒေသတစ်ဝိုက်တွင် ရေကြီးနေဦးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် အများအကျိုးကို ရှေးရှုသည့်အနေဖြင့် ထိုနေရာများတစ်ဝိုက်ကို မိမိတို့အသိစိတ်ဓာတ်ဖြင့် လိုအပ်သလို ကူညီပေးကြပါရန်နှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံတိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း။

လားရှိုးမြို့ သန့်ရှင်းသာယာလှပမှုသည် လားရှိုးမြို့သူ မြို့သားတိုင်း၊ မြို့ကိုရောက်လာကြသည့် လူတိုင်း၏ တာဝန် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အမှိုက်များကို တွေ့ရာနေရာတွင် မစွန့်ပစ်စေရန်၊ ကွမ်းတံတွေးများ မထွေးစေရန်၊ သစ်ပင်ပန်းပင်များ စိုက်ကြစေရန်၊ ထိန်းသိမ်းကြရန်၊ မီးသီးမီးလုံးမှ အစပြုကာ အလှအပများကို ပိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းပေးကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဌာနကလည်း လိုအပ်သည့်ကိစ္စရပ်များကို ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးသွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ အားလုံးပါဝင်ကြမှုသာလျှင် ဤမြို့က သန့်ရှင်းသာယာလှပနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ မိုးရာသီတွင် မိုးများသည်အခါရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်နေသကဲ့သို့ နွေရာသီတွင်လည်း ရေရှားနေသည့် ကျေးရွာတချို့အတွက် သောက်သုံးရေရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် အစီအမံများလည်း ပါရှိပါကြောင်း။ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အထူးလိုအပ်သည့် အစီအစဉ်မှာ လျှပ်စစ်မီးကိစ္စဖြစ်ပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးရ

သည့်နေရာသည် မရသည့်နေရာနှင့် နှိုင်းစာလျှင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အလွန် တရာကွာခြားကြပါကြောင်း၊ မြို့ထဲတွင် တော်တော်များများလျှပ်စစ်မီးရရှိနေပြီဖြစ်ကာ မီးလည်းမှန်မှန်လာနေပါကြောင်း၊ ယင်းတို့သည် ပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်သစ်စနစ်သစ်၏ အကျိုးအမြတ်များကို မှတ်ယူရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ လျှပ်စစ်မီးရသည့် နေ့များတွင် အိမ်မှုကိစ္စ၊ စီးပွားရေးကိစ္စ၊ ရပ်ရေးရွာရေး၊ လူမှုရေးကိစ္စများကို အေးအေးလူလူ စိတ်ချမ်းသာစွာဖြင့် ကိစ္စပြီးမြောက်စေရန် လုပ်နိုင်ကြသော်လည်း လျှပ်စစ်မီးမရသည့်နေ့များတွင် အဘက်ဘက်က ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်ကြရပါကြောင်း၊ လူနေမှုအဆင့်အတန်းလည်း တစ်ပြိုင်တည်း ကျဆင်းသွားသည်ဟု ထင်ရတတ်ပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးသည် လူသားများအတွက် မရှိမဖြစ်အရေးကြီးသည့် လိုအပ်ချက်တစ်ခုဖြစ်မှန်းမသိ ဖြစ်နေပါကြောင်း။

ထို့အတွက် ယခုတစ်ခေါက် ကျေးလက်ဒေသမီးလင်းရေးအတွက် တတ်နိုင်သည့်ဘက်မှ တတ်နိုင်သလောက် လျှပ်စစ်မီးရရှိစေရန် လုပ်ဆောင်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးကော်မတီရှိပြီးသည့် ကျေးရွာများ၊ ကျေးရွာ၏ စုဆောင်းရရှိသည့် ရန်ပုံငွေတချို့တစ်ဝက်ဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ပံ့ပိုးကူညီမှုပူးပေါင်းကာ ရွာတွင် လျှပ်စစ်မီးရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် အစီအစဉ်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဘက် တစ်ခုတည်းဖြင့် မဖြစ်နိုင်သေးသည့်အတွက် ပြည်သူလူထုအားနှင့်ပေါင်းစပ်ကာ ရှေ့လျှောက် ယခုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။



စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ဆရာကျောင်းသူတစ်ဦးအား ဆုချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဇူးရစ်မြို့ရှိ ပြတိုက်များအား ကြည့်ရှုလေ့လာ

ဇူးရစ် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဘန်းမြို့မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ထွက်ခွာလာရာ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဇူးရစ်မြို့ရှိ ယဉ်ကျေးမှုသမိုင်းပြတိုက် (Schweizer Landesmuseum) သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

ထို့နောက် ပြတိုက်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ဆွစ်ဇာလန် နိုင်ငံ၏ သမိုင်းဆိုင်ရာပြခန်းများမှ ခေတ်အဆက်ဆက် လူ့အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ အဝတ်အထည်များနှင့် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်လက်ရာများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ပြတိုက်၏ဧည့်သည်တော်မှတ်တမ်းစာအုပ်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပြတိုက်မှတာဝန်ရှိသူများသည် အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းများကို အပြန်အလှန် ပေးအပ်ကြသည်။

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန Federal Office of Culture လက်အောက်ခံ Swiss National Museum သည် ဇူးရစ်မြို့၌ တည်ရှိပြီး ၁၈၉၈ ခုနှစ်တွင် စတင် တည်ထောင်ခဲ့သည်။ အဆောက်အအုံပုံစံအရ မှာ ဆွစ်ဇာလန်မှ Mr.Gustav Gull ဖြစ်ပြီး ၎င်းသည် ဇူးရစ်နည်းပညာသိပ္ပံကျောင်း ဆင်းတစ်ဦးဖြစ်သည်။ ပြင်သစ်ခေတ်ဆန်းရိုတိုက်ပုံစံများဖြင့် Sihl



နှင့် Limmat မြစ်နှစ်ခုကြားရှိ အလယ်ကျွန်းတွင် တည်ရှိနေပြီး သာယာလှပသည့်အတွက် ဇူးရစ်မြို့ဟောင်း၏ အဓိကလည်ပတ်စရာ နေရာတစ်ခုဖြစ်သည်။ သမိုင်းမတင်မီ ရှေးပဝေသကို လူသားအစကာလမှသည် အလယ်ခေတ်နှင့် ၂၀ ရာစုအထိကိုလည်း ကောင်း၊ ခေတ်သစ်အနုပညာလက်ရာများကို လည်းကောင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ ပုဂံနှင့် ပျူယဉ်ကျေးမှုပြပွဲ ကျင်းပမည့် Rietberg Museum ပြတိုက်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ခင်းကျင်းပြသထားသည်။ ဂျာမန်နှင့် ပြင်သစ်ဘာသာများဖြင့် ယဉ်ကျေးမှု

မဂ္ဂဇင်းကို ထုတ်ဝေသည်။ အခါအားလျော်စွာ ပြုလုပ်သည့် ပြပွဲအစီ

အစဉ်များရှိပြီး ပန်းချီနှင့် ရုပ်ရှင်ပြပွဲများလည်း ပြုလုပ်သည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ရှင်းလင်းပြသသည့် Guided Tour များကို အပတ်စဉ် ပြုလုပ်လေ့ရှိသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့သည် ပုဂံနှင့် ပျူယဉ်ကျေးမှုပြပွဲကျင်းပမည့် Rietberg Museum သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ပြတိုက်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

ယင်းပြတိုက်သည် ဇူးရစ်မြို့၌ပင် တည်ရှိသည့် ဥရောပတိုက်ပြင်ပမှ အနုပညာလက်ရာများကို ခင်းကျင်းပြသသည့် ပြတိုက်တစ်ခုဖြစ်ပြီး ဇူးရစ်မြို့၏ တတိယအကြီးဆုံး ပြတိုက်ဖြစ်ကာ နှစ်စဉ်လေ့လာသူပေါင်း ၁၅၀၀၀ ကျော်ရှိသည်။ ၁၉၄၀ ပြည့်နှစ်များမှစတင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး Monograph စာအုပ်များနှင့် အာရှရှေးဟောင်းသုတေသနပညာ တစ်နှစ် နှစ်ကြိမ်ထုတ် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ဂျာနယ်ထုတ်ဝေမှုကိုလည်း ပြုလုပ်သည်။

ဇူးရစ်မြို့ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးက စီမံခန့်ခွဲပြီး ခင်းကျင်းပြသထားသည့် အနုပညာလက်ရာများသည် စုဆောင်းရရှိသည့် ပစ္စည်းများအပြင် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများမှ လက်ခံရရှိသည့်များလည်း အများအပြားရှိသည့်အတွက် ဥရောပဒေသ ပြင်ပလက်ရာများကို ခံလင့်စွာ လေ့လာနိုင်သည့် ဥရောပတိုက်အတွင်းရှိ တစ်ခုတည်းသော ပြတိုက်ဖြစ်သည်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ ဇူးရစ်မြို့ရှိ ယဉ်ကျေးမှုသမိုင်းပြတိုက်၌ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်လက်ရာများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

*** ကျောပိုးမှ**
ဒုတိယပိုင်းအစ တစ်မိနစ်မှာပင် တိုက်စစ်မှူး အောင်သူက မြန်မာအသင်းအတွက် ဂိုးစတင်သွင်းယူပြီး ၆၂ မိနစ်တွင် နောက်ခံလူထိုက်ထိုက်အောင်က အဝေးမှ လှလှပပကန်သွင်း

ကာ ဒုတိယပိုင်းရယူပေးခဲ့သည်။ ၆၉ မိနစ်တွင် မြန်မာတွင်းလယ်လူကျော်မင်းဦး နှစ်ဝါတစ်နိဖြင့် အထုတ်ခံရ၍ မြန်မာအသင်းတစ်ယောက် လျော့သွားပြီး ထိုင်းအသင်းက ပြန်မိတစားနိုင်ခဲ့သည်။ ထိုင်းအတွက်

ချေပရိုတစ်ဂိုးကို ၈၆ မိနစ်တွင် နီဖွန်က သွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲပြီးခါနီးတွင် ထိုင်းမှ ရှင်နာဖတ်ကစားပုံကြမ်းတမ်းခဲ့သောကြောင့် တိုက်ရိုက်အနီကတ်ဖြင့် အထုတ်ခံခဲ့ရသည်။ မြန်မာအသင်းမှာ ဘရူနိုင်းဘုရင့်ဖလား ပြိုင်ပွဲတွင်လည်း ထိုင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ အုပ်စု (ခ)၏ ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်တွင် ဂျပန်အသင်းက ဩစတြေးလျအသင်းကို လေးဂိုး-သုံးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိသွားသည်။ စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က

ကျင်းပသည့် ပထမနေ့ပွဲစဉ်တွင် ထိုင်းက အင်ဒိုနီးရှားကို ခြောက်ဂိုး-နှစ်ဂိုး၊ ဗီယက်နမ်က ဩစတြေးလျကို တစ်ဂိုး - ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ယနေ့ပွဲအပြီးတွင် အုပ်စု(က)၌ မြန်မာနှင့် ထိုင်းတို့က သုံးမှတ်စီရရှိထားပြီး

အင်ဒိုနီးရှားက တစ်ပွဲရှုံးကာ အမှတ်မရသေးပေ။ အုပ်စု(ခ)တွင် တစ်ပွဲစီ အနိုင်ရထားသည့် ဂျပန်နှင့်ဗီယက်နမ်တို့က ဆီမီးတက်သွားပြီး နှစ်ပွဲစလုံး ရှုံးသွားသည့် ဩစတြေးလျမှာ အုပ်စုမှ ထွက်ရပြီဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းသတင်း

❖ ရှေ့ပိုင်း

စားသောက်ကုန်ဆိုင်ရာ ပညာရေး စနစ်နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

ရှင်းလင်းပြောကြားချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေး ပြီး ပရော်ဖက်ဆာများအား အမှတ် တရလက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် စားသောက်ကုန် သိပ္ပံ ပညာနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် Pilot Plant ကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

ယင်းနောက် အသုံးချသိပ္ပံ တက္ကသိုလ်၏ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးခြံသို့ ရောက်ရှိကြပြီး Schupfen ကျေးရွာရှိ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးခြံအတွင်း နို့စား နွားများ မွေးမြူထားရှိမှု၊ အစားအစာ ကျေးမွေးမှုနှင့် နို့စားနွားစာများ စနစ် တကျထုတ်လုပ်မှုနှင့် နို့စားနွားများ

လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပြီး စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက် ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့အား ဒေသထွက်ကုန်အစား အစာများဖြင့် တည်ခင်းစဉ်ခံသည်။

ညပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ သည် ခေတ္တတည်းခိုသည့် ဘန်းမြို့ရှိ Hotel Bellevue Palace ၌ ဂျီနီဗာ မြို့ရှိ မြန်မာသံအမတ်ကြီးနှင့် သံရုံး မိသားစုဝင်များ၊ ပညာတော်သင်များ အား တွေ့ဆုံ၍ ဩဝါဒစကား ပြောကြားပြီး လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ နှင့်အဖွဲ့အား ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးမောင်ဝေက ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းစဉ်ခံသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီခွဲက



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဘန်းမြို့နယ် Zolllikofen ကျေးရွာရှိ အသုံးချသိပ္ပံပညာတက္ကသိုလ်၌ ကြည့်ရှုလေ့လာ ကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ်စီမံကိန်းတည်ရှိရာ ပိုင်ယန်းလေတပ်စခန်း၌ လေယာဉ်မှူးများနှင့်အတူ အမှတ်တရဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

အား စက်ဖြင့် နို့ညှစ်ယူ၍ ထုတ်လုပ် ပြန့်ချိမှုတို့ကို ကြည့်ရှုလေ့လာရာ Mr. Peter Spring က လိုက်လံ ရှင်းလင်းပြသသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးခြံ မိသားစုဝင်များအား အမှတ်တရ

ဘန်းမြို့ရှိ Payerne Air Base ပိုင် ယန်းလေတပ်စခန်း၌ နေရောင်ခြည် စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ်အား ကြည့်ရှု လေ့လာရာတွင် နေရောင်ခြည် စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် Solar Impulse ကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဇွန်လ တွင် စတင်ပျံသန်းခဲ့ပြီး ပထမဆုံး

အကြိမ် လောင်စာဆီမသုံးဘဲ ၂၆ နာရီ ဆက်တိုက်ပျံသန်းနိုင်သည့် လေယာဉ်အဖြစ် မှတ်တမ်းတင်ခံရ ကြောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အမေရိ ကန်ပြည်ထောင်စုကို ဖြတ်ကျော် ပျံသန်းခဲ့ပြီး ယခု လေယာဉ်သည် ဒုတိယမျိုးဆက် လေယာဉ်ဖြစ်



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဘန်းမြို့ Hotel Bellevue Palace ၌ ဂျီနီဗာမြို့ရှိ မြန်မာသံအမတ်ကြီးနှင့် သံရုံးမိသားစုဝင် များအား လက်ဆောင်ပစ္စည်းများပေးအပ်စဉ်။

ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် ကမ္ဘာတစ်ပတ်ပျံသန်းမှု ပြုလုပ်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရှိရသည်။

ထိုသို့ပျံသန်းစဉ် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ခရီးတစ်ထောက် ဆင်းသက်ရပ်နား လိုကြောင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တွေ့ဆုံချိန်တွင် ဆွစ် ဇာလန်နိုင်ငံသမ္မတ Mr. Didier Burkhalter က ကမ်းလှမ်းခဲ့သဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတက သဘောတူခဲ့ပြီး

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ခရီးစဉ် အောင်မြင်ရေးအတွက် လိုအပ်သည် များ ကူညီပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကတိပြုခဲ့သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် အဆိုပါ လေယာဉ်သည် မန္တလေးမြို့တွင် ခရီး တစ်ထောက် ရပ်နားဆင်းသက်မည့် ဖြစ်ပြီး ထိုသို့ရပ်နားစဉ်ကာလအတွင်း နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်နှင့် ပတ်သက် သည့် ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ အများပြည်သူလေ့လာနိုင်ရန် စီစဉ် ပေးခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိအစီအစဉ်အရ အာဆီယံ နိုင်ငံများအနက် မြန်မာနိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံတည်းတွင်သာ ယင်း နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ် ခရီးတစ်ထောက် ရပ်နားမည်ဟု

သိရှိရသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် Konolfingen ရှိ Nestle စက်ရုံကို သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာ ကြသည်။

Nestle ကုမ္ပဏီသည် မြန်မာ နိုင်ငံတွင် ၂၀၀၄ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး ခြောက်နှစ်ကာလအတွင်း ဒေါ်လာ သန်း ၅၀ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် စီစဉ်ထား သည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် နက်စ်လေ မြန်မာကုမ္ပဏီကို မြန်မာနိုင်ငံတွင်

မှတ်ပုံတင်ခဲ့ပြီး ၎င်းတို့၏ ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုအစီအစဉ်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် မြန်မာနိုင်ငံရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုကော်မရှင်သို့ တင်ပြထားပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နက်စ်လေ ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ကော်ဖီ၊ နို့နှင့် နို့ထွက်ပစ္စည်း၊ ရေသန့် နှင့် ဖျော်ရည်ကဏ္ဍများတွင် ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရှိရသည်။

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ပိုင်ယန်းလေတပ်စခန်းရှိ နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ်။ (အဆိုပါလေယာဉ်သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် မန္တလေးမြို့တွင် ခရီးတစ်ထောက် ရပ်နားဆင်းသက်မည်ဖြစ်သည်။) (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့အား နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ်စီမံကိန်းတည်ရှိရာ ပိုင်ယန်းလေတပ်စခန်း၌ လေယာဉ်မှူးများက ရှင်းလင်းပြောပြစဉ်။



ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

စာမျက်နှာ ၇ မှ

ယနေ့အစီအစဉ်ထဲတွင် အရေးကြီးသည့် နောက်အစီအစဉ်တစ်ခုမှာ ပညာရေးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပညာရေးကဏ္ဍနိမ့်ကျသည့်နိုင်ငံသည် ဖွံ့ဖြိုးမှုလည်း နိမ့်ကျတတ်ပြီး ပညာရေးမြင့်သည့်နိုင်ငံများတွင် ဖွံ့ဖြိုးမှုမြန်ဆန် မြင့်မားတတ်သည်ကို အားလုံးသိရှိကြပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပညာရေးနိမ့်ကျသည့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်သည်လည်း ဖွံ့ဖြိုးမှုအစစအရာရာ နောက်ကျနေတတ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် အခြေခံပညာသင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူပေါင်း ၈၇၀၂၅၀ ရှိပါကြောင်း၊ အထက်တန်းကျောင်းသား ၈၀၈၈၃ ဦး ရှိသည့်အထဲတွင် ယခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဝင်ရောက်ဖြေဆိုသူပေါင်း ၅၄၀၉၄၆ ဦးရှိပါကြောင်း၊ ထိုဖြေဆိုသူများထဲမှ ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့သူများကို ဂုဏ်ပြုသည့်အနေဖြင့် ယနေ့တွင် ဂုဏ်ထူးတစ်ခုမှ ခြောက်ခုအထိ ရရှိခဲ့သူ သားငယ်/သမီးငယ်များအား ချီးမြှင့်သည့် ဂုဏ်ပြုပွဲအစီအစဉ်ပြစ်ပါကြောင်း။

ဂုဏ်ထူးရသည့် သူများကိုပင် နွေချယ်ဂုဏ်ပြုရသည့် ရည်ရွယ်ချက်မှာ ယနေ့ကာလသစ်တွင် အရေအတွက်ထက် အရည်အချင်းက ပိုအရေးကြီးလာသောကြောင့် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် အရေအတွက်ကိုပါ ရမည်ဆိုလျှင် အတိုင်းထက် အလွန် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယနေ့ နိုင်ငံတကာအဆင့် ပြုလုပ်သည့် အစည်းအဝေး၊ ဆွေးနွေးပွဲ၊ ဖိုရမ်၊ ကွန်ဖရင့် အစရှိသည့်

အကြိတ်အနယ် တွေ့ဆုံရသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများတွင် သာမန်ဘွဲ့၊ ဘီအေ၊ ဘီအက်စ်စီနှင့် အမ်အေ၊ အမ်အက်စ်စီအဆင့်များနှင့် သာမက ပါရဂူအဆင့်ဖြင့် ဆွေးနွေးပါမှ လက်ခံယုံကြည်သည့် အဆင့်သို့ ရောက်နေပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့အတွက် ယခုဂုဏ်ပြုပေးမည့် သားငယ်/သမီးငယ်များ အနေဖြင့်လည်း ယခုတက္ကသိုလ်ဝင်တန်းကို ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ကြသည့် အတွက် ဝမ်းသာပါကြောင်း၊ ဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ အားပေးပါကြောင်း၊ သို့သော် နိုင်ငံတကာအဆင့်အထိ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် ယခုအောင်မြင်မှုသည် ပထမအဆင့်ခြေလှမ်းသာ ရှိနေသေးရာ ဆက်ပြီး ဆင့်ကာ ဆင့်ကာ ကြိုးစားရဦးမည်ဖြစ်သည်ကို မှာကြားလိုပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပညာရေးကို အားပေးလိုလွန်းသည့်အတွက် ပညာရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ပြီး အဖြေရှာစေခဲ့ပါကြောင်း၊ အခြေခံနှင့် အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍတွင် ဘက်စုံထူးချွန်လူငယ်များကို ရွေးထုတ်ပြီး အပန်းဖြေစခန်းပို့ပေးခြင်းသည်လည်း အားပေးလိုသည့် ရည်ရွယ်ချက်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အင်္ဂလိပ်ဘာသာကို အရေးကြီးဘာသာရပ်အဖြစ် အားပေးခြင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၆ ရက်တွင် အင်္ဂလိပ်ဘာသာနှင့် ကျပန်းစကားပြောပြိုင်ပွဲ၊ ပိုင်းဖွဲ့ ဆွေးနွေးပွဲ၊ စာစီစာကုံး ပြိုင်ပွဲအတွက် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ပြုလုပ်ပေးခြင်း စသည့်သတင်းများကို တွေ့မြင်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ ပညာသင်ဆုကိုလည်း ချီးမြှင့်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းတို့သည် ပညာရေးကို မြှင့်တင်

လိုပြီး အားပေးချီးမြှောက်လိုခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သူမတူအောင် တော်ဖို့ တတ်ဖို့လိုပါကြောင်း၊ အားပေးမည့် ပံ့ပိုးမည့်သူများ အမြောက်အမြား စောင့်ကြိုနေပါကြောင်း။

ထို့ကြောင့် ထူးချွန်လာကြသည့် သားငယ်/သမီးငယ်များအနေဖြင့် ပညာရွှေအိုး လူမခိုး၊ ပညာရဲရင့် ပွဲလယ်တင့်၊ ပညာတန်ဆောင် မီးရှူးရောင် စသည့် ဆိုဆုံးမစကားများကို နှလုံးသွင်းကာ ဇွဲ၊ လုံ့လ၊ ဝီရိယတို့ အပြင် ဗလငါးတန်နှင့် ပြည့်စုံသည့် လူရည်ချွန် လူရည်မွန်လေးများ ဖြစ်နိုင်ကြပါစေကြောင်း၊ အစစအရာရာတွင် အထွတ်အထိပ် ရောက်သည့် အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်ကြီးများ ဖြစ်ကြပါစေဟု ဆန္ဒပြုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးတို့က ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် လားရှိုးစာစစ်ဌာနမှ ငါးဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့ကြသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူရှစ်ဦးတို့အား ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က လေးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် ကိုးဦးနှင့် သုံးဘာသာ ဂုဏ်ထူးရှင် ၁၈ ဦးတို့အား ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပေးကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးများက နှစ်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် ၄၅ ဦးနှင့် တစ်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် ၁၂၀ ဦးတို့အား ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြရာ ကျောင်းသားလေးများက တစ်ဦးချင်းစီနှင့် ကိုယ်စားများ

တက်ရောက်လက်ခံရယူကြသည်။ ယင်းနောက် ဆုရကျောင်းသား/ကျောင်းသူများကိုယ်စား ငါးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် မမေမြတ်နိုးကိုက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ လားရှိုးမြို့၊ မြို့မိ မြို့ဖများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် မိဘများ တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားအပြီးတွင် ဒုတိယသမ္မတသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် လားရှိုးမြို့၊ တွဲဖက်ပြည်နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန၌ မီးသတ်ယာဉ်တစ်စီး လှူဒါန်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အားပေးသည်။

အခမ်းအနားတွင် Young Investment Group ကုမ္ပဏီအုပ်စု၊ Young Auto ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသီဟအောင်က လှူဒါန်းသည့် မီးသတ်ယာဉ်နှင့် ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်းများကို အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုင်းကျော်လှထံ ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မီးသတ်ယာဉ်အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောပုံးမှ

အောင်ပွဲခံခဲ့သည့် လမ်းကြောင်းအတိုင်း လေဆိပ်မှ သုဝဏ္ဏကွင်းအထိ အောင်ပွဲခံကာ ပရိသတ်၏မေတ္တာကို ခံယူမည်ဖြစ်သည်။ ဖိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးဖလားချွန်ပီယံ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်မှ ပြည်လမ်းအတိုင်း လှည်းတန်းမီးပွိုင့်မှ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ကုက္ကိုင်းမီးပွိုင့်မှ ကမ္ဘာအေးစေတီလမ်းသို့ ချိုးကွေ့ကာ ဝေဇယန္တာလမ်းအတိုင်း သုဝဏ္ဏကွင်းအထိ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် လှည့်လည်အောင်ပွဲခံမည်ဖြစ်သည်။ ဖိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးဖလား ဖိတ်ခေါ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၇ ရက် မှ ၆ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ပြီး မြန်မာအသင်းမှာ အကြိုဗိုလ်လုပွဲတွင် ပါလက်စတိုင်းအသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ဗိုလ်လုပွဲ၌ ဖိလစ်ပိုင်အသင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိကာ ချန်ပီယံဆုရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း ယိုစိမ့်မှုများဖြစ်

အောင်လံ စက်တင်ဘာ ၇ သရက်ခရိုင် အောင်လံမြို့နယ် အောင်လံ-ပြည်ကားလမ်း အနောက်ဘက် နှစ်မိုင်ခန့်အကွာ ဧရာဝတီမြစ်ကမ်းအရှေ့ဘက် အင်းပေါက်ကျေးရွာနေ ဒေါ်သန်းရွှေ၏ ပဲတီစိမ်းယာခင်းအတွင်း စက်တင်ဘာ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက တီတွက် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်းယိုစိမ့်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဓာတ်ငွေ့ယိုစိမ့်မှုဖြစ်ပေါ်သည့် အပေါက် ခြောက်ပေါက်အနက် ငါးပေါက်ကို SAE ဦးမောင်မောင်ဆွေနှင့်အဖွဲ့များ၊ တာဝန်ရှိပညာရှင်များ ပူးပေါင်း၍ ရှာဖွေဖော်ထုတ်မှုများပြုလုပ်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ကျန်အပေါက်တစ်ပေါက်ကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်မှ စတင်၍ ညဆိုင်းခွဲကာ ဘက်ဟိုးစက်၊ ရေစုပ်စက်၊ မော်တာတို့ဖြင့် ရှာဖွေတူးဖော်သော်လည်း တွေ့ရှိခြင်းမရှိသေးကြောင်း သိရသည်။



လှိုင်ပညာရေးဝန်ထမ်းများ ငွေစုငွေချေး သမဝါယမအသင်းလီမိတက်၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် နှစ်ပတ်လည် အရပ်ရပ်ဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးအခမ်းအနားတွင် ဝန်ထမ်းများ၏ စုဆောင်းငွေပေါ် အမြတ်ငွေကျပ် ၂၉၄၀၃၀၀ ကို အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဆရာကြီး ဦးမောင်ရွှေက လက်ထောက်မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးသန်းဌေးထံသို့ လှူပြောင်းပေးအပ်စဉ်။

နိုင်ငံအဝန်း သစ်တောစွမ်းဖြင့် စိမ်းလန်းစေရမည်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား ရန်ကုန်ဘူတာကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း ၁။ ရန်ကုန်ဘူတာကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဒီဇိုင်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများအား သီးသန့်ဖြစ်စေ၊ ဖက်စပ်လုပ်ငန်းများအဖြစ် ပူးပေါင်း၍ဖြစ်စေ၊ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် စိတ်ဝင်စားမှုအဆိုပြုလွှာများ ပေးပို့တင်ပြနိုင်ကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားက ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ဖိတ်ကြားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၂။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေ ၂၆ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် မလေးရှား၊ အီတလီ၊ ကိုရီးယား၊ ကာတာ၊ ပြင်သစ်၊ ထိုင်ဝမ်၊ ဂျပန်၊ တရုတ်၊ စင်ကာပူ၊ ကနေဒါနှင့် ဗီယက်နမ် စုစုပေါင်းနိုင်ငံ ၁၂ နိုင်ငံတို့မှ အဆိုပြုလွှာ ၃၄ စောင်ပေးပို့ခဲ့ကြပါသည်။ ၃။ မြန်မာ့မီးရထားအနေဖြင့် အဆိုပြုလွှာများအား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း၊ အကဲဖြတ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးနောက် အဆိုပြုလွှာတွင် ဖော်ပြထားချက်များအရ ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းရှိမည့် ကုမ္ပဏီများအား ဆန်ခါတင်ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့ပါသည်။ ၄။ ဆက်လက်၍ တင်ဒါယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီများထံ RFP (Request for Proposal) စာရွက်စာတမ်းများအား ကြိုတင်ပြင်ဆင်နိုင်ရေးနှင့် အချိန်မီတင်သွင်းနိုင်ရေးတို့အတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၁ ရက်တွင် အသိပေးအကြောင်းကြားခဲ့ပါသည်။ ၅။ RFP စာရွက်စာတမ်းများအား ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်ထက် နောက်မကျစေဘဲ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (ထောက်ပံ့ဌာန)၊ မြန်မာ့မီးရထား၊

သိမ်ဖြူလမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ဖုန်း-+၉၅၁၂၉၁၉၈၅၊ ၂၉၁၉၉၄၊ ၂၉၄၃၅၂ တွင် ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၆။ အထက်ပါ RFP စာရွက်စာတမ်းများ (CD Rom အပါအဝင်)အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာသုံးသောင်း (၃၀၀၀၀ တိတိ)အား (ပြန်လည်ထုတ်ပေးခြင်းမပြုသည့်ငွေ အဖြစ်) အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြပေးသွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်- ပေးသွင်းရမည့်အမည် - မြန်မာ့မီးရထား ပေးသွင်းရမည့်ဘဏ် - မြန်မာနိုင်ငံခြားကုန်သွယ်မှုဘဏ် Swift Code - MFTB MMMY အကြောင်းအရာ - ရန်ကုန်ဘူတာကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် အဆိုပြုလွှာ စာရွက်စာတမ်းကြေးပေးသွင်းခြင်း ၇။ ပြည့်စုံသည့် RFP စာရွက်စာတမ်းများအား ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်ထက် နောက်မကျစေဘဲ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (ထောက်ပံ့ဌာန)၊ မြန်မာ့မီးရထား၊ သိမ်ဖြူလမ်းနှင့်ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ဖုန်း-+၉၅၁၂၉၁၉၈၅၊ ၂၉၁၉၉၄၊ ၂၉၄၃၅၂ တို့သို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ပေးပို့တင်သွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။ ၈။ အကြောင်းအရာအပြည့်အစုံအား သိရှိလိုပါက Website: <http://www.yangonrailwaystation.com.mm> e-mail: yrsdev@yangonrailwaystation.com.mm နှင့် ဖုန်း-+၉၅၁၂၉၂၄၂၄ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြန်မာ့မီးရထား ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာရေး စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ် ပံ့ပိုးတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

နိုင်ငံတော်၏ မြှင့်တင်ရေးလမ်းညွှန်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေး မြှင့်တင်ရေးလမ်းညွှန်အခြေခံမူဘောင် (Framework for Economic and Social Reform-FESR) နှင့်အညီ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ဘဏ္ဍာရေးကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေးလမ်းညွှန်စဉ်လျဉ်း၍ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကမ္ဘာ့ဘဏ်အပါအဝင် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ “ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုစနစ် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံချက်” ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။



ရီကန်ဒေါ်လာ သန်း ၂၀ တို့ဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါချေးငွေနှင့် ထောက်ပံ့ငွေများအတွက် သဘောတူစာချုပ်များ လက်မှတ်ရေးထိုးသည့် အခမ်းအနားကို နေပြည်တော်ရှိ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၌ စက်တင်ဘာ ၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပရာ Mr. Ulrich Zachau, Country

Director for Myanmar, East Asia and Pacific Region, IDA နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ အစိုးရတို့အစား ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အဆိုပါစီမံချက်အား ပူးပေါင်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်မောင်ဝင်းတို့က ချေးငွေစာချုပ်နှင့် ထောက်ပံ့ငွေစာချုပ်များကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဘဏ္ဍာ

ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာလင်းအောင်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အဆိုပါစီမံချက်အား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် ဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ်နှင့် Multidonor Trust Fund မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ဂျပန်နှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံများသို့ (MAI) မှ အောက်တိုဘာလအတွင်း ပုံမှန်လေကြောင်းလိုင်းများ ပြေးဆွဲမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာ့လေကြောင်း (MAI) အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ခရီးသွားဧည့်သည်များ ဝင်ထွက်သွားလာမှု တိုးတက်များပြားလာမှုအပေါ် မူတည်ပြီး ဂျပန်နိုင်ငံနှင့်တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံများသို့ လက်ရှိစင်းလုံးငှားပြေးဆွဲနေရာမှ ပုံမှန်လေကြောင်းလိုင်းအဖြစ်သို့ လာမည့် အောက်တိုဘာလမှ စတင်ပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့လေကြောင်းလိုင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

“ အခုနောက်ပိုင်းကျတော့ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ ဂျပန်နိုင်ငံတို့အကြား စီးပွားရေးအရရာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအရပါ ဆက်ဆံမှုတွေများလာတော့ စင်းလုံးငှားခရီးစဉ်ပြေးဆွဲနေရာကနေ လာမယ့် အောက်တိုဘာလမှစပြီး မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ ဂျပန် နိုင်ငံတို့အကြား တစ်ပတ်သုံးကြိမ်ပြေးဆွဲသွားမှာပါ။ ကိုရီးယားနိုင်ငံနဲ့လည်း ဒီလိုပါပဲ။ မနှစ်ကဆိုလိုရင် စင်းလုံးငှားခရီးစဉ်သွားလာတာတွေ များလာတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ လာမယ့် အောက်တိုဘာလမှာ ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ တစ်ပတ် ငါးကြိမ် ပြေးဆွဲသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြန်မာ့လေကြောင်းလိုင်းမှ လက်ထောက်အထွေထွေမန်နေဂျာ ဒေါ်အေးမရသာက ပြောသည်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမြန်မာ့လေကြောင်းလိုင်းအနေဖြင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ Korea Air , Asia Airline တို့နှင့် ပူးပေါင်းကာ ကိုရီးယားနိုင်ငံနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံများသို့ တိုက်ရိုက်လေကြောင်းလိုင်းများ ပြေးဆွဲလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

MAI လေကြောင်းလိုင်းအနေဖြင့် နှစ်ပေါင်း ၂၀ နှစ်ကြာ ဒေသအတွင်း ခရီးစဉ်များ ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိရာတွင် ဈေးနှုန်းအသက်သာဆုံးနှင့် လုံခြုံမှုအရှိဆုံး လေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။ ယခုကဲ့သို့ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ လည်းကောင်း၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ လည်းကောင်း ခရီးစဉ်များ တိုးချဲ့ ပြေးဆွဲနိုင်မှုကြောင့် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးသမားက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများလည်း တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပါသည်။ (ကြိုတိုင်းအောင်)

အသင်းရောဂါကာကွယ်ရေးလှုပ်ရှားမှုမှ ရရှိရန်ပုံငွေများကို အသင်းရောဂါဌာနနှင့် စိတ်ကျန်းမာရေး ဆေးရုံများသို့ လှူဒါန်းမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

အသက် ၁၈ နှစ်ပြည့်ပြီးသည့် အမျိုးသမီးများသည် မိမိတို့ မိသားစုအတွင်းမှ အမျိုးသားတစ်ဦးဦး၏ အသင်းကျန်းမာရေးအတွက် စောင့်ရှောက်ပေးရန်အတွက် အကဲခတ်အကဲခတ်ပေးပို့ခြင်းဖြင့် စာတစ်စောင်စီအတွက် ငွေကျပ် ၁၀၀၀ သတ်မှတ်ကာ ဆေးရုံသုံးရုံသို့ လှူဒါန်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အသင်းရောဂါရှိသူ အများဆုံးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသော အထူးကု

ဆေးရုံသစ်ကြီး (ရန်ကုန်)ရှိ အသင်းရောဂါဌာနနှင့် အရက်ဖြတ်လိုသူများကို အရက် ဖြတ်ပေးလျက်ရှိသည့် ရန်ကုန်နှင့် ဗန္တလေးတို့မှ စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံများအား အဆိုပါ ရရှိရန်ပုံငွေများ လှူဒါန်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လီဗိုလင်ဗိုဒ် အသင်းအားဆေးမှ သိရသည်။ အသင်းနှင့် အခြားအရက်သောက်သုံးမှုမှရရှိသည့် ဆိုးကျိုးများတွင် အဓိက ပါဝင်ခံစားနေကြသူများဖြစ်သည့် အမျိုးသမီးများထံမှ ရရှိ

သည့် မှတ်ချက်များအား ရယူကာ လူထုကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများကို ပိုမိုအရှိန်မြှင့်တင်သွားနိုင်ရန် ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်သည်။ “အမျိုးသမီးများအနေနဲ့ စာလုံးရေ ၃၅ လုံးထက် မပိုတဲ့ ရေးသားမှုနဲ့ ၁၈၈၇၇ ကိုပေးပို့ရမှာပါ။ မိမိတို့ မိသားစုဝင်ထံက မည်သူမဆို အသင်းရောဂါနဲ့ အရက်ကြောင့်ဖြစ်တဲ့ ရောဂါတွေကို စောင့်ရှောက်ပေးနေရတဲ့အကြောင်းကို ပြောနိုင်ပါတယ်။ စာတိုတစ်ခု သို့မဟုတ်

သတင်း- ခင်လေးမြင့်အောင်
ဓာတ်ပုံ- မေဦးမိုး

လက်ကမ်းစာစောင်တစ်ခုကို အမျိုးသမီးတစ်ယောက်က ပေးပို့တိုင်း ငွေကျပ် ၁၀၀၀ သတ်မှတ်ပြီး ဆေးရုံသုံးရုံကို လှူဒါန်းပေးပါမယ်” ဟု မီဂါလိုက်မီဆိုင်ရင်စ် ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူ ဒေါက်တာအေးမြမြလင်းက ပြောကြားသည်။ အသင်းအားဆေး ကုမ္ပဏီမှ ဆေးရုံသုံးရုံအတွက် မတည်အလှူငွေကျပ် သိန်း ၂၀ စီကို ဆေးရုံ တစ်ခုချင်းစီအလိုက် လှူဒါန်းပေးမည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးသမီးထုလှုပ်ရှားမှုမှတစ်ဆင့် ထပ်တိုးအလှူ



ရန်ပုံငွေလှူဒါန်းပေးမည့် ရန်ကုန် စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီးကို တွေ့ရစဉ်။

ငွေများကို ဖြည့်စွက်လှူဒါန်းမည် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် လူထုလှုပ်ရှားမှုအတွင်း ပေးပို့သူ အမျိုးသမီးများထံမှ ၅၀ ကို ရွေးချယ်ကာ ငွေကျပ် နှစ်သောင်းတန် တယ်လီဖုန်းငွေဖြည့်ကတ်များ ပြန်လည်ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပြီး ထိုအမျိုးသမီးများ၏ အကဲခတ်အခမ်းအနားကိုလည်း မိဒီယာများအတွင်း ကြော်ငြာဖော်ပြပေးမည်ဟု သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ်ကင်းသော ရွှေ့ပြောင်းသွားလာရေး

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်းများစွာက ကျွန်တော်တို့ကမ္ဘာကြီးပေါ်တွင် အလွန်ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သည့် ကျေးကျွန်စနစ်ကြီး ပေါ်ပေါက်ခဲ့ဖူးပါသည်။ ၎င်းစနစ်မှ ကျွန်ုပ်တို့ရှင်များသည် လူသားလင်စစ် ကျွန်ုပ်တို့အား တိရစ္ဆာန်များပစ္စည်းခိုင်းစေကြသည်။ အရောင်းအဝယ်ပြုကြသည်။ အသက်ကိုပင် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ကြသည်။ ထို့ကြောင့် လူအများက အဆိုပါကျွန်စနစ်ကြီးကိုပိုင်းဝန်း တော်လှန်ခဲ့ကြသဖြင့် လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၂၀၀ ခန့်တွင် ကျေးကျွန်စနစ်ကြီး ကမ္ဘာပေါ်မှ ပျောက်ကွယ်ခဲ့ရသည်ဟု လူအများသိရှိခဲ့ကြသည်။ သို့သော်လည်း ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်ခန့်မှစ၍ ခေတ်သစ်ကျွန်စနစ်အား လူကုန်ကူးမှုအဖြစ် ပုံစံသစ်ဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်၌ ပြန့်လှုပ်နေကြောင်း သိရသည်။ လူ့အခွင့်အရေးကို အဆိုးရွားဆုံး ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်နေသည့် လူကုန်ကူးမှုသည် ယနေ့ ကမ္ဘာအနှံ့အပြားတွင် ကျယ်ပြန့်စွာ ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိနေရပေသည်။ အကြမ်းဖက်မှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါးမှုများကဲ့သို့ပင် လူသားတို့ကိုခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးခြင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း နည်းပါးခြင်း၊ မိသားစုအတွင်း အကြမ်းဖက်မှုကျူးလွန်ခြင်း၊ ပဋိပက္ခများနှင့် စစ်ပွဲများဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေရှိခြင်း၊ သဘာဝတပ်ဘေးများကျရောက်ခြင်း၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းစသည့် အကြောင်းတရားများသည် လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ အကျိုးတရားကိုဖြစ်ပွားစေရန် တွန်းအားပေးနေသည့် အချက်များပင် ဖြစ်တော့သည်။

ဖြင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာသာမက စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာများ ထိခိုက်နစ်နာရသကဲ့သို့ နိုင်ငံအနေဖြင့် ကြည့်မည်ဆိုလျှင်လည်း အမျိုးအနွယ်ပျက်စီးခြင်း၊ ဂုဏ်သိက္ခာ ထိခိုက်ခြင်း၊ လူသားအရင်းအမြစ်များ လျော့ပါးခြင်းတို့စသည်ဖြင့် ထိခိုက်နစ်နာရပေသည်။ လူကုန်ကူးမှုဖြစ်ပွားခြင်းများတွင် ယေဘုယျအားဖြင့် အဆင့်(၃)ဆင့် တွေ့ရ၏။ ပထမအဆင့်တွင် သွေးဆောင်ခြင်း၊ လိင်လည်လှည့်ဖြားခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်/အနိုင်အထက်ပြုခြင်းတို့ဖြင့် လူကိုသိမ်းသွင်းစုဆောင်းခြင်း ပြုကြသည်။ ဒုတိယအဆင့်တွင် စုဆောင်းထားသူများကို တစ်နေရာမှ တစ်နေရာသို့ ပို့ဆောင်ခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ရောင်း/ဝယ်ခြင်း၊ လက်ခံခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြသည်။ တတိယအဆင့်တွင် ထိုသူများကို လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ လုပ်အားပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာတို့တွင် ခေါင်းပုံဖြတ်ကြသည်။ ခန္ဓာကိုယ်၏ အင်္ဂါအစိတ်အပိုင်းများအား ထုတ်ယူဖယ်ရှား ရောင်းချခြင်းအားဖြင့် ခေါင်းပုံဖြတ်ခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနိုင်ရေးရဲ့ ရဲတပ်ဖွဲ့သည် အထက်ပါအဆင့် (၃)ဆင့်ကို အခြေခံ၍ စုံစမ်းဖော်ထုတ်ရေးယူမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသကဲ့သို့ လူကုန်ကူးမှုများ မဖြစ်ပွားစေရေး ကြိုတင်ကာကွယ်မှုအဖြစ် ပြည်သူ့လူထု အလှူအသိးသီးတို့အတွင်း လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးမှုများကိုလည်း နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်မှာ အားလုံးအသိပင်ဖြစ်ပါသည်။ လူသားများသည် မိမိနေထိုင်ရာဒေသထက် ပို၍ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းပေါများသော ဒေသများသို့ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာကြသည်မှာ ရှေးကျွန်းအစ လူသားဟူ၍ ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အချိန်မှ ယနေ့အချိန်ထိ ဖြစ်ပါသည်။ လူကုန်ကူးမှုများသည် ယင်းလူသား သဘာဝကို အခွင့်ကောင်းယူ၍ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ အလုပ်လုပ်သူများအပေါ် လူကုန်ကူးမှုများ ကျူးလွန်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် ရွှေ့ပြောင်းသွားလာသူများအနေဖြင့် အန္တရာယ်မှ နည်းနိုင်သမျှ နည်းစေရေးအတွက် UNIAP နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းထုတ်ဝေထားသော လက်ကမ်းစာစောင်ပါ အောက်ပါ အချက်များအား သိရှိဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း အကြံပြုတင်ပြလိုက်ရပါသည်-

- (၁) သင့်ကိုခေါ်သွားမည့်ပွဲစား၏အကြောင်းကို သေချာသိအောင်လုပ်ပါ။ ၎င်း၏ လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ မှတ်ပုံတင်နံပါတ်များကို တောင်းပါ။ ယခင်က ထိုသူပို့ပေးထားဖူးတဲ့ လူတွေဆီကနေ ထိုနေရာမှာ အဆင်ပြေ မပြေ စုံစမ်းပါ။ သင်၏ရုပ်ရွာမှ ရပ်ရွာစောင့်ကြည့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဗဟုသုတကြွယ်ဝသူများနှင့် တိုင်ပင်ပါ။
- (၂) သင့်ကို အလုပ်ရှာပေးမည့် ပြည်ပအလုပ်အကိုင်အေဂျင်စီသည် အမှန်အကန် ဟုတ်၊ မဟုတ် လိုင်စင်ရှိ၊ မရှိ စုံစမ်းပါ။
- (၃) ခရီးထွက်မီ သင့်တွင်ရှိသော မှတ်ပုံတင်၊ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် စသည့် စာရွက်စာတမ်းများကို မိတ္တူကူး၍ အိမ်မှာထားခဲ့ပါ။ သင့်ကို လိုက်ပို့မည့်သူ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်နေရာတို့၏ နာမည်၊ လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ်များကို သင့်မိသားစုကို ပေးထားခဲ့ပါ။
- (၄) သင့်မိသားစု၏ ဖုန်းနံပါတ်၊ အကြောင်းရှိပါက သင်အကူအညီ တောင်းနိုင်မည့်သူ၊ ရုံးနှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ ဖုန်းနံပါတ်များကို ကိုယ်နှင့်မကွာ ဆောင်ထားပါ။ အရေးကြီးသော နံပါတ်များကို အလွတ်ကျက်မှတ်ထားပါ။
- (၅) သင်အလုပ်လုပ်ရမည့်နေရာနှင့် အလုပ်အမျိုးအစား၊ စားသောက် နေထိုင်ရမည့် အခြေအနေတို့ကို သိအောင်မေးထားပါ။ အလုပ် ကန်ထရိုက်စာချုပ်ကို သေသေချာချာဖတ်ပြီး နားလည်လိုက်နာနိုင်မှ လက်မှတ်ထိုးပါ။
- (၆) ပတ်ဝန်းကျင်သစ်မှာ သင်နှင့်စိတ်ဓာတ်၊ ဓလေ့စရိုက်၊ အမူအကျင့် မတူသူများနှင့် လိုက်လျောညီထွေနေနိုင်ဖို့ကိုလည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင် ထားပါ။
- (၇) သင်အလုပ်လုပ်မည့်နေရာရောက်သည်နှင့် မိသားစုကို ပုံမှန် ဆက်သွယ်မှုလုပ်ပါ။ အကူအညီတောင်း၍ ရမည့်နေရာများကို သိအောင်လေ့လာမှတ်သားထားပါ။ အရေးအကြောင်းရှိပါက အိမ်သို့ ပြန်နိုင်ရန် ပိုက်ဆံစုထားပါ။
- (၈) သင်၏ (ယာယီ)နိုင်ငံကူးလက်မှတ်နှင့် မှတ်ပုံတင်၊ အလုပ် ကန်ထရိုက်စာချုပ်၊ အလုပ်လုပ်ခွင့် ပါမစ်စသည်တို့ကို အလုပ်ရှင်ကို ဘယ်တော့မှ မပေးလိုက်ပါနှင့်။ ၎င်းစာရွက်စာတမ်းများမရှိလျှင် ၎င်းတို့ခြယ်လှယ်သမျှ လုပ်သမျှ သင်ခံရလိမ့်မည်။

စိုးတင်(လူကုန်ကူး၊ ကျိုင်းတုံ)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် စုပေါင်းမြေသြဇာပေးပေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၇ မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် ကော့လေးကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် (၉၈၄) တောင်သူဦးကွန်ချမ်း၏ ပေါ်ဆန်းရင် (FS) ငါးကေစိုက်ကွက်နှင့် GAP ၁၀ ကေ စံပြစိုက်ကွက်ကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မျိုးကွဲပေးခြင်း၊ ပေါင်းမြက်ရှင်းလင်းခြင်း၊ စုပေါင်းမြေသြဇာပေးပေးပတ်ပွဲနှင့် တောင်သူပညာပေးကွင်းပြပွဲကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

(အပေါ်ပုံ) အခမ်းအနားသို့ မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမိုးဇော်လင်း၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးကျော်စိုးဟန်၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေး အဖွဲ့ဝင်များ၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ကွင်းဝန်ထမ်းများနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုခြောက်စုမှ ဒေသခံတောင်သူများ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက GAP သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွက်နှုန်းပိုမိုထွက်ရှိ၍ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လိုက်နာကျင့်သုံးကြစေရန် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မျိုးကွဲနုတ်ပယ်ခြင်း၊ ဓာတ်မြေသြဇာနှင့် သဘာဝမြေသြဇာစနစ်တကျ ပေါင်းစပ်သုံးစွဲရေးနှင့် ပေါင်းမြက်ရှင်းလင်းခြင်း



ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း သစ်အခြေခံစက်မှုလုပ်ငန်းဌာန အမှတ် (၁/၂/၃) ပရိဘောဂစက်ရုံအမှုထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး သင်တန်းကို စက်တင်ဘာ ၄ ရက်က အလုံမြို့နယ် သစ်တောရပ်ကွက်ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ လက်ထောက်အထွေထွေ မန်နေဂျာ ဦးဆွေဦးက အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်)

Table with 7 columns: News/Event Name, Date, Location, Time, and other details. Includes sections for 'News', 'Market Prices', and 'Transportation'.

မြူး စက်တင်ဘာ ၇

နိုင်ငံတော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ (Third Wave) တတိယအဆင့်အရှိန်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများ ရက်တိုသင်တန်းဖွင့်လှစ်ပွဲကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် မြူးမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန သင်တန်းခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

စွမ်းရည်မြှင့်တင်မှု သင်တန်းဖွင့်

ထို့နောက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးစိုးသန်း၊ မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးစေတလစောနှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ဦးစီးဌာနမှ ဦးသန်းဦးတို့က လုပ်ငန်းဌာနအလိုက် သင်တန်းဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို ကဏ္ဍအလိုက် သင်တန်းပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စလင်းမြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ပညာသင်စရိတ်ထောက်ပံ့

စလင်း စက်တင်ဘာ ၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ဗဟိုဌာနချုပ်မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအသီးသီးတွင် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသော စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင် သားသမီးများအား ထပ်ဆင့်ထောက်ပံ့ပေးပေးခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်လေးက အမှာစကားပြောကြားပြီးစည်းရုံးရေးကော်မတီဝင်များက အဖွဲ့ဝင်သားသမီး ၈၅ ဦးအား ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၁၃၀၀၀၀၀ ကို ပေးအပ်ထောက်ပံ့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

STI Myanmar University advertisement listing various degree programs like MBA, MFS, MEd, BBA, and BE, along with application deadlines and contact information.

CLAIMS DAY NOTICE for M.V. METIS LEADER VOY: NO(9) regarding cargo discharge and claims procedures.

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်' (Union Myanmar Republic) regarding a meeting or event.

Advertisement for AVAMIN Natural product, showing the product packaging and benefits.

Advertisement for 'ပေါင်းစုံဆေးရုံ' (Pan Shou Hospital) listing services and contact details.

Advertisement for 'မြေကွက်ရောင်းမည်' (Land for Sale) with contact information for a real estate agent.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

အမေရိကန်ကုမ္ပဏီများ၏ မြန်မာနိုင်ငံနှင့်အာဆီယံစီးပွားရေးကဏ္ဍအပေါ် လေ့လာသုံးသပ်ချက်

ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က နေပြည်တော်တွင်ကျင်းပသော အာဆီယံစီးပွားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးမှ လေ့လာသုံးသပ်ချက်အရ အာဆီယံနိုင်ငံများရှိ အမေရိကန်ကုမ္ပဏီများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု တိုးချဲ့ခြင်း၊ လုပ်သားအင်အား တိုးချဲ့ခြင်းနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အကျိုးအမြတ် တိုးပွားခြင်းများရှိလာမည်ဟု မျှော်မှန်းထားကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ယင်းလေ့လာသုံးသပ်ချက်ကို အမေရိကန်ကုန်သည်ကြီးများအဖွဲ့နှင့် အမေရိကန်ကုန်သည်ကြီးများအဖွဲ့ (အာဆီယံ) တို့က ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံရှိ အမေရိကန် အသေးစား၊ အလတ်စားနှင့် အကြီးစားကုမ္ပဏီ

ပေါင်း ၅၈၈ ခု၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ ပါဝင်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်း AEC ဖြစ်ပေါ်ချိန် နီးကပ်လာသည်နှင့်အမျှ အမေရိကန်ကုမ္ပဏီများသည် ဒေသဆိုင်ရာစီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများအတွက် ပြင်ဆင်နေပြီဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် သုံးပုံတစ်ပုံတို့က ၎င်းတို့ကုမ္ပဏီများ၏ ကုန်သွယ်ရေးအဆင့်အတန်းနှင့် အာဆီယံစီးပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများမှာ လွန်ခဲ့သောနှစ်နှစ်ကစပြီး တိုးတက်လာကြောင်းနှင့် နောက်ထပ်ငါးနှစ်အထိ ဆက်လက်တိုးပွားရန် မျှော်မှန်းထားကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်

လုပ်ကိုင်နေသည့် ၈၆ ရာခိုင်နှုန်းသော လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အာဆီယံပေါင်းစည်းမှုသည် ၎င်းတို့၏ ကုမ္ပဏီများအတွက် အရေးကြီး

သော အခန်းကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည်ဟု လက်ခံယုံကြည်ကြသည်။

အမေရိကန် ကုန်သည်ကြီးများဆိုင်ရာ မြန်မာကဏ္ဍ၏ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ

ကျော်သံအိမ်

Mr.Mariano Vela က မြန်မာနိုင်ငံသည် အာဆီယံအတွင်း လုပ်ငန်းချဲ့ထွင်ခြင်းအတွက် ကျော်ကြားပြီး စရိတ်သက်သာသည့်လုပ်သားများနှင့် တစ်ကိုယ်ရေလုံခြုံရေးအဆင့် ပံ့ပိုးနိုင်သော နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း၊ အမေရိကန်ကုမ္ပဏီများ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု မြှင့်တင်လာခြင်းနှင့် အမေရိကန်ကုန်သည်ကြီးများဆိုင်ရာ မြန်မာကဏ္ဍ (AMCHAM Myanmar) ၏ အဖွဲ့ဝင်များပြားလာခြင်းတို့သည် စီးပွားရေးတိုးတက်လာမှုကို သာဓကပြလျက်ရှိကြောင်း၊ AMCHAM Myanmar ကို လွန်ခဲ့သော တစ်နှစ်ခန့်က စတင်

ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး လက်ရှိတွင် အဖွဲ့ဝင်ကုမ္ပဏီပေါင်း ၁၀၀ ခန့် ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်ပကုမ္ပဏီများထံမှ ၉၁ ရာခိုင်နှုန်းက ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းအပေါ် ကျေနပ်မှုရှိကြပြီး ၇၇ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းသက်တမ်းကို ထပ်မံတိုးမြှင့်လိုကြသည်။ သို့သော် နေရေးထိုင်ရေးနှင့် ရုံးခန်းငှားရမ်းခပြဿနာ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် ကျွမ်းကျင်သော လုပ်သားများ လုံလောက်မှုမရှိခြင်း စသောပြဿနာများက ပြည်ပရင်းနှီး မြှုပ်နှံသူများအတွက် အဟန့်အတားများ ဖြစ်ကြောင်း ယင်းလေ့လာသုံးသပ်ချက်အရ သိရသည်။

နေရေးထိုင်ရေးနှင့် ရုံးခန်းငှားရမ်းခပြဿနာ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် ကျွမ်းကျင်သော လုပ်သားများ လုံလောက်မှုမရှိခြင်း စသော ပြဿနာများက ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအတွက် အဟန့်အတားများဖြစ်

ဧရာဝတီမြစ်ရေလျှံမှုကြောင့် စပါးစိုက်ခင်းများ ရေနစ်မြုပ်

ညောင်ဦး စက်တင်ဘာ ၇

ညောင်ဦးမြို့နယ် သူကောင်းတည်မြစ်ရေတင်တွင် အောက်ညံ့ရွာ၊ အထက်ညံ့ရွာများမှ တောင်သူများ၏ မိုးစပါးခင်းများ ဧရာဝတီမြစ်ရေလျှံတက်မှုကြောင့် နစ်မြုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ)

တောင်သူလယ်သမားများသည် မိုးစပါးကို ဝါခေါင်လဆန်းမှစ၍ စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ လကုန်တွင် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးမှု ပြီးစီးခဲ့ကြောင်း၊ စိုက်ခင်းများတွင် ယခုလို တော်သလင်းလဆန်းပိုင်း မိုး

စပါးများ လက်စအပြီးသပ်စိုက်ပျိုးခဲ့ကြသည်။ စိုက်ပျိုးပြီးသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် ဧရာဝတီမြစ်ရေကလည်း တစ်နေ့တခြား ရေကြီးရေလျှံဖြစ်လာမှုကြောင့် စပါးခင်းများရေနစ်မြုပ်လျက်ရှိသည်။

“ကျွန်တော်တို့လည်း ရေတက်လာပြီး တစ်နေ့ကျနီး တစ်နေ့ကျနီးနှင့် ရေတက်ချိန်ကြာလာခဲ့တယ်။ အခုလို နစ်မြုပ်ပြီးအချိန်ကြာလျှင် စပါးခင်းတွေ ပျက်စီးနိုင်တယ်။ အခုညရေမြုပ်ပြီး အခုပြန်ကျသွား

ရင် စပါးပင်တွေ ပြန်ကောင်းတတ်ပါတယ်။

အခုရေနစ်မြုပ်တာ အချိန်တော်တော်ကြာသွားပြီဆိုတော့ ပြန်စိုက်ရမယ့်သဘောရှိတယ်။ ပြန်စိုက်တော့ ပျိုးဖိုးနဲ့စိုက်ခဏေးတွေမြင့်တယ်။ ဒီတော့ တောင်သူတွေ ဒုက္ခပိုများတာပေါ့။ ယနေ့တော့ ရေနည်းနည်းပြန်ကျတယ်”ဟု သူကောင်းတည်မြစ်ရေတင်စပါးစိုက်သူ တစ်ဦးထံမှ သိရသည်။

ကျော်ဌေး(ညောင်ဦး)





ธนาคารกสิกรไทย
KASIKORNBANK





ကျွန်ုပ်တို့သည် ဓမ္မကြေးမိုင်ရာ အကြံပေးထက် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ဝေဖန်ဆောင်ရွက်ပေးနေသော လုပ်ငန်းဖြစ်ပါသည်။

KASIKORNBANK (SME Bank of Asia)

သည် မြန်မာ့စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်း ၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတိုးချဲ့ရန်၊ AEC ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်မှုများကို လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးကို တွန်းအားပေးရန် အားထုတ်နိုင်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ တွဲဖက် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ စီးပွားရေးပဟာမိတ်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံကို ဖြတ်သန်းသည့် အဆင်သင့်ဖြစ်နေပါပြီ။

www.kasikornbank-group.com

K-Contact Center 02-8988888

f KBank Live | t KBank Live | YouTube KBank Live

KASIKORNBANK
SME BANK OF THE YEAR 2013
The European Magazine



บริการลูกค้าระดับประทับใจ

နိုင်ငံတကာအားကစားနှင့် ကြော်ငြာ

နယ်သာလန်နဲ့ အီတလီတို့ ပျော်ရွှင်ရမယ့် ယူရိုပြေစစ်ပွဲ

ယူရို ၂၀၁၆ ခြေစစ်ပွဲတွေက စက်တင်ဘာ ၉ ရက်မှာ ခရီးဆက်ပါဦးမယ်။ လူရွေးချယ်မှု၊ နည်းစနစ်ပိုင်းအပြင် ကစားသမားအခင်းအကျင်းတွေပါ စနစ်တကျ ပြင်ဆင်ထားကြတာမို့ ပွဲကောင်းတွေအဖြစ် အသုံးတော်ခံပါဦးမယ်။ အထူးသဖြင့် နယ်သာလန်၊ အီတလီ၊ ဘယ်လ်ဂျီယံ၊ ခရိုအေးရှားနဲ့ ဘော့စနီးယား အသင်းပွဲစဉ်တွေက ပရိသတ်ရင်ကို ဆွဲကိုင်လှုပ်ရှားနေဦးမှာဖြစ်ပါတယ်။

ချက်နှင့် နယ်သာလန်

ယူရိုပြေစစ်ပွဲသမိုင်းမှာ စုစုပေါင်း ၁၈ပွဲဆုံခဲ့တဲ့ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ရလဒ်တွေကို ကြည့်ရင် ချက်က ကိုးပွဲနိုင်၊ နယ်သာလန်က ငါးပွဲနိုင်ကာ သရေလေးပွဲဖြစ်ထားပါတယ်။ တစ်ဦးချင်းရော၊ အသင်းလိုက်ပါ ခြေစွမ်းကောင်းမွန်တဲ့ နယ်သာလန် အသင်းဟာ ကောင်းမွန်တဲ့ရလဒ်ကို ဖော်ဆောင်နိုင်ပါလိမ့်မယ်။

နော်ဝေနှင့် အီတလီ

ကမ္ဘာ့အဆင့် ၁၄ ရှိတဲ့ အီတလီဟာ ကမ္ဘာ့အဆင့် ၅၃ ရှိတဲ့ နော်ဝေနဲ့ ကြိုတွေ့ရမယ့်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ ယူရိုပြေစစ်ပွဲ သမိုင်းမှာ စုစုပေါင်း ၁၅ ကြိမ် ဆုံတွေ့ခဲ့ပြီး အီတလီက ရှစ်ပွဲနိုင်ကာ နော်ဝေက သုံးပွဲနိုင်ထားပါတယ်။ နောက်ဆုံးသုံးပွဲ ကစားခဲ့တဲ့မှတ်တမ်းမှာ နော်ဝေက အသာစီးရထားပြီး လက်ရှိ ခြေစွမ်းထက်နေတဲ့ အိမ်ရှင်တို့ကို ယုံကြည်စွာနဲ့ အားပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဘော့စနီးယားနှင့် ဆိုက်ပရပ်စ်

ရွှေ့ လယ်၊ နောက် ကောင်းမွန်တဲ့ ဘော့စနီးယားအတွက်ကတော့ အနိုင် သုံးမှတ် သေချာမယ့်ပွဲပါ။ ဆိုက်ပရပ်စ်တို့ရဲ့နောက်ဆုံးငါးပွဲ ကစားခဲ့တဲ့ရလဒ်

ကိုကြည့်ရင် တစ်ပွဲမှနိုင်ပွဲမရခဲ့ပါဘူး။ ကမ္ဘာ့အဆင့် ၁၉ ရှိတဲ့ ဘော့စနီးယား ဟာ မိမိတွင်း၊ မိမိပရိသတ်ရွေ့မှာ နိုင်ပွဲကို ဆောင်ကြဉ်းပါလိမ့်မယ်။

ခရိုအေးရှားနှင့် မော်လ်တာ

အိုလံပစ်၊ မန်ဇူကစ်၊ ဂျီလာပစ်၊ ကရာမာရစ်တို့ရှိနေတဲ့ ခရိုအေးရှားတိုက်စစ် ဟာ မော်လ်တာနောက်တန်းကို ကောင်းကောင်းခြိမ်းခြောက် ဖြတ်ကျော်နိုင် ပါတယ်။ ခရိုအေးရှားနဲ့ဆုံတိုင်း နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးနေတတ်တဲ့ မော်လ်တာတို့ အခုပွဲ ဂိုးမပြတ်အောင်ဘဲ ကာကွယ်ရပါလိမ့်မယ်။

အိုက်စလန်နှင့် တူရကီ

နှစ်သင်းလုံး ကြိုးစားအားထုတ်မှုကောင်းသလို ကစားသမားကောင်းတွေ လည်းရှိထားတာမို့ အကြိတ်အနယ်ရှိမယ့်ပွဲပါ။ အိုက်စလန်အသင်းခြေတွေ့ရင် တူရကီတို့ တောင့်ခံဖို့မလွယ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အဆုံးသတ်ပိုင်းအားနည်းတဲ့ အိုက်စလန်တို့ဟာ အခုပွဲမှာ အိမ်ရှင်ဖြစ်ပေမယ့် ယုံကြည်လို့တော့မရနိုင်ဘူး ထင်ပါတယ်။

မိုးမြင်လင်းလက်

ခြေစမ်းပွဲစဉ်နှင့် ယူရိုပွဲစဉ်များ

နိုင်ငံတကာ ခြေစမ်းပွဲစဉ်များ	စက်တင်ဘာ ၈/၉
တောင်ကိုရီးယား	- ဥရုဗွေ
ဥဇဘက်ကစွတန်	- နယူးဇီလန်
ဆော်ဒီအာရေဗျ	- ဩစတြေးလျ

EURO Qualification အုပ်စုပွဲစဉ်များ	စက်တင်ဘာ ၈/၉
ရုရှား	- လက်ချန်စတိန်း
လူဇင်ဘတ်	- ဘီလာရစ်
စပိန်	- မက်ဆီဒိုးနီးယား
ယူကရိန်း	- ဆလိုဗက်ကီးယား
အက်စ်တိုးနီးယား	- ဆလိုဗက်ကီးယား
ဆန်မာရီနို	- လစ်သူယေးနီးယား
ဆွစ်ဇာလန်	- အင်္ဂလန်
ဩစတြေးယား	- ဆွီဒင်
မွန်တီနီဂရိုး	- မော်ဒိုဗာ

EURO U21 Qualification	စက်တင်ဘာ ၈/၉
အက်စ်တိုးနီးယား U21	- ဆလိုဗက်ကီးယား U21
လူဇင်ဘော့ U21	- စကော့တလန် U21
ဘော့စနီးယား U21	- ဟန်ဂေရီ U21
နယ်သာလန် U21	- ဆလိုဗက်ကီးယား U21
ဆွစ်ဇာလန် U21	- လတ်ဗီးယား U21
ယူကရိန်း U21	- လက်ချန်စတိန်း U21
ပြင်သစ် U21	- အိုက်စလန် U21

ကားလ်ဖရန်တန် IBF ချန်ပီယံဖြစ်လာ



မြောက်အိုင်ယာလန် လက်ဝှေ့သမား ကားလ်ဖရန်တန်သည် IBF စူပါဘင်တန်ဝိတ်တန်းတွင် စပိန်လက်ဝှေ့သမား ကီကိုမာတီနက်စ်အား ဘဲလ်ဖတ်မြို့၌ ထိုးသတ်အနိုင်ယူလိုက်သည်။ ပရိသတ်အင်အား ၁၆၀၀၀ လာရောက်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့သည့် ယင်းလက်ဝှေ့ပြိုင်ပွဲတွင် ဖရန်တန်က ပွဲစဉ်တစ်လျှောက် ထိန်းချုပ်ထိုးသတ်နိုင်ခဲ့ပြီး ငါးချိမြောက်တွင် လက်ရှိချန်ပီယံ မာတီနက်စ်ကို အလဲထိုးချနိုင်ခဲ့သည်။ မာတီနက်စ်၏ ကြံ့ကြံခံထိုးသတ်မှုကို ဒိုင်လူကြီးများက ချီးကျူးခဲ့ရသော်လည်း နောက်ဆုံးတွင် ဒိုင်လူကြီး သုံးဦးစလုံးက ၁၁၉-၁၀၈၊ ၁၁၉-၁၀၈၊ ၁၀၈-၁၀၁ မှတ်တိုင်ဖြင့် အနိုင်ပေးလိုက်သည်။ အသက် ၂၇ နှစ်ရှိ ဖရန်တန်သည် ပြီးခဲ့သည့် ဖေဖော်ဝါရီလကလည်း အဆိုပါ ဥရောပချန်ပီယံသရဖူကိုရရှိရန် မာတီနက်စ်ကို အလဲထိုးချနိုင်ခဲ့သော်လည်း ဒိုင်လူကြီးများက စပိန်လက်ဝှေ့သမားကို အမှတ်ဖြင့် အနိုင်ပေးခဲ့သည်။ “ဒီကနေတော့ ကျွန်တော်ချန်ပီယံဖြစ်သွားပါပြီ” ဟု ဖရန်တန်က ပြောသည်။

ဖက်ဒရားနှင့် ဂျိုကိုပစ် ယူအက်စ်အိုးပင်းမှ ထွက်ခဲ့ရ

ယူအက်စ်အိုးပင်းတင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် နာမည်ကြီး တင်းနစ်ကစားသမား နှစ်ဦးဖြစ်သည့် ဖက်ဒရားနှင့် ဂျိုကိုပစ်တို့ပြိုင်ဘက်များကို နှိုးငြီး ပြိုင်ပွဲမှ ထွက်သွားခဲ့ရပြီဖြစ်သည်။ ခရိုအေးရှားကစားသမား မာရင်စီလစ်က ငါးကြိမ်မြောက် ချန်ပီယံ ဖက်ဒရားကို ၆-၃၊ ၆-၄၊ ၆-၄ ဖြင့်နိုင်ပြီး ဝိုလ်လုပွဲ တက်သွားသည်။ ထို့အတူ ကမ္ဘာ့နံပါတ်တစ် ဂျိုကိုပစ်သည်လည်း ဂျပန်တင်းနစ်ကစားသမား ကီနိုရိုကိုရိုအား ၆-၄၊ ၁-၆၊ ၇-၆(၇-၄)၊ ၆-၃ ဖြင့် နှိုးကာ ပြိုင်ပွဲမှထွက်ခဲ့ရသည်။ ဝိုလ်လုပွဲတွင် စီလစ်နှင့် နီရိုကိုရိုတို့ ကစားကြမည်ဖြစ်သည်။

ကောင်းမြတ်သူ-စုစည်းသည်

ရွှေနန်းတော် စိန်ရွှေရတနာဆိုင် မိုးရာသီ အထူးအစီအစဉ်

Forever Gems

ရွှေနန်းတော်

ဗုဒ္ဓ(၁)ရက်နေ့မှ စက်တင်ဘာ(၃၀)ရက်နေ့အထိ

TV(၁၀)လုံး ရေခဲသတ္တု(၁၀)လုံး အဝတ်လျှော်စက်(၁၀)လုံး

Mobile Handset (၁၀) လုံးနှင့်

အခြားအစိုးတန်ဆုပစ္စည်းများ

စားသုံးစကေးစီစဉ်များ စီမံဆောင်ရွက်ပေးမည့်အဖွဲ့များ

GIA/HRD Certificate စီမံဆောင်ရွက်ပေးမည်

KBZ Bank Hire Purchase

MPU/Visa/Master/Debit Cards

Golden Palace Super Diamond Card

ချက်ပြင်ပျက်ချက်ပြင်ယူ

ပလာပပါကံစမ်းပွဲများ

သိန်း(၆၀)စိမ်းယူသူတိုင်း

ငွေ (၂၅၀၀၀) ဖြန့်ချိပေးမည်။

အထူး ၃၀% ငျော့ငျော့

Junction Square Shopping Centre : ဖုန်း 09 731 45462, 09 731 45463 | အမှတ် (၇၄၃)၊ မဟာဓမ္မလလမ်းနှင့် လမ်းမတော်လမ်းမတောင့်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း 01 227212, 229409, 210572 အမှတ် (၇၀၀/၇၀၁)၊ မဟာဓမ္မလလမ်းနှင့် ဓဉ်းထန်းလမ်းမတောင့်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း 01 228751, 226977, 211728

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ပျူဒေသ၌ စားသောက်ဆိုင်နှင့် ရိုးရာဆိုင်များ ဖွင့်လှစ်မည်



ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခြင်းခံရသော ရှေးဟောင်းမြို့ပြနေရာအချို့ကို မြင်တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ- မေဦးမိုး)

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

မကြာသေးမီက ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခြင်းခံရသည့် သရေခေတ္တရာ၊ ဗိသုန်းနှင့် ဟန်လင်းဒေသများတွင် ခရီးသွားများ အဆင်ပြေမှုရှိစေရေးနှင့် ဒေသခံများ ဝင်ငွေရရှိရေးအတွက် သပ်ရပ်၍ အဆင့်မြင့်သော စားသောက်ဆိုင်များနှင့် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုလက်ဆောင်ပစ္စည်းများအရောင်းဆိုင်ဖွင့်လှစ်မှုများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ ကူညီပံ့ပိုးပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် စာရင်းဝင်ဒေသများ ဖြစ်သည့်သို့ အညီ ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားများ ပိုမိုဝင်ရောက်လာစေရန် ကြိုးပမ်းသွားမည့်အပြင် လိုအပ်ချက်အရ စားသောက်ဆိုင်များ ဖွင့်လှစ်လာသည့်အခါ အဆင့်အတန်းမြင့်မားသည့် စားသောက်ဆိုင်များ ပေါ်ထွက်ရေးနှင့် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများအတွက် ရွေးချယ်နိုင်သည့် မြန်မာ့ရိုးရာလက်ဆောင်ပစ္စည်းဆိုင်များ ထွက်ပေါ်လာစေရန် လိုအပ်နေသေး

ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်ထွန်းက ပြောကြားသည်။ “ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ခရီးသွားတွေရဲ့ လိုအပ်ချက်ကို အဓိကထားစဉ်းစားပြီး ဒေသခံတွေအတွက်အလုပ်အကိုင်၊ အခွင့်အလမ်းတွေ ပေါ်ထွက်လာနိုင်မှာကိုလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါတယ်။ စနစ်ကျနတဲ့ စားသောက်ဆိုင်တွေ ပေါ်ထွက်လာစေဖို့အတွက် လိုအပ်တဲ့ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းတွေနဲ့ ပန်းကန်ခွက်

ယောက်တွေ၊ မိန်းကလေးတွေကို ပြင်ဆင်ပေးနိုင်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အစားအစာတွေကို ဘယ်လိုခင်းကျင်း ရောင်းချမလဲ။ ထိန်းသိမ်းထားမလဲဆိုတာတွေကို အကြံဉာဏ်တွေ ပေးအပ်နိုင်ပါတယ်။ လက်ဆောင်ပစ္စည်းဆိုင်တွေကိုလည်း ဈေးကွက်လိုအပ်ချက်နဲ့ ကိုက်ညီမှုရှိပြီး ဈေးနှုန်းသက်သာတဲ့ အဆင့်မြင့် ရိုးရာထုတ်ကုန်တွေရောင်းချနိုင်အောင် အကူအညီပေးသွားမယ်။ လက်ရှိမှာ ဒေသခံတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းစုံစမ်းနေပါတယ်”ဟု ၎င်းကပြောသည်။

ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်နေရာများဖြစ်ခြင်းကြောင့် ဆိုင်နေရာ တည်ဆောက်ခြင်းများတွင် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနှင့် သုတေသနဌာန၏ ထောက်ခံချက်ကို တောင်းခံရမည်ဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ခွင့်ပြုချက်ရရှိမှသာ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနထံသို့ လျှောက်ထားပါက ခွင့်ပြုပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါဌာနမှ သိရသည်။

သွန်းဝသန်

ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ သက်ရောက်မှုများ လေ့လာဆန်းစစ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

မြန်မာနိုင်ငံသည် ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းကဏ္ဍတွင် ၂၀၁၃ မှ ၂၀၁၄ အကြား ၁၂ လတာ ကာလအတွင်း ကုန်းတွင်းလုပ်ကွက် ၁၆ ကွက်နှင့် ကမ်းလွန်လုပ်ကွက် ၂၀ တွင် လုပ်ငန်းလုပ်ခွင့်ချပေးခဲ့ပြီး ယင်းကဏ္ဍဘက်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများအလျင်အမြန်တိုးတက်လာနေသည်ကိုတွေ့မြင်နေရကြောင်း၊ အလျင်အမြန်တိုးပွားလာနေသော ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းကဏ္ဍ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ၏ မြန်မာ့အဖွဲ့အစည်းအပေါ် အထူးသဖြင့် တိုင်းပြည်၏လူ့အခွင့်အရေးပေါ် အမှန်တကယ်သက်ရောက်မှုများနှင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ဖွယ်ရှိသည့်သက်ရောက်မှုများ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများသက်ရောက်မှုများကို ကဏ္ဍအလိုက်လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း (SWIA) က မီးမောင်းထိုးပြထားကြောင်း ကဏ္ဍ၏ ဆုံးကျိုးသက်ရောက်မှုများကို မည်သို့ထိုးမြှင့်မည်ဆိုသည်နှင့် ပတ်သက်၍ မြန်မာ့အဖွဲ့၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အခြားသက်ဆိုင်သူများအား ထောက်ပြအကြံပြုပေးထားကြောင်းကို မြန်မာ့စီးပွားရေးကဏ္ဍ တာဝန်ယူမှုရုံး

ရေးအထောက်အကူပြုဌာန(MCRB)က ထုတ်ပြန်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ “၁၂ လတာ ကာလအတွင်း ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့စမ်းသပ်ရှာဖွေရေးနဲ့ တူးဖော်ထုတ်လုပ်ရေးအတွက်ကုန်းတွင်းလုပ်ကွက် ၁၆ ကွက်နဲ့ ကမ်းလွန်လုပ်ကွက် ၂၀ ကို မြန်မာ့အဖွဲ့ရက တင်ဒါချပေးခဲ့ပါတယ်။ မြန်မာ့ရဲ့နည်းဥပဒေသစ်အရ လုပ်ကွက်တွေရရှိတဲ့ကုမ္ပဏီတွေဟာ နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းတွေအရ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နဲ့ လူမှုဘဝသက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ ဆန်းစစ်လေ့လာမှု (ESIA)ကိုလုပ်ရမှာဖြစ်ပြီး စီမံချက်စက်ဝန်းတစ်ခုလုံးမှာရှိတဲ့အိန္ဒိယနိုင်ငံဖြစ်နိုင်ခြေတွေကို ကိုင်တွယ်ဖို့သင့်လျော်တဲ့သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နဲ့လူမှုဘဝစီမံခန့်ခွဲမှုရှိရပါမယ်။ ဒါတွေဟာမြန်မာနိုင်ငံအတွက်သဘာဝတရားအသစ်တွေနဲ့လိုအပ်ချက်အသစ်တွေဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီတွေကို SWIA ရဲ့တွေ့ရှိချက်တွေက အထောက်အကူပြုဖြစ်မှာပါ။ ကဏ္ဍတစ်ခုရှိ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုရဲ့ ဖြစ်ပေါ်လာဖွယ်ရှိတဲ့ သက်ရောက်မှုတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး အဓိကကျတဲ့စိုးရိမ်ပူပန်မှုတွေကို ကောင်းစွာသိရှိကာ အဓိပ္ပာယ်ရှိရှိနဲ့ထည့်သွင်းတွက်ချက်ပြီး

ကုမ္ပဏီ၊ ရပ်ရွာများနဲ့ အလုပ်သမားတွေထိတွေ့ဆက်ဆံရာမှာ အထောက်အကူဖြစ်စေဖို့ (SWIA)က ရည်ရွယ်ပါတယ်။ စုပေါင်းအဆင့် သက်ရောက်မှုတွေအပါအဝင် သက်ရောက်မှုတွေကို ရှာဖွေဖော်ထုတ်ခြင်းနဲ့ စီမံခန့်ခွဲခြင်း တို့နဲ့ပတ်သက်ပြီး ကုမ္ပဏီများ၊ အစိုးရနှင့် အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းများကြား ကျယ်ပြန့်တဲ့ဆွေးနွေးပွဲစကားဝိုင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် MCRBက အမြဲအသင့်ရှိနေပါတယ်”ဟု မြန်မာ့စီးပွားရေးကဏ္ဍ တာဝန်ယူမှုရုံးရေးအထောက်အကူပြုဌာန ဒါရိုက်တာ ဗစ်ကီဘိုမန်က ပြောကြားသည်။ SWIA လုပ်ဆောင်ရာတွင် သက်ရောက်မှုများကို အဆင့်သုံးဆင့်ခွဲ၍ လေ့လာဆန်းစစ်ထားကြောင်း သိရသည်။ ၎င်းတို့မှာ လုပ်ငန်းကဏ္ဍ၏ သက်ရောက်မှုအဆင့်၊ စီမံကိန်း၏သက်ရောက်မှုအဆင့်၊ ယင်းစီမံကိန်းများ၏ စုပေါင်းသက်ရောက်မှုအဆင့်တို့ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ မြန်မာ့စီးပွားရေးကဏ္ဍတာဝန်ယူမှုရုံးရေးအထောက်အကူပြုဌာနကို ယူကေအခြေစိုက် Institute for Human Rights and Business (IHRB)နှင့် ဒီနီးမတ်နိုင်ငံအခြေစိုက် Danish Institute for Human Rights (DIHR) တို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ထူထောင်ထားကြောင်း သိရသည်။

မြတ်စနိုသင်းဇော်

<p>ဖခင်အမည်မှန် မြတ်ဖြူ၊ အထက(၂) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(၄)မှ ဦးသန်းဌေးအောင်(၉/မထလ(နိုင်) အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ ဦးဝင်းငယ်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းငယ် ၆/မအရ(နိုင်)၁၀၇၈၂၄</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် အထက(ရပ်စောက်)၊ အဖွဲ့မတန်း(ခ)မှ မောင်အောင်လင်းဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမိုးလှိုင် ၉/မမ(နိုင်)၁၇၇၈၇၈ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးမိုးလှိုင်</p>	<p>ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 1G/7250 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)</p>	<p>ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၄၅/ရသ၁၀၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်ရှေ့ပိုင်း)</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် တောင်ကြီးမြို့၊ အထက(၂)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(၆)မှ မောင်ရန်နိုင်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ စိုင်းအောင် ဖြစ်ပါကြောင်း။ စိုင်းအောင်</p>	<p>တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း ကျိုင်းတုံမြို့၊ အထက(၁)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(ခ)မှ မအိအိခင် ၁၃/မပတ(နိုင်) ၀၄၇၀၇၃ ၏ ဖခင်အမည်မှာ ဦးအောင်လှိုင်ဝင်းနှင့် ဦးအောင်ခမ်း ၁၃/မပတ(နိုင်) ၀၁၉၃၂၂ သည်တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။</p>
<p>ဖခင်အမည် နေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်၊ အထက(၁၉)၊ တက္ကသိုလ်တန်း(B)မှ စခန်းစန်းယု၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသန်းလွင် ၉/မမ(နိုင်)၀၇၆၁၃၈ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးသန်းလွင်</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် အထက(ရပ်စောက်)၊ အဖွဲ့မတန်း(ခ)မှ မောင်သားညီ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်မောင်လွင်(ခ)ဦးလွင်သိန်း ၁၃/ရစန(နိုင်)၀၀၇၆၁၂ ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၆၄/၅၁၁၁ ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)</p>	<p>ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၅၅/၉၈၂၁၊ Hino TE 11, Container Carrier ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်ကျော်မိုး ၁၂/လသန(နိုင်) ၀၀၀၀၇၅ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့</p>	<p>မိဘအမည်မှန် တောင်ကြီးမြို့၊ အထက(၁၁)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မောင်လှဖြိုး၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးတင်မောင်-နန်းအေးခမ်းဟွန် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးတင်မောင်-နန်းအေးခမ်းဟွန်</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် တာချီလိတ်၊ မကာဟိုခမ်း၊ အထကပဉ္စမတန်း(F)မှ မောင်ဝေလင်းကျော်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းမြိုင် ၉/၁၀၈န(နိုင်)၁၀၂၄၄၈ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းမြိုင်</p>
<p>အမည်မှန် မိတ္ထီလာမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(C)မှ ဦးသန်းဌေးအောင်(၉/မထလ(နိုင်) ၀၂၀၉၈၀၏ သမီးမသင်းသင်းထွေးအား ယနေ့မှစ၍ မသက်နှင်းအိမ်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မသက်နှင်းအိမ် ၉/မထလ(နိုင်)၁၀၉၉၇၁</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် အထက(ရပ်စောက်)၊ အဖွဲ့မတန်း(ခ)မှ မအေးမာလွင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအိင်(ခ)ဦးမြင့်နိုင် ၁၃/ရစန(နိုင်) ၀၈၅၄၂၈ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၈၁/၆၇၅၉၊ AMA MANDALAR, JEEP (4x2) L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းနိုင် ၁၂/တမန(နိုင်)၀၈၉၃၉၇က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)</p>	<p>မွေးသက္ကရာဇ်မှန် တောင်ကြီးမြို့၊ အထက(၁၁)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မောင်လှဖြိုး၏ မွေးသက္ကရာဇ်မှာ ၂၈-၁-၁၉၉၈ ဖြစ်ပါကြောင်း။</p>	<p>အမည်ပြောင်း ကျိုင်းတုံမြို့နယ်၊ အမှတ် (၄)ရပ်ကွက်၊ မြို့သစ်(၁)၊ ငဝါလမ်းနေ ဦးဖုန်းယုခင်၏ သမီး မမိကျူ(ခ)မနန်းခမ်းကျောက် ၁၃/ကတန(နိုင်)၁၃၅၄၀၈ အား မနန်းခမ်းကျောက်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။ မနန်းခမ်းကျောက်၁၃/ကတန(နိုင်)၁၃၅၄၀၈</p>	
<p>ဖခင်အမည်မှန် မူဆယ်မြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(က)မှ မနန်းခမ်းအိမ်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအိုက်စောလှိုင် ၁၃/မဆတ(နိုင်) ၀၂၂၈၄၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် အထက(ရပ်စောက်)၊ အဖွဲ့မတန်း(ခ)မှ မောင်ထွန်းထွန်းဝင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်မြင့်(ခ)ဦးစိုးမြင့် ၁၃/ရစန(နိုင်) ၀၂၅၅၂၂ ဖြစ်ပါသည်။</p>				<p>ကျေးဇူးဆပ်ပါမည် ကျွန်တော်များ DYNAMIC CO.,LTD. နှင့်ပတ်သက်သော ID.NO 727892 (12/3/2012), 746099 (20/6/2012), 754071 (6/7/2012), 736364 (3/5/2012), 736534 (23/4/2012), 742491 (18/5/2012), 742490 (18/5/2012) မှ ID. စုရင်း B/L စုရင်း၊ လိုင်စင်မှရင်းများ ခရီးသွားရင်းပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ တွေ့ရှိကောက်ရသူများ ဖြန်ပေးပါက ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။</p>
<p>အမည်ပြောင်း ဦးသန်းစင်ဦး၏သား ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အထက(၆) ဆဋ္ဌမတန်း(A)မှ မောင်ကောင်းခန့်ထူးအား မောင်သုတဇော် ဟုပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မောင်သုတဇော်</p>					<p>DYNAMIC CO.,LTD. ဖုန်း-၀၉-၄၃၃၂၂၅၅၅၊ ၀၉-၇၃၃၂၂၅၅၅</p>

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန(ရန်ကုန်)၏ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် လူမှုဝန်ထမ်း ဦးစီးဌာန အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဌာန (ရန်ကုန်)၏ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကမာရွတ်မြို့နယ် သံလွင်လမ်းရှိ အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပရာ ၁၉၆၄ ခုနှစ် ကျောင်းစတင်ဖွင့်လှစ်ချိန်မှ ယနေ့အထိ နှစ်ပေါင်း ၅၀ အတွင်း တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ကျောင်းအုပ်များ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



ရှေးဦးစွာ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန အငြိမ်းစား ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစစ်မြိုင်က အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန ဖြစ်ပေါ်လာပုံ သမိုင်းကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ၁၉၆၄ ခုနှစ် အမျိုးသမီး သင်တန်းကျောင်း စတင်ဖွင့်လှစ်သည့် ပထမဆုံးကျောင်းအုပ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သူ အငြိမ်းစား လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ခင်မြင့်နှင့် လက်ရှိတာဝန် ထမ်းဆောင်နေသော ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်နော်သဝါးတို့က အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ဆောင်ရွက်ချက်များကိုရှင်းပြသလိုပင်

တော်၏ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လာနိုင်စေရန် သင်ကြားပို့ချပေးနေကြောင်း အမျိုးသမီး ငယ်များ လူမှုအသိုက်အဝန်းအတွင်း ပြန်လည်ဝင်ဆံ့နိုင်ရေးနှင့် မိဘအုပ်ထိန်းသူများထံ ပြန်လည်အပ်နှံရေး ဆောင်ရွက်ပေးနေသည့်အပြင် စာမတတ်သူများကို ကျောင်းပြင်ပ ပညာရေးနှင့် တက္ကသိုလ်တက်ခွင့်ရရှိသူများကို တက္ကသိုလ်ပညာသင်ကြားနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ထက်သန်ပြီး နိုင်ငံကို ချစ်မြတ်နိုးသော နိုင်ငံနှင့် ပြည်သူ့ကို အကျိုးပြုသည့် နိုင်ငံ့သမီးကောင်းများ ပေါ်ပေါက်လာစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ ဤဌာနကို ဖွင့်

လှစ်ခဲ့သည်မှာ နှစ် (၅၀) ရွှေရတုနှစ် တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ဂုဏ်ပြု အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဘွဲ့ရပြီး ကုမ္ပဏီတစ်ခုတွင် အလုပ်ခွင်ဝင်နေပြီဖြစ်သည့် ကျောင်းသူမအေးအေးကျော်က လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာနကြီး၏ ပံ့ပိုးမှုကြောင့် လောကအလယ် ဂုဏ်ဝင့်ထည်ပြီဖြစ်ကြောင်းကို ကျေးဇူးတင် ဝမ်းမြောက်စကားပြောကြားကာ ကြည့်မြင်တိုင် မျက်မမြင်ကျောင်း တီးဝိုင်းနှင့် Action Time Foundation တို့မှ တေးသီချင်းများ သီဆိုဆွဲခံဖော်ပြရာ သင်တန်းကျောင်းသူလေးများ ပျော်ရွှင်စွာ ပါဝင်သီဆို ကခုန်သွားကြသည်။ **အောင်သန်း(တောင်ညွန့်)**

ရေကြိုမြို့နယ် ကျွန်းထဲကျေးရွာများ လျှပ်စစ်မီးရရှိနိုင်ရေး ကုမ္ပဏီများလေ့လာ

ရေကြို စက်တင်ဘာ ၇

မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းလျှပ်စစ်ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်ပြည်တွင်းပြည်ပ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုများကိုဖိတ်ခေါ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြင်သစ်နိုင်ငံအခြေစိုက် EDF လျှပ်စစ်စွမ်းအင်ကုမ္ပဏီသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှ ၀ စုနှစ်တစ်ခုအတွင်း လျှပ်စစ်မီးရရှိနိုင်ရန်အခက်အခဲရှိသော ကျေးရွာအုပ်စုများကို လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးနှင့် လျှပ်စစ်စွမ်းအင်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေးကိစ္စရပ်များဆောင်ရွက်လိုသဖြင့် ရှာဖွေလေ့လာရာတွင် ရေကြိုမြို့နယ်အတွင်းရှိချင်းတွင်းမြစ်နှင့်ဧရာဝတီမြစ်ကြားရှိမြစ်ဆုံအတွင်းကျွန်းထဲကျေးရွာအုပ်စုများသည် မြစ်နှစ်မြစ်ကြားထဲတွင်တည်ရှိနေသော ကျွန်းထဲကျေးရွာအုပ်စုများဖြစ်သဖြင့် နောင်လာမည့် ၁၀ နှစ်၊ ၁၅ နှစ်အတွင်းတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိနိုင်ရန်မှာ အခက်အခဲများစွာရှိနေသော ကျေးရွာလေးများဖြစ်ကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည်ဟု သိရသည်။ ထို့ကြောင့် ပါရမီစွမ်းအင်ကုမ္ပဏီနှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံအခြေစိုက် EDF လျှပ်စစ်စွမ်းအင်ကုမ္ပဏီတို့ ပူးပေါင်းကာ အဆိုပါကျေးရွာများကို ကျေးလက်မီးလင်းရေးစီမံကိန်းအကြံပြုတွင်းဆင်းလေ့လာခြင်း (Feasibility for Social-Eco Study) လုပ်ငန်းကို စက်တင်ဘာ ၄ ရက်က မြစ်ဆုံဒေသအတွင်း ဧရာဝတီမြစ်ကမ်းဘေးကျွန်းထဲကျေးရွာများဖြစ်သော ပေါက်တောကျေးရွာနှင့် မြေတော်ကျေးရွာတို့၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်ဟု သိရသည်။

ထိုကဲ့သို့ နေစွမ်းအင်သုံးကျေးလက်မီးလင်းရေးစီမံကိန်းအကြံပြု တွင်းဆင်းလေ့လာခြင်းကို ပါရမီစွမ်းအင်ဖွံ့ဖြိုးရေးကုမ္ပဏီမှ ဦးသာဦး (AGM)၊ ဦးအောင်ကျော်စိုး(Project Engineer)တို့နှင့် EDF ကုမ္ပဏီမှ Mr.Benjamin PALLIERE(Internal Consultant),Mr.Simon BINEY(Technical R&Dmanger) တို့ပူးပေါင်းအဖွဲ့က ပဏာမအကြံပြုတွင်းဆင်းလေ့လာခြင်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကျေးရွာပြည်သူများ၏ စီးပွားရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးအဆင့်အတန်းတို့နှင့် ကျေးရွာအတွင်းလတ်တလောအသုံးပြုနေသော အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများကို မေးမြန်းလေ့လာကြသည်ဟု သိရသည်။ ထိုကဲ့သို့ ပြည်တွင်းကုမ္ပဏီနှင့်ပြည်ပကုမ္ပဏီတို့ ကျေးလက်မီးလင်းရေးစီမံကိန်းအတွက်အကြံပြုလေ့လာဆန်းစစ်ရေးဆောင်ရွက်နေခြင်းကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စီမံ/စီးပွားဝန်ကြီးမြင့်နိုင်က တွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ **အိမ်နွဲ့ဆွေ(ရေကြို)**

သတင်းတို

ကလေးငယ်များ အာဟာရပြည့်စုံရေး နွားနို့တိုက်ကျွေး

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်း မူကြိုကျောင်းမှ သားငယ်၊ သမီးငယ်များ အာဟာရပြည့်စုံစေရန် ရည်ရွယ်၍ ဖြည့်စွက်စာကျွေးမွေးရာ၌ အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့နှင့် ကြာသပတေးနေ့များတွင် နို့ဆန်ပြုတ်တိုက်ကျွေးလျက်ရှိသည်။ ထို့အတူ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းရုံး လက်အောက်ရှိ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ရွှေဘို၊ ဆည်တည်-ဝီတောနှင့် ဝက်မေး-ကံတော မူလတန်းကြိုကျောင်းများတွင်လည်း တစ်ပတ်လျှင် နှစ်ကြိမ်နှုန်း နို့တိုက်ကျွေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **နေလင်းအောင်(မုံရွာ)**

ရေးမြို့နယ်၌ ငါးမျိုးစိုက်ထည့်

ရေး စက်တင်ဘာ ၇

မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့ မြကန်သာကျွန်း၌ စက်တင်ဘာ ၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ငါးမြစ်ချင်းငါးအကောင်ရေ ၁၅၀၀၀ ကို သဘာဝရေပြင်ငါးမျိုး စိုက်ထည့်ခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း အဘော်ကျေးရွာစပါးစိုက်ခင်း၌ ရွှေဝါငါးကြင်း ၅၀၀၀၊ တီလားပီးယား ၁၅၀၀၀၊ ငါးခုံးမကြီး ၂၀၀၀၀ ကို စပါးစိုက်ခင်းထဲသို့ ငါးမျိုးများစိုက်ထည့်လျက်ရှိရာသို့ ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဦးအောင်ညိုတို့ မော်လမြိုင်ခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဦးစိန်သောင်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးမိုးဇော်မိုးနိုင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ငါးမျိုးစိုက်ထည့်လွှတ်ပေးသည်။ အစင်စံပြကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ရုံး၌ ပင်လယ်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းတွင်တွေ့ကြုံနေရသော အခက်အခဲများအတွက် ရေလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ရေလုပ်သားများနှင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ **မေမျိုးထွဋ်(ရေး)**

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းပိုင် ကြံခင်း (၁)နှင့် ကြံခင်း(၄) ရေယာဉ် ၂ စင်းအား ငှားရမ်းလိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံများ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များအား ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာ၌ လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါများ နောက်ဆုံးပေးသွင်းရမည့်ရက်မှာ ၁၀-၉-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀နာရီဖြစ်ပါသည်။

ထုတ်လုပ်ရေးဌာန၊ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် ၄၁၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၃၆၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးဆိုင်ခန်းဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး အဆောက်အအုံ (၉၅'x၇၀'x၂၀') RC နှစ်ထပ်(ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာမပါ) ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

(က) တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက် - ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်မှ ၁၆-၉-၂၀၁၄ရက်အထိ

(ခ) တင်ဒါရွေးချယ်မည့်ရက် - ၂၀-၉-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၄:၀၀ နာရီ

(ဂ) တင်ဒါစိစစ်မည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ မုံရွာမြို့

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးဆိုင်ခန်းဦးစီးဌာန၊ တိုင်းဦးစီးမှူးရုံး၊ ဖုန်း-၀၇၁-၂၁၁၅၉၊ ၀၇၁-၂၂၇၃၄ တွင် ၈-၉-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကယားပြည်နယ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရုံး ခရိုင်ရုံးများမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေဖြင့်ဆောင်ရွက်မည့် လမ်းလုပ်ငန်းများ အတွက်လိုအပ်သော ကတ္တရာများအား (မြန်မာကျပ်ငွေ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ ဝယ်ယူလိုသော ကတ္တရာအမျိုးအစားအရေအတွက် အသေးစိတ်အချက်အလက်များနှင့် တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို အောက်ပါဌာနတွင် ၁၀-၉-၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းရယူနိုင်ပါသည်။

စုံစမ်းရန် - အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ကယားပြည်နယ်၊ ဖုန်း-၀၈၃-၂၁၄၉၄

တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံမည့်ရက် - ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက်

အချိန် - ၁၆:၃၀ နာရီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား DDP(ပေါင်းလောင်း) ဂျီဒေါင်အရောက် မြန်မာ(ကျပ်)ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-

Tender No.25/HPGE/14-15 - တာယာမျိုးစုံ ၅၉၀ လုံး

Tender No.26/HPGE/14-15 - ဘက်ထရီမျိုးစုံ ၂၄၅ လုံး

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၉ရက် မွန်းတည့် ၁၂နာရီ ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သတင်းစာတွင် ဖော်ပြပါ သည့်ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ၊ ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ရုံးအမှတ် ၂၇၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၉၆၄၁၀၇၃၈

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ခရိုင်အင်ဂျင်နီယာမှူးရုံးများမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လမ်းမြေသားလုပ်ငန်းများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံသား တိုင်းရင်းသား လုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ (က) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်

(ခ) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက် - ၁၈-၉-၂၀၁၄ရက်

(ဂ) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်ရက် - ၂၀-၉-၂၀၁၄ ရက်

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ဖုန်း-၀၆၃-၂၃၀၀၈၊ ၀၆၃-၂၅၁၈၇ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အစိုးရအဖွဲ့၊ ရန်ပုံငွေဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဆောင်ရွက်မည့် မကွေးမြို့ မကွေးလေဆိပ်အဝင်လမ်း ၃ မိုင် ၆ ဖာလုံအား ၁၂ ပေအကျယ် ကတ္တရာလမ်းသစ်ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံသား တိုင်းရင်းသား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ (က) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်

(ခ) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက် - ၁၈-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၄:၀၀နာရီ

(ဂ) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်ရက် - ၂၁-၉-၂၀၁၄ရက်

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ဖုန်း-၀၆၃-၂၃၀၀၈၊ ၀၆၃-၂၅၁၈၇တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

လားရှိုးတက္ကသိုလ်၌ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်မိတ်ဆက်ပွဲကျင်းပ

လားရှိုး စက်တင်ဘာ ၇ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုး တက္ကသိုလ် ဘာသာရပ်ဌာနများက ကြီးပွားကျင်းပသော ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်မိတ်ဆက်ပွဲနှင့် ဘာသာရပ်များပြပွဲကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

သော ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်ကို အမှန်တကယ် နားလည်သဘောပေါက်၍ ရွေးချယ်တတ်စေခြင်းဖြင့် အရည်အသွေးမြင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ဖွင့်လှစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြပွဲကို လားရှိုးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမောင်မောင်နှင့် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာထွန်းလှိုင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

များ၊ မြန်မာ့ရတနာရွှေခေတ်ကုမ္ပဏီ၊ မောင်ရွှေပြည်ကုမ္ပဏီ၊ Shining ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လားရှိုးမြို့ပေါ်ရှိ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ သီပေါမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ နေပြည်တော်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း၊ Paragon International School / MIE C မှ ဆရာ ဆရာမများ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့ကြကြောင်း လားရှိုးတက္ကသိုလ်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။



ကျောက်ကြီးမြို့နယ် စာပေမြှင့်တင်ရေးဆောင်ရွက်

ကျောက်ကြီး စက်တင်ဘာ ၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ကျောက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ ဆုံစည်းရာ စာကြည့်တိုက်၊ အထကကျောင်းလေးကျောင်းနှင့် အထကခွဲကျောင်းများသို့ အောင်ချက်မြင့်မားရေးအတွက် သုတစာအုပ်များ လှူဒါန်းပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂ ရက်က ကျောက်ကြီးမြို့နယ်အထက၌ ကျင်းပသည်။

ခင်းဦးမြို့နယ်၌ နံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင် လေးခုနှင့် သတင်းစာများလှူဒါန်း

ခင်းဦး စက်တင်ဘာ ၇ မြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)မှ ခင်းဦးမြို့နယ်အတွင်း ပြည်သူများအသိပညာပေးသည့် သုတရရှိစေရေးအတွက် အခမဲ့လေ့လာဖတ်ရှုနိုင်ရန် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလမှစ၍ နံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင် ၁၀ ခုကို လှူစည်ထားသော မြို့ပေါ် ငါးနေရာနှင့် ကျေးရွာ ငါးရွာများသို့ အခမဲ့ဖွင့်လှစ်ထားပြီး လစဉ်လကုန်ရက်တိုင်းစာအုပ်များ ထပ်မံဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိရာ ပြည်သူများ စိတ်ပါဝင်စားလာပြီး မြို့နယ်ပြန်/ဆက်ရုံးသို့ နံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင်များ ထပ်မံဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် လာရောက်လှူဒါန်းလျက်ရှိသည်။

စစ်မှုထမ်းဟောင်း သားသမီးများအား ပညာသင်ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်

တာချီလိတ် စက်တင်ဘာ ၇ တာချီလိတ်မြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းဦးစီးရုံးကော်မတီမှ ကျင်းပသည့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် ပညာသင်ကြားနေသော တာချီလိတ်မြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၏ သားသမီး ကျောင်းသား

ကျောင်းသူများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှုထမ်းအဖွဲ့ ဗဟိုဌာနချုပ် ပညာသင်ထောက်ပံ့ငွေများ ထပ်ဆင့်ပေးအပ်ပွဲကို ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ် အောင်မြတ်ခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် တာချီလိတ်စစ်ဗဟိုဌာနချုပ် ဗိုလ်မှူးကြီးဇော်နိုင်ဦးက အမှာစကားပြောကြားပြီးနောက် မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းစည်းရုံးရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဗိုလ်ကြီးကျော်ဇော်(ငြိမ်း)က ပညာသင်ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ခြင်းအကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။



ထို့နောက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသော စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၏ သားသမီး ၁၃၈ ဦးတို့အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ (ဗဟိုဌာနချုပ်)မှ ပေးအပ်သော ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၂၁၆၅၀၀၀ ကို စစ်ဗဟိုဌာနချုပ်နှင့်တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကောလင်း၌ မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် ပညာပေးဟောပြော

ကောလင်း စက်တင်ဘာ ၇ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကောလင်းမြို့နယ်၌ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေး ဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း သင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

Table with 2 columns: Item Name and Quantity. Includes Component Parts for Marine Gear Box (4.6:1), (3:1), and (2.4:1).

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနတွင် အောက်ပါရုံးသုံးပစ္စည်းနှင့် ဘတ်စ်ကားများ ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် ပေးသွင်းရန်ဖိတ်ခေါ်ပါသည်-

Table with 2 columns: Item Name and Quantity. Includes Component Parts for Marine Gear Box (4.6:1), (3:1), and (2.4:1).

Table with 2 columns: Item Name and Quantity. Includes Component Parts for Marine Gear Box (4.6:1), (3:1), and (2.4:1).

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြောက်ရပ်ကွက်၊ တိုက်အမှတ် ၈၀၊ အခန်း (၇)(B)၊ မင်္ဂလာလမ်းသည် ဒေါ်ခင်ချစ်ဖြိုး(ခ)နန်းဟွမ်ဟပ် ၁၃/ကတန(နိုင်)၀၀၇၂၇၅၏ အမည်ပေါက် အခန်းပိုင်ဖြစ်ပြီး ကျွန်မ၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ငှားအခန်းကို အခြားမည်သူ့ကိုမျှ နေထိုင်ခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းမပြုလုပ်ရန် အသိပေးတားမြစ်ပါသည်။

Table with 2 columns: Item Name and Quantity. Includes Component Parts for Marine Gear Box (4.6:1), (3:1), and (2.4:1).

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ကုန်တင်ဘိလပ်မြေကားများကြောင့် ကုန်တင်ကုန်ချပြုလုပ်သူများ နေ့စဉ်ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိ

ကျွန်းခြံ၊ စက်တင်ဘာ ၇

ကုန်တင်ဘိလပ်မြေကားများကြောင့် ကုန်တင်ကုန်ချပြုလုပ်သူများ နေ့စဉ်ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိ

ကုန်တင်ဘိလပ်မြေကားများကြောင့် ကုန်တင်ကုန်ချပြုလုပ်သူများ နေ့စဉ်ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိ

ကုန်တင်ဘိလပ်မြေကားများကြောင့် ကုန်တင်ကုန်ချပြုလုပ်သူများ နေ့စဉ်ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိ

ကျွန်းခြံမြို့မှ ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်သားတစ်ဦးက “ကျွန်တော် တို့က ဘိလပ်မြေကားပေါ်မှ ဘိလပ်မြေကားကို ကျွန်းခြံ ကမ်းနားဆိပ်ကမ်းရှိ သင်္ဘော၊ စက်လှေ၊ ဇက်၊ သမ္ဗန် တွေပေါ်မှာ အတင်အချလုပ်ရပြီး တစ်နေ့တောင်ငွေအဖြစ် ပုံမှန် ငွေကျပ် ၄၀၀၀ ကနေ ၅၀၀၀ အထိရပါတယ်။ နေ့၊ ဆောင်းရာသီတွင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ ကျော်လောက် ကုန်တင်ကားအနည်းအများပေါ်မူတည်ပြီး ရလေ့ရှိပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

ကျွန်းခြံမြို့တွင် ရေကြောင်းလမ်း၊ မော်တော်ကားလမ်း များ အဆင်ပြေသဖြင့် ကုန်ပစ္စည်းများကို ဂျိုင်း-ကော့ ကရိတ်တံတား၏ တင်ပို့ပစ္စည်းများ ပြန်လည်အပြောင်း

အရွေ့တင်ရခြင်းကြောင့် တစ်နယ်တစ်ကျေးမှ လာရောက် လုပ်ကိုင်သူများအလုပ်အကိုင်ရရှိပြီး မိသားစုဝင်ငွေများ တိုးပွားလျက်ရှိခြင်း ဖြစ်သည်။

ထိုင်းနိုင်ငံ၏ ပို့ကုန်ပစ္စည်းများဖြစ်သော မော်တော် ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ ဓာတ်ဆီ၊ ဒီဇယ်၊ ဘိလပ်မြေ၊ အိမ် ဆောက်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ ဓာတ်မြေဩဇာနှင့်စားသောက် ကုန်အမျိုးမျိုးတို့ကိုတင်ပို့လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှလည်း ဆန်၊ ရေထွက်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ ဆန်ထွက်ပစ္စည်းများ၊ အခြားသောကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို ပြန်လည်တင်ပို့လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံထွန်း(ကျွန်းခြံ)



လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးအထိမ်းအမှတ် ပန်းချီ၊ ကာတွန်း၊ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

ထားဝယ် စက်တင်ဘာ ၇

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်ရေးအထိမ်းအမှတ် ပန်းချီ၊ ကာတွန်း၊ စာစီ စာကုံးပြိုင်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ “လူသားအချင်းချင်းစာနာလို့ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်စို့” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်ပန်းချီပြိုင်ပွဲတွင် မူလတန်းအဆင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ကိုးဦး၊ အလယ်တန်းအဆင့် ၂၅ ဦး၊ အထက်တန်းအဆင့် ၂၅ ဦး၊ ကာတွန်းပြိုင်ပွဲတွင် မူလတန်းအဆင့် ၁၂ ဦး၊ အလယ် တန်းအဆင့် ၂၆ ဦး၊ အထက်တန်းအဆင့် ၃၃ ဦး၊ စာစီ စာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် အထက်တန်း အဆင့် ၄၆ ဦး၊ အလယ် တန်းအဆင့် ၂၃ ဦး ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။

(တိုင်းဒေသကြီး မြန်/ဆက်)

ရောဂါဖြစ်ရေမြင့်တက်လာမှုကြောင့် ပြန်အောင်မြို့ရပ်ကွက်အချို့ ရေလွတ်ရာပြောင်းရွှေ့

မြန်အောင် စက်တင်ဘာ ၇

ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ်တွင် စက် တင်ဘာ ၅ ရက် ၂၃ နာရီက ရောဂါတိုက်ရခြင်းကြောင့် တက် လာမှုကြောင့် အမှတ်(၆)ရပ်ကွက် ကမ်းနားတန်းရှိ အိမ်ထောင်စု ၁၉ စု ကို ရေဘေးအန္တရာယ်ကင်းလွတ်ရာ အမှတ် (၆)ရပ်ကွက်ရှိ ရွှေဘိုသာဘုရားဓမ္မာရုံသို့ ပြောင်း ရွှေ့ပေးခဲ့သည်။

ရေဘေးအန္တရာယ်ကင်းလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးရာ တွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေး များတို့က စနစ်တကျပြောင်းရွှေ့ခြင်း၊ လုံခြုံရေး ဆောင် ရွက်ပေးခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးရွာများ၌ စက်ရေတွင်းများဖွင့်

ကျောက်ပန်းတောင်း စက်တင်ဘာ ၇

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၃- ၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် အထူးသီးသန့်ရန်ပုံငွေဖြင့် တူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သောစက်ရေတွင်းများ ဖွင့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၄ ရက်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကမ်းပြုကျေးရွာနှင့် တောင်လှကျေးရွာတို့၌ ကျင်းပသည်။

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကမ်းပြုစက်ရေတွင်းမှာ အနက်ပေ ၉၂၀ ရှိ လေးလက်မစက်ရေတွင်းဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လကလုပ်ငန်းစတင်ခဲ့ပြီး တစ်နာရီလျှင် ရေ ၇၀၀၀ နှုန်းထွက်ရာ၊ အိမ်ထောင်စု ၇၆၃ စုရှိ လူဦးရေ ၃၉၃၅ ဦးကိုလည်းကောင်း၊ တောင်လှကျေးရွာ စက်ရေတွင်းမှာလည်း အနက်ပေ ၆၈၀ ရှိ လေးလက်မ

စက်ရေတွင်းဖြစ်ပြီး အိမ်ခြေ ၇၈ စုရှိ လူဦးရေ ၄၇၀ တို့ကိုလည်းကောင်း သောက်သုံးရေလုံလောက်စွာပေး ဝေနိုင်ပြီဖြစ်သဖြင့် စုစုပေါင်းလူဦးရေ ၄၄၀၀ ကျော်တို့ မှာ သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေများ ဖူလုံလောက်စွာ သုံးစွဲနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

စက်ရေတွင်းများကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော ထွန်းဝင်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီး ဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်ရှိန်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးလှထွန်းနှင့် မွေးမြူ ရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ငွေတို့တက်ရောက်အားပေးသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

ပျက်ကလေးများအား အာဟာရနို့တိုက်ကျွေး

အမ်း စက်တင်ဘာ ၇

ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူခရိုင် အမ်းမြို့ပေါ် အမှတ် (၃) ဈေးရပ်ကွက်မူလတန်းကြိုကျောင်း၌ အာဟာရဖွံ့ဖြိုး ရေး ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်တစ်ရပ်အဖြစ် အဆိုပါ ကျောင်း၌မူကြိုအရွယ်ကလေးငယ်များအား ဘက်စုံအာဟာရဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ဖြည့်စွက်စာအနေဖြင့် နွားနို့တိုက်ကျွေးခြင်းအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ကျင်းပသည်။

အမ်းမြို့မူကြိုတွင် ကလေးငယ် ၄၂ ဦးရှိပြီး ဆရာ ဆရာမများ စုပေါင်း၍ အာဟာရဖွံ့ဖြိုးရေး နွားနို့တိုက် ကျွေးမှုကို တစ်ပတ်နှစ်ကြိမ် ပြုလုပ်သွားမည်ဟု သိရ သည်။

သန်းမောင်(အမ်း)



မြန်မာနိုင်ငံ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးများချီးမြှင့်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြောက်ပိုင်းခရိုင် လှိုင်သာယာ မြို့နယ်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ လှိုင်သာယာ မြို့နယ်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မြို့နယ်မှ စစ်မှုထမ်း ဟောင်းများ၏ သားသမီးများဖြစ်ကြသော မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များအား မြန်မာနိုင်ငံ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့(ဗဟို)ဌာန ချုပ်မှ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သော ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေး များကို မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဗိုလ်ကြီး မျိုးထွန်းဝင်း(ငြိမ်း)မှ အခမ်းအနားဖြင့် စက်တင် ဘာ ၅ ရက်က ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ရာ လှိုင်သာယာမြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင် မိဘများက လက်ခံယူခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်ရှိ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် သုံးဘာသာအထက် ဂုဏ်ထူးဖြင့်အောင်မြင်သူ သုံးဦးအား တစ်ဘာသာလျှင် ရွှေတစ်မတ်သားနှင့် မောင်ဗမာစက်ဘီးတစ်စီး၊ ဂုဏ်ပြု ငွေကျပ် တစ်သိန်း၊ သုံးဘာသာအောက်ဂုဏ်ထူးရရှိသူ တို့ကို တစ်ဘာသာ ငွေကျပ်တစ်သိန်းစီဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ စစ်မှုထမ်းဟောင်းဗဟိုဌာနချုပ်မှ ပေးအပ်ထောက်ပံ့ခဲ့ပြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်မှ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် အတွက် ခြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင်တစ်ဦးအပါအဝင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း သုံးဘာသာအထက် ဂုဏ်ထူးရှင် သုံးဦး၊ သုံးဘာသာအောက် ဂုဏ်ထူးရှင် သုံးဦး စုစုပေါင်း ခြောက်ဦးက ဂုဏ်ပြုဆုနှင့်ထောက်ပံ့ငွေများရရှိခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သန်းထိုက်(လှိုင်သာယာ)

ဖခင်အမည်မှန်
ရွှေဘိုခရိုင်၊ ကန်ဘလူမြို့နယ်၊ အထက(၂) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(A)မှ မငွေငွေလင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိန် သောင်း ၅/ကဘလ(နိုင်)၀၇၉၃၁၁ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးစိန်သောင်း

ဖခင်အမည်မှန်
ရွှေဘိုခရိုင်၊ ကန်ဘလူမြို့နယ်၊ အထက(၂) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(B)မှ မသင်းသင်းမာ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလှရွှေ ၅/ကဘလ(နိုင်)၀၈၇၄၂၀ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးလှရွှေ

ဖခင်အမည်မှန်
တောင်ငူမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ် ဝင်တန်းမှ မောင်ရဲလင်းအောင်၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းစိုလ် ၉/ပာန(နိုင်) ၁၄၅၂၂၂ ဖြစ်ပါသည်။ ဖခင်-ဦးဝင်းစိုလ် (တောင်ငူ)

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း
လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ ပြောင်ခေါင်းကြီး ကျေးရွာအုပ်စု ကန်စွန်းခင်းကျေးရွာနေ (ဦးခင်ဝင်း) တကက-၅၈၆၇၃၇ ၏ သမီး မရွှေစင်ဝင်း(ခ)မရွှေရည်ဝင်းမှာ တစ်ဦး တည်းဖြစ်ကြောင်း။

ပျောက် ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်စော်မောင်လွင် ၁၀/မဒန(နိုင်)၁၂၄၃၂၆ ၏ Psn. (မမှတ်စီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၃၁၀၆၃၂၀

Vehicle Tracking System (Real Time/Offline)
Complete with GPS + Map

• Real Time ဝယ် - ကားပျောက်ဆုံးသည့်အချိန်တွင် မှတ်ပုံတင်သည့် ဝယ်စနစ်ဖြင့် လိုက်ကြည့်နိုင်၍ ကားပျောက်ဆုံးသည့်အချိန်တွင် လိုက်ကြည့်နိုင်သည်။
• ဖော်ထုတ်ပေးသည့် သွားလာသည့်ပုံစံအဖြစ်၊ မှတ်ပုံတင်သည့် ဝယ်စနစ်ဖြင့် ကြည့်ရှုနိုင်၊ စတင်ရပ်ဆိုင်းချိန် အချိန်နှင့် ဖော်ထုတ်ပေးနိုင်သည်။
• လက်ရှိရှိနေရာသို့မဟုတ် Outlet မှာပျောက်ဆုံးသည့်အချိန်တွင် ပြန်၍ Outlet Data အသစ်ပျောက် ဆုံးသည့်အချိန်တွင် သွားလာသည့်ပုံစံ၊ ဝယ်စနစ်ဖြင့် ကြည့်ရှုနိုင်သည့် GPS Point မှာပျောက်ဆုံးချိန်။

• အပေးပေးပါ Android Phone နဲ့အသစ် ကြည့်ရှုနိုင်ရန်ပေးမည်။
• Internet မပါဘဲကြည့်ရှုနိုင်ရန်ပေးမည်။
• အာဟာရဆိုင်ရာအချိန်ပေးမည်။
• အခမ်းအနားပေးမည်။
• သွားလာသည့်ကားပျောက်ဆုံးသည့်အချိန်တွင် အချိန်နှင့် OBD II GPS

185-35188/Model, KITDA Tel: Yangon Tel: 20 42 20, T00 541, 0950-30177, www.dpsmap.com Email:admin@dpsmap.com

အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် တိုင်းဒေသကြီး ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် လမ်း၊တံတားလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့် အောက် ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို မြို့နယ်အလိုက်၊ လမ်းအလိုက် လုပ်ငန်းခွင် အရောက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ် ပစ္စည်းအမျိုးအစား

၁။ ခွဲကျောက်မျိုးစုံ
တင်ခါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၈-၉-၂၀၁၄ ရက်
တင်ခါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက်၊
ညနေ ၄:၃၀နာရီ

တင်ခါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၅-၉-၂၀၁၄ရက်၊
နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ

၂။ တင်ခါလျှောက်လွှာပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက် အလက်များကို မကွေးခရိုင်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ခရိုင် အင်ဂျင်နီယာမှူးရုံးတွင် ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ခါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၆၃-၂၃၀၅၃၊ ၂၅၈၈၆

ဖခင် အထက(၃) အင်းစိန်မြို့နယ်၊ သတ္တမတန်း(C)တွင် ပညာသင်ကြား အမည်မှန် နေသောမစိုးအိအိလွင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာဦးသိန်းမင်း ထိုက်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ချင်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးစံများ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ပျောက်ဆုံးလာ

တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာ

တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးစံ၊ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ၊ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု စာပေ၊ ဘာသာစကား များနှင့် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအကများ တဖြည်းဖြည်းတိမ်မြုပ်ပျောက်ကွယ် လာရာ ချင်းတိုင်းရင်းသားရိုးရာယဉ် ကျေးမှုဓလေ့ထုံးစံများမှာလည်း ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း ခန့်ပျောက်ဆုံးနေပြီဖြစ် ကြောင်း ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

“တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ ယဉ်ကျေး မှုတွေက တဖြည်းဖြည်း ကွယ်ပျောက် လာတယ်။ လူငယ်တွေက သိပ်မသိ ကြတော့ဘူး။ လူငယ်တွေ မသိတော့ ရင် ယဉ်ကျေးမှုပျောက်သွားမှာစိုးရိမ်

ရတယ်။ ချင်းတိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဆိုရင် ၆၀ ရာခိုင် နှုန်းလောက် ပျောက်ဆုံးနေပြီ။ တချို့ မျိုးနွယ်စုလေးတွေဆိုရင် လုံးဝကို ပျောက်သွားပြီ။ လူငယ်တွေမှာ လည်း ဝမ်းစာရှာဖွေရေးက ရှိ သေးတယ်။ ချင်းပြည်နယ် ၇၃ ရာခိုင်နှုန်းက ဆင်းရဲမှုအောက် ရောက်နေတယ်လေ။ အဲဒီတော့ စိတ်ထဲ၊ အာရုံထဲမှာ မထားနိုင်ကြ တော့ဘူးဖြစ်နေတယ်”ဟု ၎င်းက ဆိုသည်။

နည်းပညာ တိုးတက်မှုအောက် တွင် ကြီးပြင်းရသည့် မျိုးဆက်သစ် လူငယ်များ၏စိတ်ဝင်စားမှုနည်းပါး လာခြင်းကလည်း အကြောင်းအရင်း တစ်ရပ်၊ စားဝတ်နေရေးကလည်း နောက်ထပ် စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်

သဖြင့် ယဉ်ကျေးမှုများကို လက်ဆင့် ကမ်းရန် ခက်ခဲလာကြောင်း၊ အချို့ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုနှင့် ရိုးရာအကများသည် လူငယ်များ ကိုယ်တိုင် မြင်တွေ့ခွင့်မရသည့် အဆင့်သို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သဖြင့် လူငယ်များ စိတ်ဝင်စားလာအောင် လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ အကများကိုလည်း ရိုးရာပွဲတစ်ခု တည်းမဟုတ်ဘဲ ပွဲတော်အများ အပြားတွင် ကနိုင်အောင်လုပ်ဆောင် ရန်လည်း လိုအပ်ကြောင်း၊ တိုင်းရင်း သားရိုးရာများကို မပျောက်ပျက် အောင် ရိုးရာအကသင်တန်းများ၊ ယဉ်ကျေးမှု စင်တာများကို ပြည်နယ် နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအလိုက်ဖွင့်လှစ် ကာ သင်ကြားရန် တစ်စတစ်စ ပျောက်ကွယ်တော့မည့် တိုင်းရင်းသား

ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့များကို ပြန်လည် ဖော်ထုတ်၍ အချိန်မီကာကွယ် ထိန်းသိမ်းရန် အရေးကြီးနေပြီဖြစ် ကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်း များက ပြောကြားသည်။ မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များအတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များတွင် အနုပညာကောလိပ်များ ဖွင့်လှစ်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ခွင့်ပြုချက်ပေး ထားပြီးဖြစ်၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ဝန်းကျင် တွင် လုပ်ငန်းစတင်နိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုများကို ခေတ်လူငယ်များ မလုပ်တတ်၊ မကိုင် တတ်ဖြစ်လာပြီဖြစ်၍ သင်တန်း ကျောင်းများဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးရ မှုများကို အာရုံဒေသအတွင်း၌ တွေ့မြင်နေရပြီဖြစ်ကြောင်း ယဉ် ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန သမိုင်းသုတေ

သနဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ဆိုသည်။ ထိုသို့ ပျောက်ဆုံးမှုများကို ထိန်း သိမ်းကာကွယ်ရန် အဓိကတာဝန်ရှိ သူများမှာ တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများဖြစ်၍ ၎င်းတို့မှာ ပညာတတ်အသိုင်းအဝိုင်းဖြစ်ခြင်း၊ စုစည်းမှုရှိခြင်းနှင့် အရွယ်ကောင်းမွန် ခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် ချင်းတောင်တန်းများ၌ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ အလုပ်အကိုင်ခက်ခဲမှု များရှိသောကြောင့် နေထိုင်သူများ တဖြည်းဖြည်းနည်းလာကာ မြို့ပြများ သို့ ပြောင်းရွှေ့မှုများလာခြင်းတို့ ကြောင့်လည်း ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ပျောက်ဆုံးလာခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နေရာ(ချင်းရိုးမ)

ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပ

ကျွန်းပျော် စက်တင်ဘာ ၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းပျော် မြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် ဒါးက အင်းချောင်းအတွင်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့် ပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က အဆိုပါရုံးရှေ့ချောင်းရေပြင်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးဦးရဲထွန်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးသိန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ကြပြီး ငါးမြစ်ချင်း၊ ငါးခုံး မကြီး၊ ရွှေဝါငါးကြင်း၊ တီလာပီးယား စုစုပေါင်းငါးကောင်ရေ ၈၀၀၀ ကို အင်းချောင်းအတွင်းသို့စိုက်ထည့်ပေး ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးရန်ပုံငွေ ကျပ် ၇၃၉ သိန်းကျော်အား ထပ်ဆင့်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲ မြဝတီမြို့တွင် ကျင်းပ

မြဝတီ စက်တင်ဘာ ၇

ကရင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ မြဝတီ ခရိုင်အတွင်း ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လမ်း၊ တံတားတည်ဆောက်ရေးနှင့် ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်း ကဏ္ဍများ

အတွက်ထောက်ပံ့သည့် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့်ဆင်းရဲမှုလျှော့ချ ရေးရန်ပုံငွေများအား ထပ်ဆင့် လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၅ ရက်က ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်

ရေးဦးစီးဌာနရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်ဇော်က လုပ်ငန်းကဏ္ဍများအလိုက် ထောက်ပံ့

သည့် ရန်ပုံငွေများရရှိချိန်မှစတင်၍ လုပ်ငန်းစတင်လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်း များကို ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိရန် ကော်မတီဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန်လို ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများမဆောင်ရွက်မီ၊ ဆောင်ရွက်ဆဲနှင့်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု များကို မှတ်တမ်းများစနစ်တကျ ထားရှိဆောင်ရွက်ပြီး စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများနှင့်အညီ သုံးစွဲဆောင် ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာ သည့် ပါတီများမှ တာဝန်ရှိသူ များ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက် အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ စည်ပင် သာယာရေး ကော်မတီဝင်များနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက တတိယ အကြိမ်ရန်ပုံငွေ တင်ပြတောင်းခံနိုင် ရန် ပြည်သူများ အမှန်တကယ် လိုအပ်ချက်ဖြစ်သည့် လုပ်ငန်းများ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းပေးရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်

လုပ်ငန်းများ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းမှု အားကောင်းပါက ရည်ရွယ်ချက် ထိရောက်အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြဝတီ စီးပွားရေးဇုန် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့မှ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေး အပ်သည့် စီးပွားရေးဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီဝင် အမည်စာရင်းနှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းဦးက ရပ်ကွက် နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူး များအနေဖြင့် ပြည်သူများအတွက် အမှန်တကယ်လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်း များဖြစ်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ အဆိုပြု မည့်လုပ်ငန်းများသည် အကျိုးပြုမှု အခြေအနေ၊ ထိရောက်မည့် ဧရိယာ တို့ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာ တွင် ကော်မတီဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက် ရန်လိုကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ ရေရှည် တည်တံ့ကောင်းမွန်ရန်အတွက် ပြုပြင်

ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရန် ကော်မတီ က ဖွဲ့စည်းလက်ခံဆောင်ရွက်ရန်လို ကြောင်း၊ နည်းပညာတတ်ကျွမ်း သည့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ ဖိတ် ကြား၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စေတနာထား ဆောင်ရွက်ရန် ဆွေးနွေးပြောကြား သည်။

ဆက်လက်၍ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး ရန်ပုံငွေများ လွှဲပြောင်းထောက်ပံ့ပေး အပ်ရာ ပညာရေးကဏ္ဍလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ငွေကျပ် ၃၇၄ ဒသမ ၅ သိန်း၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ လုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်ရန် ငွေကျပ် သိန်း ၂၀၊ လမ်း၊ တံတားလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ငွေကျပ်သိန်း ၂၃၀၊ ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်ရန် ငွေကျပ်၁၁၅ သိန်း စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၇၃၉ ဒသမ ၅ သိန်းကို တာဝန်ရှိသူများသို့ လွှဲပြောင်း ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)



စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ဆေးဝါးနှင့် စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းမှ အမှတ်(၂) ဆေးဝါး စက်ရုံ (အင်ဂျင်-ကျောက်ဆည်)အတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှ မတ်လ အထိ လစဉ် မီးထိုးဆီခွဲတမ်းများအား ချောက်မြို့မှ ကျောက်ဆည်စက်ရုံအရောက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် သယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ **ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများ** - ၈-၉-၂၀၁၄ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက် တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၉-၉-၂၀၁၄ရက်၊ ၁၆:၀၀နာရီ

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် မီးထိုးဆီသယ်ယူရေးနှင့် ပတ်သက်၍ အောက်ပါဌာနတွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဆေးဝါးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း ရုံးအမှတ် (၃၇)၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၂၅၊ ၄၀၈၂၅၊ ဖက်-Fax ၀၆၇-၄၀၈၂၅၇

တူမအေးစာအုပ်တိုက် တစ်ပိနစ်စွန့်ပေးပွဲတော်လှုပ်ငန်းနှင့် ခွဲဖြင့် (စွန့်ပေးပွဲတော်)

ကိုယ်ပိုင်ဇီဝိယာရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုကို ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ရန် ကြိုးစားခဲ့ကြသော လူငယ်စုံစုံအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့၏အကြံပေးကို အဓိကထား၍ ဇီဝိယာရေးဆိုင်ရာ၊ ယူပျံ၊ သို့မဟုတ်အချက်အလက်များကို နားလည်ပေးသော၊ ထွက်ပေးခြင်း နေရာကတော့မောင် ကြောင့် ဆောင်ရွက်သောဇီဝိယာရေးလုပ်ငန်းတစ်ခု တည်ထောင်ပေးရန်နှင့် နေပြည် တော်တိုင်းပြုစေရန် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ပေးကြသောမြို့ဆောင်ရေးဌာနမှအထောက် အကူပြုပေးခြင်းနှင့်အညီစာအုပ်ကောင်စီတစ်ဖွဲ့...

စာနိဂါး - ၂၀၁၀၀ စာအုပ်

စာပြုပြင်ဆင်ထိုင်တွင် ရန်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်(ဒ-၄၄၃၆) ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၈၂၈၈၅ ဦးလင်းလင်းအမည်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်သော ပါမစ်မြေကွက်အား ဦးလင်းလင်း ၉/လ၀န(နိုင်)၁၂၄၅၆၀ (ဘ) ဦးသောင်းရွှေမှ မြေကွက်နေရာ(ယာယီ)ချထားပေးသည့် လက်မှတ် ပျောက်ဆုံး၍ မြေကွက်နေရာ(ယာယီ)ချထားပေးသည့်လက်မှတ်မိတ္တူမှန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာ တင်ပြ၍ ရက် ၃၀အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၅၀/၃၃၅၆၀ Honda Dream ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွ ဦးဌေးမောင် ၁၃/ပတယ (နိုင်) ၀၀၇၉၅၅က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံးခွဲ(အောင်ပန်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၅၀/၉၄၄၄၄ ဟွန်ဒါ ၁၁၀ ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွ ဒေါ်မြတ်မြတ် ၈/ရန(နိုင်) ၀၆၃၂၄၈က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ တောင်ကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၅၀/၉၄၄၄၄ ဟွန်ဒါ ၁၁၀ ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွ ဒေါ်မြတ်မြတ် ၈/ရန(နိုင်) ၀၆၃၂၄၈က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ တောင်ကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၂၀/၅၄၄၀၉ Luojia ယာဉ် လက်ဝယ်ရိုသွ LACHMI၁၃/ရန(မြ)၀၀၀၈၈၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြ ပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ တောင်ကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာတိုင်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၇၇)၊ အမည်ပေါက် ဦးသိန်းဇော်၏ မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ရုပ်ကျော် ၁၂/လ၀န(နိုင်)၀၁၁၆၆၆ မှ မြေကွက်စာရင်း(မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်(မူရင်း)များတင်ပြပြီး မြေချပါမစ် ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း အထောက်အထား မူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာ တင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ် ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ် ပါသည်။ မြေယာရုံးခွဲ(၂) မြေနှင့်အခွန်ဌာနခွဲ မြို့နယ်ရုံးခွဲအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဘုရားကုန်းအဆင့်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၇၇)၊ အမည်ပေါက် ဦးအောင်ခင်၏ မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဝင်းညွန့် ၁၂/တမန(နိုင်)၀၆၀၆၀၅ မှ မြေကွက်စာရင်း(မူရင်း)၊ ငွေသွင်းချလက် (မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(မူရင်း) များတင်ပြပြီး မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍၁၄ရက်အတွင်း အထောက်အထား မူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်း နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန် သည့်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချ ပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။

မြေယာရုံးခွဲ(၂) မြေနှင့်အခွန်ဌာနခွဲ မြို့နယ်ရုံးခွဲအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ရေပူဆေးကြောခြင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအင်ဟွမ်
အသက် (၉၀) နှစ်
မြတ်ဗြူ၊ ထားဝယ်ရပ်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၇၀)မှ
ဦးအင်ဟွမ်-ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး(နတ်မြင်း)၊ စက်ယာပိပစ္စည်းနှင့်
ကုန်ပစ္စည်းတို့၏အဖခင် ဦးအင်ဟွမ်သည် ၂၉-၂၀၁၄ရက်
(တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်
လက်ထူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း၊
ဦးအင်ဟွမ်-ဒေါ်အင်အေးအေး မိသားစု
Good Brothers' Co., Ltd

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်သန်းယဉ်
အသက် (၇၄)နှစ်
ဦးသက်နိုင်ဦး (အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသ
ကြီး)-ဒေါ်မြတ်ဗွန်သန်းတို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းယဉ်သည် ၃၁-၈-၂၀၁၄
ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရသည့်အတွက် သူငယ်ချင်းမိသားစုနှင့်
အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
သီရိဝင်း၊ ဥဗ္ဗာထွေး၊ စောမာလာ၊
အေးအေးသန်း၊ သူရဇော်၊ အောင်သူရ၊ ခင်မောင်သွင်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာဦးတင်မောင်မောင်
အသက် (၇၂)နှစ်
ဒေါက်တာဦးတင်မောင်မောင် အသက် (၇၂)နှစ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄
ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ
ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ပါမောက္ခချုပ်နှင့် ဆရာ/ဆရာမများ
သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာဦးတင်မောင်မောင်
အသက် (၇၂)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံသွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်အသင်း ရာသက်ပန်အသင်းဝင် ဒေါက်တာ
ဦးတင်မောင်မောင် အသက် (၇၂)နှစ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင်
ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ
ရပါကြောင်း။ မြန်မာနိုင်ငံသွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်အသင်း(ဗဟို)

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်းဒါယကာမကြီး
ဒေါ်သန်းရီ(ခ)ဒေါ်ကြူရီရီ (ထားဝယ်)
အသက် (၆၆)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/တောင်ရပ်ကွက်၊ နန္ဒဝန်လမ်း၊ အမှတ်၁၆ မြေညီနေ
(ဦးဟောကိစ္စ-ဒေါ်အေးကြည်)တို့၏သမီး၊ (ဦးထွန်းကြည်)၏ဇနီး၊ ကိုဇော်ဝမ်းထွန်း(Point
TV Game ရောင်းဝယ်ရေး) ကိုဟန်ဝင်းထွန်း (Director A.K.H, Agency) ကိုစောသန်း
ကျော် (Unitam Marine)-ဒေါ်နုယုနီရီတို့၏မိခင်သည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) နံနက်
၉နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထိန်ပင်
သူသန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသဖြ့်ပိတ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀နာရီ
တွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ကိုသိန်းစံမောင်(ဝ)ညီမချစ်(ဝေဝေ)
အသက်(၃၂)နှစ်
ဦးတင်ဟွမ် (MD, Sun Peak Web Co., Ltd)- ဒေါ်မေ့မေ့(ဝေဝေ)
ကိုသိန်းစံမောင်အသက်(၃၂)နှစ်သည် ၉-၈-၂၀၁၄ (မင်္ဂလာနေ့) ည (၁၀:၀၀)
နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း
ကြေကွဲရပါကြောင်း။ မိချစ်(ဝေဝေ)နှင့် ညီမချစ်(ဝေဝေ)
အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
၅၂၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၈A/၁၁၁+၄၃ A/၁A-
၁A-၁၁၁၊ အမှတ် ၁၁၂/၈ နှစ်ခွဲလမ်း၊
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီ ၀ ဒသမ ၆၂၅ဧက၊
နှစ်ပတ်စပက်အမှတ် ၉၂၄/၂၁-၁၁-
၈၃ မြေပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နုနုထွန်း အရောင်း
အဝယ်စာချုပ်အမှတ် ၉၂၂/၈-၅-၉၆ အရ
တရားဝင်မိမိစိတ်ရသေးသော အနောက်ဘက်
ခြမ်း ပေ(၄၀x၄၄)အား ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးခင်
မောင်ချမ်း ၁၂/ဗဟန်း(နိုင်)၀၂၀၇၅၂ မှ မူလ
ဂရုစိုက်မှုပေးပို့ပေးရန် အကျိုးရှိကြောင်း မြေ
ကွက်အစိတ်အပိုင်းကို ဝယ်ယူခြင်းဖြစ်၍
မူရင်းဂရုစိုက်မှုပေးပို့ပေးရန် လက်ဝယ်ရရှိခဲ့ခြင်း
မရှိပါကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူကွယ်လွန်ပြီး
မြေကွက်ခြွဲမြဲမှုနှင့် မြေတိုင်းမြေပုံလျှောက်
ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ
သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်
(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ် ၁၀၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၇၅၊
၄၀၄၊ အလျားပေ(၄၀x၆၀)ရှိသူ အမည်
ပေါက် ဦးကဲအေး၊ ဒေါ်ထားထားမြင့်ထံမှ
စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူသူ ဦးစိုးလင်းလွင်
(၁၁)ဦးတင်လွင် ၁၂/သကတ(နိုင်)၁၃၃၇၄၆
တို့မှ မြေချပါမစ်စာရင်းသွင်းခွင့်ပြုပါရန်
လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်
ကွက်ရန်ရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ
ခုနစ်ရက်အတွင်း ဤဦးစီးဌာနသို့ သက်ဆိုင်
ရာစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်း
များတင်ပြ၍ ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
သတ်မှတ်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန်
ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်အား
ဆောင်ရွက်ပေးရန် ဆက်လက်လုပ်
ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြေယာရုံးခွဲ (၁၂)
မြို့နယ်နှင့်အိုးအိမ်မြို့မြို့ရေးဦးစီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာမကြီး
ဒေါ်မြင်း
အသက် (၈၆)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ အမှတ် ၃၄၊ လေးလွှာနေ
(ဦးခင်မောင်-ဒေါ်ကျင်)တို့၏သမီး၊ (ဦးတင်ဝင်း)၏ဇနီး၊ ပါဠိတက္ကသိုလ်ညောင်တန်း
ကျောင်းတိုက် သက်တော်ရှည်ဆရာတော်ကြီး၏ ရဟန်းဒါယကာမ၊ သီတဂူဒေါ်ရွှေ
ရွှေ
ရာစုသစ် စိန်ရွှေရာစုအဖွဲ့၊ (ဦးသိန်းဇော်)(လက်ထောက်ညွှန်ကြား၊ ကောင်စစ်ဝန်၊ နိုင်ငံခြားရေး
ဝန်ကြီးဌာန)၊ ဒေါ်စန်းစန်းလွင်၊ (ဦးခင်သိန်း)-ဒေါ်ငယ်၊ ဦးအောင်မြ (လ/ထညွှန်မှု)၊ ခရိုင်
သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ဟင်္သာတမြို့၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ ဦးကျော်သိန်းတို့၏မိခင်၊ မြေးခုနစ်
ယောက်၊ မြစ်နစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ
၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲ
ရပါသည်။
ပရိယတ္တိသာသနပိလအသင်း
ပါဠိတက္ကသိုလ်ညောင်တန်းကျောင်းတိုက်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာမကြီး
ဒေါ်မြင်း
အသက် (၈၆)နှစ်
သီတဂူဒေါ်ရွှေ (ရွှေရာစုသစ် စိန်ရွှေရာစုအဖွဲ့)၏
မိခင်ကြီးဒေါ်မြင်းသည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေး
နေ့) ညနေ ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရပါ
သဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
သီတဂူအထောက်အကူပြုအဖွဲ့ (ဗိုလ်စိန်မှန်)၊ ရန်ကုန်

ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်သန်းကြည်(ခ)ဒေါ်ခင်သန်းကြည်
ရတနာကုန်သည် (တောင်ငူမြို့)
အသက် (၇၅)နှစ်
၂၁-၈-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေး)နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော တောင်ငူမြို့၊ (၁၃)
ရပ်ကွက်၊ ဈေးကြီးလမ်း၊ မြကေတုမြို့နယ် ဒေါ်သန်းကြည်အတွက် မကွယ်လွန်မီက ပရိတ်
တရားတော်များကို ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးတော်မူခဲ့ကြသော ဆရာတော် သံဃာတော်အရှင်
သူမြတ်များ၊ ဆေးကုသပေးခဲ့ကြသော ရန်ကုန်မြို့ အရှေ့တော်ဝင်အထူးကုဆေးရုံကြီးမှ
ဆရာဝန်ကြီးများ၊ ကွယ်လွန်ပြီးနောက် တရားရေးအေးတိုက်ကျွေးတော်မူခဲ့ကြသော ဆရာတော်
သံဃာတော်များ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးတို့မှ သက်နိုး၊ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ၊ လွှမ်းမူပေးခဲ့သူ
ပန်းခြင်းများပေးပို့ခဲ့ကြသူများနှင့် မေတ္တာဖြင့်သတင်းပေးမြန်း၊ ဝိုင်းဝန်းကူညီပံ့ပိုး လိုက်ပါ
ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြသော ဆရာသမား၊ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ပါအပေါင်းတို့အား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်
ရှိပါကြောင်း။
ကျန်ရစ်သူ တူ တူမများ

(၃)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဦးနေအောင် (သမာဓိသင်္ကန်းတိုက်)
၈-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် (၃)နှစ်တင်တင်ပြည့်သော်လည်း တစ်နေ့မှမေ့မရခဲ့သော
ချစ်ခင်ပွန်း ဦးနေအောင်အတွက်
ဘဝဇာတ်ခုံ၊ အပုံပုံတွင်
ခြေစုံစားမား၊ ရုပ်ပုံသွားအောင်
ကျောထောက်နောက်ခံ၊ ကာရံမြင့်ပေး
လေးစားချစ်ခင်၊ ကျေးဇူးရှင်
သူဂုဏ်တော်များ၊ မြတ်မဟာသို့
ရောက်ပါစေကြောင်း၊ ကုသိုလ်လောင်းလျက်
ထားရစ်ခဲ့ပေမယ့်လည်း၊ ထာဝရလွမ်းနေလျက်ပါ။
ချစ်ဇနီး ဒေါ်စန်း(ခ)ဒေါ်လှလှ၊ သားသမီးမြေးများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မြတ်အများပိုင်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်၏ဒါရိုက်တာ ဘဏ္ဍာရေးမှူး
ဦးအင်ဟို-ဒေါ်ရွှေယုတို့၏မိခင် ဒေါ်သက်ထားသည် ၂၉-၈-၂၀၁၄ ရက်တွင်
ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ
ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
မြတ်အများပိုင်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
(၃/ဗိုလ်ထွန်း)မြေကွက်အမှတ် ၈/၂၃၊
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၂၁၊ မင်းနန္ဒာ
လမ်း၊ ဗိုလ်ထွန်းရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်
ဦးကျော်အေး ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၂၈၈၀၂ အမည်
ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုစိုက်မှု အမည်ပေါက်
ဦးကျော်အေး(ခ)ပုန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦး
တည်းသောဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နုနု ၁၂/ဒပန(နိုင်)
၀၂၆၀၀၀ ကျွမ်းကျင်သူနှင့် သေစာရင်း
တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်
ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံ
သောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်
အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သာကေတုမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ် ၆အရှေ့ မြေကွက်အမှတ် ၉၇၇ က-၈၊
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၇၇ (က-၈)၊
ဝေဇယန္တာ ၁၃ လမ်း၊ ၆-အရှေ့ရပ်ကွက်၊
သာကေတုမြို့နယ်၊ (၁)၊ ဦးချစ်မောင်၊ ၂။
ဒေါ်တင်မြင့်) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုစိုက်မှု
အား အမည်ပေါက် ဦးချစ်မောင်(ဖခင်)နှင့်
ဒေါ်တင်မြင့်(မိခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦး
တည်းသောသမီးဖြစ်သူ ဒေါ်နီနီဝင်း ၁၂/
သာကေ(နိုင်)၀၂၉၅၉ ထံမှ အထွေထွေ
ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၁၃၅၀၂/၂၀၁၄)
ရသူ ဦးခင်မောင်အေး ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၁၀၂၉၅
က သေစာရင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူကွယ်လွန်ပြီး
အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံ
ကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံသောအထောက်
အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်
နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဦးရွှေကျော် (စစ်တွေ) အသက် (၈၄)နှစ်
ရခိုင်ဆန်စပါး ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဒုတိယ ဦးသန်းရွှေ၏ဖခင်သည် ၄-
၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၉:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့်
မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ရခိုင်ဆန်စပါးကုမ္ပဏီလီမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဦးရွှေကျော် (စစ်တွေ) အသက် (၈၄)နှစ်
ရွှေတံခါးကုမ္ပဏီလီမိတက် မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးမောင်သန်းရွှေ ဒါရိုက်တာ
ဦးမောင်ခင်သန်းတို့၏ဖခင်သည် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ည ၉:၁၅နာရီ
တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ရွှေတံခါးကုမ္ပဏီလီမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
သူငယ်ချင်း ဒေါ်မိမိအောင် မြို့နယ်တရားသူကြီး၊ ဒဂုံ(အရှေ့)
မြို့နယ်တရားရုံး၏ဖခင် ဆရာဦးအောင်မြင် နိုင်ငံတော်တရားရုံးချုပ်
တရားသူကြီး(ငြိမ်း) အသက် (၈၀)သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင်
ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ
ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
တရားရေးဝန်ထမ်းအပတ်စဉ်(၈)မှ သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်မြင်
တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး(ငြိမ်း)
အသက် (၈၀)
တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး(ငြိမ်း) ဆရာဦးအောင်မြင်သည် ၄-၉-၂၀၁၄
ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ
ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ အောင်ဆန်း(၇)တရားရေးအရာရှိသင်တန်းဆင်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်မြင်
နိုင်ငံတော်တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး (ငြိမ်း)၊ (ဘုတလင်မြို့)
အသက် (၈၀)
မိဘသဖွယ်လေးစားရပါသော ဆရာဦးအောင်မြင်(နိုင်ငံတော်တရားရုံးချုပ်တရားသူကြီး
-ငြိမ်း)သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ
သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဆရာမြင့်မြတ်သောဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေ။
ဇေယျ (၇၄) သင်တန်းဆင်းတရားရေးအရာရှိများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမျိုးမြင့် (စိန်လှမြို့ဆန်စက်)
အသက် (၆၆)နှစ်
ကျိုက်လတ်မြို့၊ အမှတ်(၁၈)၊ ၅ လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်နေ ဦးမျိုးမြင့်
(စိန်လှမြို့ဆန်စက်)သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း
သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မြို့နယ်ဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ ကျိုက်လတ်မြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမျိုးမြင့် (စိန်လှမြို့ဆန်စက်)
အသက် (၆၆)နှစ်
ကျိုက်လတ်မြို့၊ အမှတ်(၁၈)၊ ၅ လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်နေ ဦးမျိုးမြင့်
(စိန်လှမြို့ဆန်စက်)သည် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း
သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မြို့နယ်ဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ ဒေးဒရဲမြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်သိန်း
အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် (မကွေးမြို့နယ်)
အသက် (၇၁)နှစ်
ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်သိန်းသည် ၅-၉-၂၀၁၄ ရက် ညနေ
၅ နာရီတွင် နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀)ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း
သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မြတ်အများပိုင်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်၏ အစုရှယ်ယာရှင် ဦးဝင်း
ဇော်-ဒေါ်မြင့်မြင့်အေးတို့၏ဖခင် ဦးအစ်ဟွပ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ ရက်
တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူ
မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့
မြတ်အများပိုင်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်သိန်း
အဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့်ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစစ်ရေးကော်မတီ
ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမဲဆန္ဒနယ်
အသက်(၇၁)နှစ်
 ပြည်သူ့လွှတ်တော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစစ်ရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမဲဆန္ဒနယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်သိန်း အသက်(၇၁)နှစ်သည် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၅နာရီတွင် နေပြည်တော်(ခုတင်-၁၀၀၀) ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်သိန်း
အဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့်ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစစ်ရေးကော်မတီ
ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမဲဆန္ဒနယ်
အသက်(၇၁)နှစ်
 ပြည်သူ့လွှတ်တော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစစ်ရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမဲဆန္ဒနယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်သိန်း အသက်(၇၁)နှစ်သည် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၅နာရီတွင် နေပြည်တော်(ခုတင်-၁၀၀၀) ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရှိန်းယော
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး
အသက်(၅၉)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မော်တင်တာဝါ(အေ)၊ ၁၂လွှာ၊ အခန်းအမှတ် ၇၀၁နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်သိန်း၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးရှိန်းယော (ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး) အသက်(၅၉)နှစ်သည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၅း၀၀နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်အထူးကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညွှတ်ထွန်းအောင်နှင့်ဇနီး ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရှိန်းယော
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး
အသက်(၅၉)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မော်တင်တာဝါ(အေ)၊ ၁၂လွှာ၊ အခန်းအမှတ် ၇၀၁နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်သိန်း၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးရှိန်းယော (ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး) အသက်(၅၉)နှစ်သည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၅း၀၀နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်အထူးကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဟိန်နှင့်ဇနီး ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးရှိန်းယော
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ
ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး
အသက်(၅၉)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မော်တင်တာဝါ(အေ)၊ ၁၂လွှာ၊ အခန်းအမှတ် ၇၀၁နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်သိန်း၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးရှိန်းယော (ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေး) အသက်(၅၉)နှစ်သည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၅း၀၀နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်အထူးကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစင်ယော်နှင့်ဇနီး ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ဦးအောင်အောင်
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်
အသက်(၅၅)နှစ်
 မန္တလေးမြို့၊ ၆၂လမ်း၊ ၂၃၂၄လမ်းကြား၊ မဟာဇေယျာဘုံရပ်နေ ဦးသန်းတင်-ဒေါ်ခင်မေတို့တို့၏သားကြီး၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အောင်နန်းရပ်နေ ဦးချစ်ဖေ-ဒေါ်ခင်မေတို့၏သားသမက်၊ မတ္တရာမြို့၊ အမှတ်(၂)ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်နန္ဒာတင်၏ခင်ပွန်း၊ (မောင်သီဟ)-မနုဗွဒန်း၊ ဒေါက်တာမေဖူး(Nutrition Advisor, Nestle)၊ မဖူး(KBZ Bank မတ္တရာမြို့)တို့၏ဖခင်၊ မခိုင်နွယ်တင်၏အဘိုးသည် ၇-၈-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် အေးရိပ်ငြိမ်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ မန္တလေးမြို့၊ ၆၂လမ်း၊ ၂၃၂၄လမ်းကြား၊ အမှတ်(၁၉၀/က) မေတင်နီ နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ကျင်သောင်း
(ကကြီးအောင် ပုံနှိပ်နှင့် ဘူးချိုးလုပ်ငန်း)
အသက်(၈၄)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ၃၈လမ်း၊ အမှတ် ၁၉၆(ခ)၊ မြေညီထပ်နေ ဦးတီဆွေဘဝ(ခ)ဦးရွှေဘဝ၏ဇနီး၊ (ဦးတင်ဝင်း)-ဒေါ်ကျင်ကျင်ဝင်း၊ ဦးတင်မောင်ဝင်း(ဖုန်းဖြူနယ်)၊ တရားသူကြီး-ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ ဒေါ်ကျင်ကျင်ထူး၊ ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်လီလီ(ကအောင်ပုံနှိပ်တိုက်)၊ ဒေါ်ကျင်ထွေး၊ ဦးမောင်မောင်အေး၊ ဒေါ်ကျင်ထွေး၊ ဦးမောင်မောင်နိုင်၊ ဦးကျော်စိုး-ဒေါ်ကျင်အေးတို့၏ မိခင်၊ မြေး ၁၁ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၄း၄၅နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၁-၉-၂၀၁၄ရက် မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်သောင်းကြည်
(ဟိုတယ်/ခရီး၊ ငြိမ်း)
အသက်(၇၅)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖျာပုံမြို့နယ်(ဦးကျော်ဇော်-ဒေါ်ခင်သန်း)တို့၏သမီး၊ (ဦးကြံအောင်၊ အင်ဂျင်နီယာမှူး)၏ဇနီး၊ ဦးနေမျိုးညွန့်-ဒေါ်တင်တင်ဖြိုး၊ (ဦးကျော်စွာ)-ဒေါ်သီသီမာ၊ ဦးတင်မောင်လင်း-ဒေါ်တင်တင်စိုး၊ (ဦးထွန်းထွန်းဝင်း)-ဒေါ်သက်သက်ဝင်းတို့၏မိခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့) ည ၇း၅၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈း၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၂-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အမှတ် ၇၀၈၊ ကုန်းဘောင် ၁၆လမ်း(၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးညွန့်စိန် (အရာခံပိုလ်၊ ငြိမ်း)
ကပအမှတ်-၁၅၃၁၉
တပ်ထိန်းတပ်(တပ်မတော်-၈၅)
အသက်(၆၆)နှစ်
 ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ဖိုင်းသွယ်ကျေးရွာနေ(ဦးလှရွှေ-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏သား၊ (ဦးမောင်ထွေး)-ဒေါ်တင်ကြည်တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာဓကတိုင်းမြို့နယ်၊ ရှုခင်းသာအဆင့်မြင့်အိမ်ရာ တိုက် B-5၊ အခန်း ၀၀၈နေ ဒေါ်ခင်မြ(ရီ၏ခင်ပွန်း) မေမေသက်(Dora မာတပ်ဆိုင်)-ကိုတင်ဇော်လတ်၊ မခင်နွယ်စိုး(KBZ Bank)-ကိုပြည်သာကျော်(Main Point Mobile)၊ မခင်မာနွယ်(ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွန့်ကြားမှုဦးစီးဌာန) တို့၏မိခင်၊ မောင်အောင်ပြည့်ဖြိုး၊ မမန်းသစ်တော်(ခ)အေးမင်းသူတို့၏အဘိုးသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉း၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉း၁၅နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)တွင် အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မွေကထိက ဦးသိန်းဆွေ (မူလသစ္စာဒီပက)
အသက်(၆၀)
 ရန်ကုန်မြို့၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ (၁၆/၂)ရပ်ကွက်၊ သုမနလမ်း၊ တိုက် A(ပထမ)နေ ဒေါ်မြင့်သိန်း၏ခင်ပွန်း၊ ဆရာလေး ဒေါ်ဗြဟ္မာစာရီ (မောင်ယဉ်ထွေး)တို့၏အစ်ကို၊ မောင်ထွန်းထွန်းအောင်-မဝင်းသီရိဆွေ၊ မောင်ထွန်းထွန်း၊ မောင်ရဲရင်ကြည်-မယုလှဆွေတို့၏ဖခင်၊ မောင်ဟန်ဝင်းထည့်၏ အဘိုးသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၅း၀၅နာရီတွင် အောင်ရတနာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉း၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်အေးအေးသောင်း (ဖျာပုံ)
အသက်(၇၈)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖျာပုံမြို့၊ ပထမလမ်း(မြောက်ပိုင်း)နေ (ဦးကျင်သောင်း-ဒေါ်ကျင်စိန်)တို့၏သမီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရေကျော်၊ နှင်းပန်းလမ်းနေ (ဦးညွန့်မောင်-ဒေါ်စောလှ)တို့၏သမီးမေး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်(၇)ရပ်ကွက်၊ ဦးစိန္တလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၊ ငါးလွှာ (B)နေ ဦးမိုးညွန့်၏ဇနီး၊ ဦးအောင်ဝင်း-ဒေါ်နွယ်နွယ်သောင်း၊ ဦးတက်ထွန်း-ဒေါ်ဆွေဆွေ၊ ဦးဆန်းသန်း(ဒေါ်ဘေဘေသောင်း)တို့၏ ညီမ၊ (ဦးဥက္က)၊ ဦးကြီးမြင့်-ဒေါ်ခင်လေးမာ၊ ဦးမိုးမင်း-ဒေါ်ခင်လေးမာတို့၏အစ်မ၊ ကိုတင်မိုးထွန်း၊ မခင်မိုးဝင်း၊ ကိုသင်မိုးကျော်စွာတို့၏မိခင်၊ မောင်လှိုင်မိုးထွန်း၊ မောင်စိန်လှိုင်တို့၏အဘွားသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၂နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်အား အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၃နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မလှဝေလှိုင်(ခ)ကဲကဲ
အိန်ဒိုစတီရှင်
အသက်(၃၁)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေဖွန်ကျေးတောင်ရပ်ကွက်၊ စေတနာလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၊ ခုနစ်လွှာနေ (ဦးသိန်းဇော်-ဒေါ်မေဝင်းရီ)၊ (ဦးလီလိုက်ကင်း)-ဒေါ်ငြိမ်းတင်တို့၏မြေး၊ ဦးဇော်ဇော်ဦး-ဒေါ်ထွေးထွေးဝင်းတို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး၊ ကိုသွင်ထွေးအောင်၏ဇနီး၊ ဒေါ်မလှိုင်ဇော်၊ ဦးဝဏ္ဏဇော်-ဒေါ်သုဇာ၊ ဦးရီရီမြင့်(ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း)၊ ဦးအေးထွန်း-ဒေါ်ရွှင်ဖြူ၊ (ဦးထွန်းဝင်း)-ဒေါ်သန်းသန်းရင်၊ ဦးတင်သိန်း-ဒေါ်ကြူးကြူး၊ ဦးတင်လှ-ဒေါ်ခင်သီတာအေး၊ ဦးအောင်သော်တာ-ဒေါ်ခင်ယုမင်းအေး၊ ဦးသော်တာ-ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ၊ ဦးကျော်မြတ်-ဒေါ်ရီရီမိုးတို့၏အဖခင်သည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၄း၂၅နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၃း၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

TEH CHH HAR(ခ)
ဒေါ်ချိုက်ဟာ
အသက်(၉၈)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လသာမြို့နယ်၊ အမှတ် ၅၂၊ ၂၀လမ်းနှင့်အမှတ် ၂၅၁လေးလွှာ (A)၊ ဗားကရာလမ်း၊ မြေဖွန်ကျေး (တောင်)၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်နေ (တနင်္ဂနွေတိုက်)၏ဇနီး၊ တန်စောကံ(ခ)ဒေါ်သန်းရီ၊ တန်ကျွဲကီ - ကျွဲလိန်လိန် (H.K.) တန်စောဘီ(ခ)ဒေါ်ခင်စောမာ၊ တန်ချောင်အိန်(ခ)ဦးကျော်အေး-ဒေါ်ကျင်ဟုံ၊ တန်ချောင်ဝက်(ခ)ဦးကျော်စွာ-ဒေါ်ဆွေနုနုမြတ်၊ တန်စောကိုန်(ခ)ဒေါ်သန်းသန်းမွှေး၊ တန်ချောင်လှ(ခ) ဦးမောင်ချစ် - ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ တန်စောကြူ (ခ) ဒေါ်ခင်စောကြူ- Wang Kuo Ming- Yu May Lyne တရုတ်(တိုင်ပေ)တို့၏ မွေးစားမိခင်၊ မြေး ၁၀ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၃း၃၀နာရီတွင် ဆာကရာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (အမှတ် ၂၅၁လမ်းကရာနေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်အေးအေးမြတ်
B.A., B.Ed
အထက-၂၊ ကြည့်မြင်တိုင်(ငြိမ်း)
အသက်(၇၃)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ နတ်စင်လမ်း၊ အမှတ် ၄၀ နေ ဦးဘသောင်း-ဒေါ်ကြင်ညွန့် (ကြံတိုင်းအောင် ဆန်စက်)တို့၏ သမီး၊ ဦးတင်စိုး (အေး) (တရားလွှတ်တော် ရှေ့နေ)၏ဇနီး၊ (ဦးမြတ်စိုးထိုက်)၊ ဦးမြတ်စိုးအောင်(Kyan Tine Aung City Taxii)၊ ဒေါက်တာယုဇေမွှေး (အထက-၂၊ ရွှေပြည်သာ) ဒေါက်တာယုဇေမွှေး (ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်)တို့၏မိခင်၊ နံနက် ၈း၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (အထက်ပါနေအိမ်မှကားများ ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ညွန့်ညွန့်ဝင်း(ခ)
ဒေါ်စုစု (သန်လှင်)
လက်ထောက်မန်နေဂျာ
မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်(ရုံးချုပ်)
အသက်(၆၆)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လှင်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၄၇၊ ဗိုလ်ချုပ်နေဝင်းလမ်းနေ (ဦးစော်စေ-ဒေါ်လှမြင့်)တို့၏ သမီး၊ ဒေါ်အေးအေးမြင့်(ဦးအေးမြင့်)-ဒေါ်တင်တင်ရွှေ၊ ဗိုလ်ချုပ်သိန်းထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ဝင်းမာ၊ (ဦးတင်ဝင်း-ဒေါ်တင်အုန်းမြင့်)၊ ဦးအေးအောင်-ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်(ဗဟိုဘဏ်၊ ငြိမ်း)တို့၏ညီမဒေါ်ခင်ဝင်းမူ၏အစ်မ၊ တု၊ တုမ ၁၂ယောက်၊ မြေးရစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉း၃၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁၃း၃၀နာရီတွင် အမှိုက်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်
အသက်(၅၅)နှစ်
 မန္တလေးမြို့၊ အောင်တော်ရပ်နေ ဦးဘိုနီ - ဒေါ်ကြင်မြိုင်တို့၏ သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊လွတ်လပ်ရေးရပ်ကွက်၊ အောင်ဇေယျလမ်း၊ အမှတ် ၇၅၊ (ပထမထပ်)နေ ဦးသန်းအောင်၏ဇနီး၊ မဝေလှိုင်မြင့်၊ ကိုပြည့်ဖြိုးမောင်တို့၏မိခင်သည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ည ၁၁း၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၂-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
သခင်မကြီး
ဒေါ်ခင်စောမြင့်(ခ)
အာစာနည်ခင်ခင်
အသက်(၉၇)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၅၄၄/၅၁၈ (၂အေ)၊ ကုန်သည်လမ်းနေ (ဗိုလ်မှူးကြီးသာလှိုင်၊ မေယုစစ်ရေယာဉ်)၏ဇနီး၊ (ဦးမောင်မောင်)-ဒေါ်မြင့်သိန်း(ဦးညိုညို-ဒေါ်တင်ဥ)ဦးထွေးကျော်လှိုင်-ဒေါ်မအောင်၊ ဦးခင်မောင်သန်း-ဒေါ်နန်းယင်းမာတို့၏ မိခင်ကြီး၊ မိခင်အိုအို(မလတ်)၊ ဦးရဲဝင်းထွန်း-ဒေါ်သင်းသင်းအေး၊ မခင်စိန်စိန်သူ(Shangri La Residence)၊ မမေသကြီနံ၊ Morning Lucky Boy၊ မြေး၊ မြစ်တို့၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)ညနေ ၄း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၄း၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်အားအသိပေးအပ်ပါသည်။(နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၂-၉-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ခရစ်တော်၌အိမ်ပျော်ခြင်း
ဆရာမကြီးဒေါ်မြမိ(မတွက်)
ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)
အမက(၄)အင်းစိန်
အသက်(၇၂)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံသာကုန်းရပ်ကွက်၊ ၂၅၅လမ်း၊ အမှတ် ၁၀၀၉နေ (ဦးဘရင်-ဒေါ်သင့်သင့်)တို့၏သမီးထွေး၊ (ဦးမြမောင်-ဒေါ်သန်းမြ)တို့၏ သမီးရွှေးမ၊ (ဦးဘသန်း-ဒေါ်မြစ်)(ဦးအောင်တင်)၊ (ဦးအောင်ခင်-ဒေါ်ခင်နု)၊ (ဒေါ်မြသီ)၊ (ဦးအောင်ကျော်)-ဒေါ်မြစိ၊ ဦးခင်အောင်-ဒေါ်မြစိတို့၏ညီမ၊ ဦးမြအေး၏ဇနီး၊ ဦးမြတ်စိုးရီ၊ ဆလှိုင်းစော်လွင်-ဒေါ်မြတ်လေးခိုင်၊ ဦးဖုန်းမြတ်ချို (Relief International)-ဒေါ်ညိုညိုဝင်း(DSY)၊ဒေါ်မော်မော်ဟန်၊ ဇောမျှတန်သိန်း - ဒေါ်မြတ်သင့်ချို (Myat Computer) တို့၏မိခင်၊ နီလာအေး၊ မိုင်မြတ်စုလှိုင်၊မိုင်မြတ်စိုးလှိုင်၊ မမာဒါဖုန်းမြတ်၊ မိုင်မြတ်ထက်ထက်လှိုင်၊ မောင်ကွန်းစန်ဖုန်းမြတ်တို့၏ အဘွားသည် ၇-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁း၁၀နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိမ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရွာမနစ်မြင်း ခရစ်ယာန်အသင်းတော်၌ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပြီး ရေဝေးခရစ်ယာန်ဂိုဏ်းပေါင်းစုံသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဗိုလ်မှူးကြီးအောင်မျိုး
B.Sc (D.S.A)
နည်းဗျူဟာမှူး၊ စကခ(၁၄)
ကြည်း-၂၀၉၄၄
စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၃၁)
အသက်(၄၇)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊သန်လှင်မြို့၊ မြို့မမြောက်ရပ်ကွက်၊ အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ် ၃၈ ဦးမျိုးလှ-ဒေါ်စိုးကြည်တို့၏သား၊ မန္တလေးမြို့နေ (ဗိုလ်မှူးသန်းမောင်) - ဒေါ်မမကြီးတို့၏သားသမက်၊ သန်လှင်မြို့နေ ဒေါ်ခင်မျိုးမျိုးကြည် (အလပြ) အထက-၂၊ သန်လှင်)၏မောင်၊ မန္တလေးမြို့နေ မောင်ခိုင်ခိုင်သော် (ပထမနတ်၊ ထူးချွန်ဘူမိဗေဒ၊ မန္တလေး တက္ကသိုလ်)၊ မအင်ကြင်းမအောင် (သတ္တမတန်း၊ အလက-၇၊ မန္တလေး)တို့၏ဖခင်၊ ဒေါ်ခင်လှိုင်သန်း၏ခင်ပွန်းသည် ၆-၉-၂၀၁၄ရက် ည ၉း၃၀နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် မင်္ဂလာဘုံ၊ အမှတ်(၁)တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင်-၁၀၀၀) ငြိမ်းအေးဇရပ်၌ တရားတော်နာပူဇော်ပြီး မင်္ဂလာဒုံစစ်သင်္ဂြိုဟ်သို့ စစ်အခမ်းအနားဖြင့် ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ် အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။(အထက်ပါ သန်လှင်မြို့၊ နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ယနေ့ကာလသစ်တွင် အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် အရေအတွက်ကိုပါရမည်ဆိုလျှင် အတိုင်းထက်အလွန်ပြစ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမြန်တို့သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် မှ လားရှိုးမြို့သို့ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာလာခဲ့ကြပြီး လားရှိုးမြို့တော်ခန်းမ၌ကျင်းပသည့် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် လားရှိုးစာစစ်ဌာနမှ ထူးချွန်စွာဖြေဆိုအောင်မြင်ခဲ့ကြသည့် ဂုဏ်ထူးရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အားပေးသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယသမ္မတက အမှာစကား ပြောကြားရာ၌ ယခုတစ်ခေါက် လားရှိုးမြို့သို့ လာရောက်သည့်ခရီးစဉ်မှာ ယမန်နှစ်က ရေကြီးရေလျှံဖြစ်ခဲ့၍ ပစ္စည်းဥစ္စာများ ဆုံးရှုံးခဲ့ခြင်းသာမကဘဲ လူ့အသက်များပါ ဆုံးရှုံးခဲ့ရသဖြင့် ထိုအတွက်လိုအပ်သည့် အကူအညီ အထောက်အပံ့များပေးအပ်နိုင်စေရန် ရောက်ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

ယခုကဲ့သို့ မိုးရာသီရောက်တိုင်း ရေကြီးရေလျှံခြင်း၏ အကြောင်းရင်းများဖြစ်သည့် ချောင်းမြောင်းများ တိမ်ကောလာခြင်း၊ အမှိုက်များ၊ ကြွပ်ကြွပ်အိတ်များနှင့် ပိတ်ဆို့နေခြင်းများကို ဖယ်ရှားထုတ်ပစ်သည့်အနေဖြင့် လားရှိုးတစ်မြို့လုံး၏ ချောင်းကြီးချောင်းငယ်၊ မြောင်းကြီးမြောင်းငယ်များကို စက်ယန္တရားကြီးများဖြင့် ပြန်လည်တူးဖော်သန့်ရှင်းစေခဲ့ပါကြောင်း။ **စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ***



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် လားရှိုးစာစစ်ဌာနမှ ထူးချွန်စွာဖြေဆိုအောင်မြင်ခဲ့ကြသည့် ဂုဏ်ထူးရကျောင်းသားကျောင်းသူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးပလား ချန်ပီယံ မြန်မာအသင်း ရန်ကုန်မြို့တွင် အောင်ပွဲခံမည်

သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၇

ပိလစ်ပိုင်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူးကျင်းပခဲ့သည့် ပိလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးပလား ပိတ်ခေါ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ချန်ပီယံဆုဖလားရရှိခဲ့သည့် မြန်မာလက်ရွေးစင် အသင်းသည် စက်တင်ဘာ ၈ ရက် (ယနေ့နံနက် ၉ နာရီမိနစ် ၂၀ တွင် ပြန်လည်ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲများတွင် ဝေးကွာနေသည့်ချန်ပီယံဆုကို ခုနစ်နှစ်အကြာမှ ပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့သည့် မြန်မာလက်ရွေးစင်အသင်းသည် မြန်မာဘောလုံးချစ်ပရိသတ်ကြီးနှင့်အတူ အောင်ပွဲခံမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့ လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ဘရူနိုင်းဘုရင့်ဖလားချန်ပီယံမြန်မာယူ-၁၉ အသင်း **စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၅** □



အာဆီယံယူ-၁၉ ဖြိုင်ပွဲ အုပ်စုပွဲစဉ်အဖြစ် မြန်မာနှင့်ထိုင်းတို့ အကြိတ်အနယ်ယှဉ်ဖြိုင်ကြစဉ်။

မြန်မာယူ-၁၉ အသင်း ထိုင်းအသင်းကို အနိုင်ယူ

ဟန့်ရှင်း စက်တင်ဘာ ၇

ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟန့်ရှင်းမြို့တွင် ကျင်းပလျက်ရှိသည့် အာဆီယံယူ-၁၉ ဖြိုင်ပွဲအုပ်စု ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ဆက်လက်ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းက ထိုင်းအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိသွားသည်။ **မြန်မာ - နှစ်ဂိုး** (အောင်သူနှင့်ထိုက်ထိုက်အောင်) **ထိုင်း - တစ်ဂိုး** (နီဖွန်) ဘရူနိုင်း ဘုရင့်ဖလားချန်ပီယံ မြန်မာယူ-၁၉အသင်းသည် ယခုပြိုင်ပွဲတွင်လည်း မြေစွမ်းပြပြီး ပွဲဦးထွက်နိုင်ပွဲရယူနိုင်ခဲ့သည်။ အာဆီယံ

စိုးညွန့်

ဒေသတွင်း နာမည်ကြီး ထိုင်းအသင်းကို မြန်မာအသင်းက မြေအသာဖြင့် ကစားနိုင်ခဲ့ပြီး အမှတ်ပြည့်ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် အောင်သူ၊ ကျော်မင်းဦး၊ နန္ဒကျော်၊ ငြိမ်းချမ်း အောင်တို့ဖြင့် လူစုံအသုံးပြုခဲ့ပြီး ပွဲစကတည်းက ဖိကစားနိုင်ခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ပထမပိုင်း တစ်ပိုင်းလုံး ဖိကစားနိုင်ခဲ့သော်လည်း ဂိုးသွင်းခွင့်အချို့ကို အသုံးမချနိုင်ခဲ့၍ ပထမပိုင်းတွင် ဂိုးမရှိသရေကျနေသည်။ **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ***

မြစ်ရေကြီးမှုအခြေအနေ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၇

ဝန်ကြီးရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့တွင် ဩဂုတ် ၂၉ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ယနေ့ မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်အရ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ၄၂ စင်တီမီတာ (တစ်ပေခွဲခန့်) ကျော်လွန်နေပါသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက် ၄၈ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒ ညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနက ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

FIND NEW ROADS

CHEVROLET

BUY A CHEVROLET AND WALK AWAY WITH A SAMSUNG 48" LED TV!

COLORADO **CRUZE** **TRAILBLAZER**

5 Year 100,000 Mile Powertrain Warranty

Exclusive Distributor: PACIFIC ALFA MOTORS LTD
Exclusive Service Agents: PACIFIC ALPINE MYANMAR LTD
CHEVROLET BRAND EXPERIENCE CENTER: NO. 81, CORNER OF HLEDAN AND INCHIN ROAD, KANAYAT TOWNSHIP, YANGON, MYANMAR.

01-2306042 / 43

WWW.CHEVROLET.COM.MY | WWW.CHEVROLET.COM

နေပြည်တော်-စာတည်းများ: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတိုင်လေးတ္တအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ မိုးဇရာ ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ ဖေစရင်း: ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်း: ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာအုပ်လုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့အလင်းကြီးစုက ထုတ်ဝေသည်။

